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Ereleden 
 
 
† J.J. Beyerman 
 

Eén van de oprichters van de UHSK. Hij was werkzaam als stadsarchivaris in Dordrecht. 
 

† Prof. dr. C.D.J. Brandt 
 

Hoogleraar in de geschiedenis van de twintigste eeuw aan het Instituut Geschiedenis. Hij 
overleed in 1966. 
 

† Drs. Margreet van Brink 
 

Veel archiefmateriaal over de jaren ’40 en het verenigingsleven van de UHSK is dankzij haar 
bewaard gebleven. Zij overleed op 23 maart 2011.  
Erelid sinds 2007. 
 

Prof. dr. Hermann W. von der Dunk 
 

Praeses van de UHSK in 1954-1955. Emeritus hoogleraar cultuurgeschiedenis aan de 
Universiteit Utrecht.  
Erelid sinds 2004. 
 

† Prof. dr. P.C.A. Geyl 
 

Hoogleraar algemene en vaderlandse geschiedenis na de middeleeuwen aan het Instituut 
Geschiedenis. Hij overleed in 1966. 
 

† T.S. Jansma 
 

Eén van de oprichters van de UHSK. Hoogleraar economische en sociale geschiedenis in 
Amsterdam. 
 

† Prof. dr. Bernhard H. Slicher van Bath 
 

Hoogleraar sociale en economische geschiedenis in Groningen en buitengewoon hoogleraar 
agrarisch-economische en -sociale geschiedenis in Wageningen. Hij overleed in 2004. 
 

† Dr. Arnoldus Smits O.S.B. (‘Pater Smits’) 
 

Organiseerde in de jaren veertig uitjes naar zijn abdij in Steenbrugge, België. Hij overleed in 2005.  
Erelid sinds 1951. 
 

prof. dr. Jkvr. Marietje van Winter 
 

Organiseerde in de jaren zestig excursies naar Berlijn, Praag en Oost-Europa, tevens 
stadswandelingen voor eerstejaars.  
Erelid sinds 1967. 
 



5 
 

Hèlen Heskes 
 

Heeft eigenhandig zorggedragen voor de totstandkoming van de eerste UHSK-inventaris. 
Deze archiefinventaris beslaat de periode 1926 tot 1991. Heskes stelde deze inventaris op 
tijdens haar bestuursjaar (1996-1997).  
Erelid sinds 2014. 
 

Rudi van Maanen 
 

Voorzitter van het bestuur in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit 
bestuur zijn de bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  
Erelid sinds 2014. 
 

Susien Lenselink-Van Dijk 
 

Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn 
de bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  
Erelid sinds 2014. 
 

Wim Lenselink 
 

Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn 
de bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  
Erelid sinds 2014. 
 

Hans Janssen 
 

Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn de 
bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  
Erelid sinds 2014. 
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Leden van Verdienste 
 
 
dr. mr. Frans Willem Lantink 
 

Sinds 2002 is hij nauw betrokken bij de organisatie van de activiteiten van de Politiek Café 
Commissie, tot op de dag van vandaag.  
Lid van Verdienste sinds 2012. 
 

drs. Edwin van der Veldt 
 

Zette zich als bestuurslid van de UHSK en docent aan de Universiteit Utrecht jarenlang in voor 
de vereniging op tal van vlakken, voornamelijk op het gebied van onderwijs. 
 

Lid van Verdienste sinds 2013. 
 

em. prof. dr. Mebius Kramer 
 

Emeritus hoogleraar Celbiologie aan de Universiteit Utrecht. Zet zich al jaren in voor de 
organisatie van de Holocaust Memorial Day, die de UHSK ieder jaar organiseert in 
samenwerking met de Universiteit Utrecht.  
Lid van Verdienste sinds 2013. 
 

em. prof. dr. Ed Jonker 
 

Emeritus hoogleraar Grondslagen en Geschiedenis van de Geschiedwetenschap aan de 

Universiteit Utrecht. Was actief lid van UHSK in jaren ’70 en was als bestuurder en 
curator grondslagenonderwijs van grote betekenis voor de opleiding Geschiedenis en 
Utrechtse historici.  
Lid van Verdienste sinds 2015. 
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Comité van Aanbeveling 
 
 
prof. dr. G.J. van der Zwaan 
 

Sinds 2011 Rector Magnificus van de Universiteit Utrecht. 
 

Boris van der Ham 
 

Zat van 2002 tot 2012 in de Tweede Kamer voor D66. 
 

drs. Agnes Jongerius 
 

Afgestudeerd aan de Rijksuniversiteit Utrecht in sociale en economische geschiedenis. Tussen 
2005-2012 de eerste vrouwelijke voorzitter van de Vakcentrale FNV. 
 

prof. dr. Maarten Prak 
 

Hoogleraar economische en sociale geschiedenis bij de afdeling Economische en Sociale 
Geschiedenis van het Departement Geschiedenis en Kunstgeschiedenis te Utrecht. Prak is zelf 
in de jaren '70 lid geweest van de UHSK. 
 

Charles Groenhuijsen 
 

Was tussen 1996 en 2006 buitenlandcorrespondent voor de Nederlandse Omroep, zowel voor 
de televisie als voor de radio. Groenhuijsen was zelf UHSK-lid van 1973 tot 1977. 
 

prof. dr. Leen Dorsman 
 

Bijzonder hoogleraar universiteitsgeschiedenis aan de Universiteit Utrecht. Hij doceert 
historiografie en theorie van de geschiedenis. 
 

prof. dr. Hermann von der Dunk 
 

Emeritus hoogleraar cultuurgeschiedenis aan de Universiteit Utrecht. Naamgever Von der Dunk-
lezing. Praeses UHSK 1954-1955, erelid sinds 2004. 
 

prof. dr. Maarten van Rossem 
 

Maarten van Rossem is emeritus hoogleraar Amerikanistiek aan de Universiteit Utrecht. 
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Bestuur 2015-2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

v.l.n.r.: Myrthe van Niekerk, Richard Kempen, Floris de Hart, Date Pijlman, Marwa Gohar Elanany 

en Felix Bosch.  
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Functieverdeling 
 

Date Pijlman – Voorzitter (Secondant Extern) 
 

Commissies: Galacommissie, Lustrumcommissie, Ouderdagcommissie, Politiek Café 

Taken: Full House, Lustrumweek, SAC, SVO, Von der Dunk-lezing 

 
Floris de Hart – Secretaris (vicevoorzitter) 
 

Commissies: Aanzet, Almanakcommissie, Archiefcommissie, Historisch Relevante Commissie 

Taken: Full House, UCIS 

 
Marwa Gohar Elanany – penningmeester (vicesecretaris) 
 

Commissies: Argus, Excursiecommissie, Muziekcommissie, Symposiumcommissie 

Taken: Let’s Go, UCIS 

 
Richard Kempen – Commissaris Onderwijs (vicepenningmeester) 

 
Commissies: Activiteitencommissie, Filmcommissie, Holocaust Memorial Day, UHSK voor 
Beter Onderwijs  
Taken: Buitenland- en stagevoorlichting, Klankbord, Meeloopdagen,  
Opleidingscommissie, Studie- en mastervoorlichting 

 

Felix Bosch – Commissaris Intern (Secondant Onderwijs) 
 

Commissies: Beeldcommissie, Dramacommissie, Eerstejaarsraad, Feestcommissie 

Taken: Boekenfonds, Boekverkoop, Interne activiteiten, Lustrumweek 

 

Myrthe van Niekerk – Commissaris Extern (Secondant Intern) 
 

Commissies:, Acquisitiecommissie, Alumnicommissie, Arbeidsmarktoriëntatie Overleg, 
Carrièrecommissie  
Taken: Departementsreis, ISHA, SGN, Sponsoring, VIDIUS, 
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Voorwoord 
L.S., 

Na een jaar lang te hebben gewerkt, gezwoegd en gedronken is het tijd voor een 

reflectiemoment. In de hectiek, die een bestuursjaar heet, is het niet altijd mogelijk om stil te 

staan omdat de trein onophoudelijk verder gaat. Inmiddels is voor ons die trein tot stilstand 

gekomen en hebben we weer alle tijd om een reflectie los te laten op hetgeen zich allemaal heeft 

afgespeeld het afgelopen jaar. 

Voor aanvang van ons bestuursjaar waren we enthousiast, positief en ook enigszins 

gespannen. We hadden ons voorgenomen om er het mooiste, gezelligste en beste jaar aller tijden 

van te maken. Naast die gezelligheid waren we van plan om met een kritische blik naar de eigen 

vereniging te kijken en waar nodig veranderingen toe te passen. Als ik op dit moment terugkijk 

denk ik dat we in beide doelen zijn geslaagd. Om te beginnen hebben we een heel veel mooie en 

gezellige momenten meegemaakt. De cantus met een recordaantal bezoekers, een cultuurnacht 

waarbij leden hun talenten lieten zien, de prachtige reizen naar het buitenland, het open podium 

waarbij het dak er compleet van afging en natuurlijk de spectaculaire onthulling van de almanak. 

Stuk voor stuk waren het onvergetelijke momenten waarop honderden studenten met een zeer 

tevreden gevoel zullen terugkijken. Naast deze gezelligheidsactiviteiten zijn er ook veel 

verdiepende en inhoudelijke activiteiten georganiseerd. De Holocaust Memorial Day heeft een 

diepe indruk op mij gemaakt, de lezing van Peter Knoope opende mijn ogen en Abram de Swaan 

toonde eens te meer dat hij een geweldige spreker en denker is. In de loop van het jaar hebben 

we gemerkt hoe veel activiteiten onze vereniging kent. Het was dan ook een voorrecht om daar 

een onderdeel van te mogen zijn. 

We wilden echter niet alleen onderdeel van de vereniging zijn, maar ook een bijdrage 

aan leveren. Met die gedachte in ons achterhoofd hebben we naast de realisatie van ons 

beleidsplan de nieuwsbrief compleet laten vernieuwen, hebben we een stamkroegwisseling 

geïnitieerd, een driejarenplan geschreven,  gestreden voor het behoud van de beurzen, gelobbyd 

voor een beter klimaat op de UHSK-kamer, diezelfde kamer een nieuwe indeling gegeven, het 

huishoudelijk reglement aangepast, een statutencommissie gestart en de website een 

internationale uitstraling gegeven. Na een jaar op een ongekende manier betrokken zijn geweest 

bij deze prachtige vereniging kan ik maar één ding concluderen. Voor de Utrechtse Historische 

Studentenkring geldt dat zij haar verleden niet achter de rug, maar in de rug heeft. Het was dan 

ook een voorrecht en eer om aan dat verleden te hebben mogen bijdragen.  

 

Date Pijlman 

Voorzitter 90ste bestuur Utrechtse Historische Studentenkring  
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Voorzitter 
 

Van alle functies binnen het bestuur kent de voorzitter de minste vaste taken. In de praktijk 

betekent dit dat je als voorzitter, naast het voorzitten van vergaderingen en het aansturen van je 

bestuursgenoten, veel tijd over hebt om je eigen draai aan je functie te geven. Dit jaar heb ik dat 

onder andere gedaan door verschillende projecten te starten. Een deel daarvan zal ik hier 

toelichten.   

 

Dagelijks bestuur 

Net als de voorgaande jaren was de UHSK-kamer geopend van 10:00 tot 17:00. Ieder bestuurslid 

nam een hele of halve dag voor zijn rekening om ervoor te zorgen dat de kamer altijd bemand 

was. In de praktijk waren er echter vaak meerdere bestuursleden aanwezig wat de gezelligheid 

altijd ten goede kwam. Het hele jaar door hebben we gezorgd voor koekjes, fruit en, als het 

apparaat het toeliet, natuurlijk ook koffie.       

De maandag was voor ons het vaste vergadermoment. Vaak aten we van tevoren een 

hapje en begonnen we daarna aan de vergadering. Eerlijkheid gebiedt mij te zeggen dat de 

vergaderingen vaak lang duurden. Dit kwam deels omdat er veels inhoudelijke zaken te 

bespreken waren, maar ook omdat we elkaar erg veel te vertellen hadden wat minder aan de 

vereniging gerelateerd was. Ik zorgde ervoor dat de agenda voor maandag beschikbaar was, 

opdat iedereen zich kon voorbereiden en punten kon aandragen. Daarnaast hebben we aan het 

eind van elk blok geëvalueerd om te kijken hoe het beter kon.  

 

Algemene Ledenvergaderingen 

Tijdens het 90ste bestuursjaar hebben er drie Algemene Ledenvergaderingen (ALV’s) 

plaatsgevonden. De eerste, waarvan het grootste gedeelte werd voorgezeten door Yvonne van 

Laarhoven, vond plaats op 8 september 2015. Na de decharge van het 89ste bestuur en de 

installatie van mij als voorzitter heb ik de voorzittershamer overgenomen. Hierna werden de 

senaat en de kascommissie ingestemd. Het eerste dilemma presenteerde zich al snel aangezien 

de lijst van de kascommissie niet op tijd bekend was gemaakt. Hierna heb ik aan de zaal 

gevraagd of er bezwaar tegen was om de kascommissie alsnog in te stemmen. Dat bleek gelukkig 

niet het geval waardoor ook de kascommissie kon worden ingestemd.    

De halfjaarlijkse ALV vond op 26 januari 2016 plaats. Het was meteen ook een drukke 

ALV. Allereerst hebben we meerdere mededelingen gegeven over verschillende onderwerpen. 

Full-House ging verder onder de naam All-in en zou ook op een nieuwe locatie worden 
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gehouden. Het 89e bestuur had enkele problemen gehad met het contact met studio Plakband en 

daarnaast was er enkele jaren teveel betaald voor de hosting. Gelukkig ervoeren wij geen 

problemen met het contact en kregen we het teveel betaalde bedrag terug. Daarnaast hebben we 

nog kort gesproken over de geplande onderwijshervormingen, huisvesting en een wijziging in 

het aantal bestuursbeurzen. Tegen dat laatste hebben wij succesvol bezwaar gemaakt. 

Na de mededelingen heeft het 89ste bestuur haar jaarverslag en financieel verslag 

gepresenteerd. Deze werden beiden goedgekeurd en we hebben het 89ste bestuur daarna een 

klein presentje aangeboden als dank voor het harde werk dat zij hebben verricht. Na de pauze 

hebben wij achtereenvolgens de voortgang van ons beleidsplan en het financiële overzicht 

gepresenteerd. Vervolgens was het tijd voor een voorstel om de stamkroeg ‘De Stadsgenoot’ te 

verruilen voor een nieuwe stamkroeg: ‘De Vingerhoed’. Een kleine toelichting is hier op zijn 

plaats. 

Nog voor het begin van ons bestuursjaar merkten wij veel onvrede bij leden over De 

Stadsgenoot. Naar aanleiding daarvan hebben wij besloten om te kijken naar het contract met 

deze kroeg. Enigszins tot onze verbazing bleek dat er echter geen contract was. Om te kijken wat 

mensen zoeken in een stamkroeg hebben we een stuurgroep georganiseerd waarbij we input 

zochten over de huidige situatie en de ideale situatie. Die input hebben we vervolgens gebruikt 

om een alternatief te zoeken voor De Stadsgenoot. Met veel hulp van de acquisitiecommissie 

hebben we enkele kroegen bezocht en ook met de eigenaars gesproken over de mogelijkheden. 

Daarnaast hebben we met de eigenaar van de De Stadsgenoot gesproken over de mogelijkheden 

die hij ons kon bieden. Na een lange zoektocht vonden wij ‘De Vingerhoed’ een mooie locatie 

voor de wekelijkse borrel. We hebben lang gepraat met de eigenaar en kregen daar ook een goed 

gevoel bij. Om die reden hebben we samen met de acquisitiecommissie gewerkt aan een 

eventueel contract bij de Vingerhoed. Daarbij zijn er afspraken gemaakt over korting op drank, 

een ruim jaarlijks sponsorbedrag, zitplekken voor leden en als klap op de vuurpijl elke borrel 

gratis bittergarnituur. Deze deal hebben wij vervolgens bekend gemaakt op een stuurgroep. Op 

die stuurgroep werd door leden bekend gemaakt dat zij een motie zouden starten om ervoor te 

zorgen dat er over de wisseling gestemd zou worden in plaats van dat de beslissing door ons als 

bestuur gemaakt zou worden. Om daarna verwarring te voorkomen en omdat we ons konden 

vinden in de argumenten van deze leden hebben we een mail gestuurd naar alle leden met de 

mededeling dat wij over het de wisseling zouden stemmen en dat er meerdere proefborrels bij 

de Vingerhoed zouden komen, opdat iedereen een afgewogen keuze zou kunnen maken. 

Op de ALV heb ik allereerst dit proces uitgelegd om vervolgens door te gaan naar een 

vergelijking tussen de verschillende kroegen. Daarbij heb ik vooral gelet op definieerbare zaken 

als drankprijzen, sponsoring en andere mogelijkheden. Dit heb ik gedaan om vervolgens de 

ruimte te geven aan de zaal om in te gaan op de sfeer en het gevoel bij de kroegen. Na een lange 
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discussie is er uiteindelijk gestemd. Met 41 stemmen voor, 31 stemmen tegen en 9 onthoudingen 

werd De Vingerhoed ingestemd als nieuwe borrellocatie!  

Het venijn zit hem echter in zijn staart, omdat ik hierna nog het facultaire driejarenplan 

ging presenteren. In dit plan hebben we de eerste stappen richting internationalisering 

geschetst en daarnaast vermaatschappelijking geïntroduceerd. We hopen dat dit de komende 

drie jaar een leidraad voor de vereniging kan zijn. 

De volgende ALV vond plaats aan het einde van het jaar op 29 juni 2016. Vanwege de 

onverwacht lange agenda hadden we besloten om de vergadering vier in plaats van drie uur te 

laten duren. Een deel van het onverwachte zat hem in de eerste motie ooit die was ingediend 

door twee leden, Felix Zielinski en Irene Schakelaar, om de discussie over de senaat op gang te 

brengen. Daarnaast was er in de statuten gevonden dat mensen die geen studie geschiedenis aan 

de Universiteit Utrecht volgden ook niet mochten stemmen. Dat zorgde voor een dilemma, 

omdat dit gegeven al jaren of wellicht nooit tot uitvoering was gebracht. Als bestuur hebben wij 

er voor gekozen om alle aanwezigen toch te laten stemmen mede vanwege de 

controleerbaarheid en de verstrekkende gevolgen van het niet laten stemmen van leden.  

Daarnaast hadden we een voorstel klaar liggen om de statuten te laten herzien, wat ook 

meespeelde in onze beslissing.  

Na de mededelingen, waarbij onder andere het nieuwe contract met de Studystore en 

een verminderde verlaging van de bestuursbeurzen werden besproken, gingen we door naar het 

bespreken van ons beleidsplan en financiële overzicht. Daarbij hebben we ook bekendgemaakt 

dat in het volgende collegejaar de alumnicommissie van start zou gaan met het Coachproject. 

Daarna was het tijd voor het eventuele 91ste kandidaatsbestuur om zich te presenteren. Na een 

nuttige discussie werd het kandidaatsbestuur gekozen. Het kandidaatsbestuur zag er als volgt 

uit: 

 

Voorzitter:    Castor van Dillen 

Secretaris:    Bram Benthem 

Penningmeester:   Lars op de Laak 

Commissaris Onderwijs:  Engelina Kuiken 

Commissaris Intern:  

Commissaris Extern:   Gerben Hospers 

 

De plek voor Commissaris Intern is leeg gelaten omdat vlak voor de Algemene Ledenvergadering 

de kandidaat zich had teruggetrokken.  

Vervolgens is er gesproken over de pilot van het Student Actief Certificaat en het 

voorstel om de pilot te verlengen met een jaar. Hier hadden wij voor gekozen omdat de 
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uitgevoerde pilot niet representatief was. Dit kwam omdat de promotie voor het certificaat pas 

laat op gang kwam en er nog veel dingen moesten worden geregeld voordat het echt kon 

beginnen. Om de nieuwe pilot beter te laten verlopen is afgesproken om meer aandacht te 

besteden aan de promotie en hebben wij als bestuur nog de taak op ons genomen om eerstejaars 

er op tijd bij te brengen door middel van het introductiepakket en een voorlichting in de eerste 

week. Met dit voorstel werd ingestemd door de ALV.     

Na het SAC was het tijd voor de statutencommissie. Omdat we tijdens ons bestuursjaar 

hadden gemerkt dat de huidige statuten niet meer aansloten bij de vereniging hadden we we 

plan gemaakt om dit te laten aanpassen. Hierbij speelde ook mee dat we wettelijk verplicht zijn 

om de statuten te laten vertalen indien er internationale leden aanwezig zijn. Met het 

faculteitsbestuur hebben we afgesproken dat zij de kosten van deze vertaling op zich zouden 

nemen. Omdat dit een duur project is wilden we zeker weten dat hierna de statuten niet direct 

aangepast hoeven te worden. Daarom deden wij een voorstel om een commissie te starten die de 

statuten zal herschrijven en hervormen in het studiejaar 2016-2017, opdat de vereniging weer 

lange tijd met de statuten vooruit kan. Na een lange discussie over de vraag of een commissie de 

juiste vorm hiervoor is hebben we gestemd. Met een meerderheid is ook dit voorstel 

aangenomen. Een ALV is eigenlijk pas echt leuk als je er al extra tijd voor neemt en zelfs dan 

alles nog niet besproken krijgt. Daarom ben ik dan enigszins trots om hier te vermelden dat de 

geplande wijziging van het huishoudelijk reglement en het motie voorstel werden 

doorgeschoven naar de ALV in september.  

 

Senaat  

De senaat van 2015-2016 bestond uit:  

 

Michiel Lemmers (Commissaris Media en Boekverkoop 2011-202012)  

Wouter Le Febre (Commissaris Onderwijs 2012-2013) 

Bas Lans (Penningmeester 2013-2014)  

Manon van de Schootbrugge (Commissaris Intern/Extern 2013-2014) 

Yvonne van Laarhoven (Voorzitter  2014-2015)  

Lex van Rens (Commissaris Onderwijs 2014-2015) 

Wouter Keeris (Penningmeester 2014-2015) 

 

De functie van de senaat is louter adviserend. Daarnaast vormt het een goed klankbordgroep 

voor het bestuur. Bij gecompliceerde zaken is het altijd goed om de senaat te raadplegen, 

aangezien vele zaken al in het verleden zijn voorgekomen. Dit jaar waren veel leden van de 

senaat in het buitenland. Gelukkig boden elektronische hulpmiddel hierbij uitkomst. Daarnaast 
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is het nog belangrijk om op te merken dat Wouter Keeris aan het einde van het jaar uit de senaat 

is gezet vanwege interne problemen.  

 

Kascommissie 

De kascommissie bestond afgelopen jaar uit de volgende personen: 

Bas Lans (Penningmeester 2013-14)  

Wouter Keeris (Penningmeester 2014-15) 

Lars op de Laak  

 

De taak van de kascommissie is het controleren van de penningmeester en het goedkeuren van 

de begroting en eindafrekening. Dat is dit jaar goed gelukt.  

 

Stuurgroep 

Dit jaar hadden we in ons beleidsplan aangegeven extra aandacht te willen besteden aan de 

stuurgroep. Als onderdeel van openheid vonden we het belangrijk om via de stuurgroep updates 

te geven over zaken die spelen binnen de vereniging. Daarnaast wilden we de stuurgroep 

gebruiken om input te krijgen van leden voor het opstellen van beleidsplannen. Dit omdat leden 

vaak pas op de ALV het uiteindelijke resultaat krijgen te zien en daar vervolgens over moeten 

stemmen. We wilden graag  leden betrekken in het hele proces en vonden in de stuurgroep 

daarvoor een uitstekend hulpmiddel. Door middel van de zogeheten thematische stuurgroep 

hebben wij zeer diverse onderwerpen aangesneden. Deze thema’s stuurden we van te voren 

door naar de commissies om ze op de hoogte te houden van wat er zou gaan worden besproken. 

Op die manier waren alle commissieleden op de hoogte over de onderwerpen. 

Naast deze inhoudelijke onderwerpen hebben we ook regelmatig luchtige zaken 

aangesneden en lekker gegeten. Al met al denk ik dat de stuurgroep een goed hulpmiddel kan 

zijn om met leden in gesprek te gaan over diverse onderwerpen die spelen binnen de vereniging. 

Dit zorgt ervoor dat leden eerder worden uitgenodigd om na te denken over voorstellen, 

veranderingen en lopende zaken. We merkten dat veel leden graag hun mening wilden laten 

horen, zeker als het iets minder officieel is dan een ALV. Ik zie dan ook veel potentie in de 

stuurgroep op deze manier en ben dat het 91e bestuur ons idee verder heeft uitgewerkt.  

 

Von der Dunk-lezing 

De Von der Dunk-lezing vond dit jaar wederom plaats in het Academiegebouw. Deze lezing 

wordt jaarlijks georganiseerd ter ere van erelid, oud-praeses en befaamd historicus Hermann 

von der Dunk. Dit jaar hadden we Abram de Swaan uitgenodigd naar aanleiding van de 

Holocaust Memorial Day. Daar hield de heer de Swaan een prachtige lezing waarna de heer Von 
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der Dunk een uitgebreide academische reactie gaf. Om deze twee vrienden nogmaals bij elkaar 

te brengen hadden we de heer De Swaan gevraagd om de lezing te verzorgen. Als onderwerp 

was ‘Fundamentalisme als reactie op vrouwenemancipatie’ gekozen. Het was een prachtige 

inhoudelijke lezing. Helaas kon de heer Von der Dunk vanwege persoonlijke omstandigheden 

niet aanwezig zijn. Na afloop van de lezing hebben we met de heer De Swaan en zijn vrouw nog 

uitgebreid nagepraat onder het genot van een drankje.  

 

Lustrum 

Dit jaar bestond de UHSK negentig jaar. Om dit te vieren was er door het 89e bestuur een 

almanakcommissie en lustrumcommissie ingesteld. Dit heeft erin geresulteerd dat we een 

uitmuntende almanak hebben uitgegeven en daarnaast nog vele mooie lustrumactiviteiten 

hebben meegemaakt. Omdat we zelf ook een bijdrage wilden leveren aan het lustrumjaar 

hebben we verschillende dingen ondernomen. Zo hebben we extra uitgepakt voor de 

lustrumweek. Niet alleen heeft er de hele week een ware UHSK-vlag uitgehangen op de Drift 

maar ook hebben alle leden een brief thuis gestuurd gekregen met daarin de uitnodiging voor de 

lustrumweek. Ook hebben we als extra promotie een filmmaker aangenomen om een klein 

promotiefilmpje te maken. We hebben gezien dat dit alles resulteerde in een prachtige 

lustrumweek.            

Daarnaast hadden we ook nog genoeg andere plannen. Er stond onder andere een oud-

besturendag op de planning. Helaas kon deze niet doorgaan vanwege te weinig aanmeldingen. 

Om dat toch te compenseren hebben we een vrijblijvende borrel georganiseerd. Deze was goed 

bezocht en het was erg leuk om vele oud-besturen te hebben gesproken over hun tijd bij de 

UHSK. Ook hebben we een lustrumdiner georganiseerd waarbij studenten en docenten samen 

uit eten gingen. Dit was een erg gezellige avond waarbij student en docent onder het genot van 

lekker eten elkaar beter konden leren kennen.        

Een persoonlijk hoogtepunt van dit jaar was het spelen van het enige echte UHSK-lied 

door de Domtoren. Na een intensieve lustrumweek verzamelden we op 5 maart, de verjaardag 

van de vereniging, om 11 uur bij de Domtoren. Na een korte introductie speelde het carillon van 

de Domtoren het UHSK-lied. Veel mensen hebben mij hier later nog over aangesproken omdat ze 

het erg gaaf vonden. Met deze klanken hebben we heel Utrecht laten weten dat de UHSK haar 

negentigste verjaardag aan het vieren was! 

 

Extra projecten 

Zoals eerder al aangegeven heeft de voorzitter veel ruimte om nieuwe projecten te starten. 

Omwille van de ruimte zal ik deze niet allemaal bespreken maar het leek mij wel gepast om er 

enkele uit te lichten.            
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Niet alleen de UHSK vierde dit jaar haar lustrum, ook de universiteit zelf had wat te 

vieren. Haar 380-jarige bestaan kon niet onopgemerkt voorbij gaan en volgens traditie wordt de 

jaarlijkse 4 mei herdenking daarom uitgebreid met een klein symposium voorafgaand aan de 

kranslegging. Naast de studentenverenigingen USC, UVSV en Veritas was ook de UHSK gevraagd 

om hier aan mee te helpen. Namens de UHSK heb ik deze rol op mij genomen. Uiteindelijk 

hebben we niet alleen een klein symposium gehouden maar ook een dichtwedstrijd 

uitgeschreven. De winnende gedichten hebben voorafgaande aan de minuut stilte hun gedichten 

voorgedragen, hetgeen zeer indrukwekkend was.      

Naast deze 4 mei herdenking kwam er ook een minder leuk project op mijn pad. De 

student-assessor van de faculteit Geesteswetenschappen moest een nieuwe verdeling maken 

van de bestuursbeurzen. Deze worden, namens de faculteit, verdeeld over de studieverenigingen 

van Geesteswetenschappen. Al vrij snel werd ons duidelijk dat we een deel van onze 36 beurzen 

moesten inleveren. Bij de uiteindelijke verdeling waren we echter geschokt door een halvering 

naar achttien beurzen. Dit konden wij niet laten gebeuren en om die reden hebben we, samen 

met het departement Geschiedenis en Kunstgeschiedenis bezwaar aangetekend. Na enkele 

gesprekken met het faculteitsbestuur hebben we vervolgens geschikt voor 28 beurzen.  

Aan het begin van het jaar hebben we nagedacht over het lustrum. Uit het verleden kan 

men vaak hoop putten en dat bleek ook nu het geval. In vroegere tijden was er door de UHSK een 

congres georganiseerd onder de naam ‘balans en perspectief’. Dit congres heeft erg veel indruk 

gemaakt en komt nog regelmatig voorbij. Om dit succes te evenaren hebben we een gesprek 

gehad met de lustrumcommissie over het opzetten van een dergelijke activiteit. Het 

enthousiasme bij de commissie was niet bijster groot en daarom zijn we verder gaan zoeken. Na 

een tip van meneer Dorsman kwamen we uit bij de Historicidagen. Deze worden voor het eerst 

georganiseerd in Utrecht en moeten een meerdaags podium bieden voor alle historici van 

Nederland. We zijn dan ook erg enthousiast over dit concept en zeer verheugd dat de UHSK hier 

bij kon aansluiten. Namens de UHSK zullen Myrthe van Niekerk en ikzelf dit het komende jaar in 

goede banen gaan leiden.   

 

Ten slotte 

Een bestuur bestaat uit zes personen en ik had het voorrecht om met vijf geweldige personen  

een jaar te mogen doorbrengen. Samen hebben we veel meegemaakt en ik hoop dat dat in de 

toekomst ook nog vaak gaat gebeuren. Zoals een wijze man ook zei: “Een  triatlon loop je niet 

alleen”. Ik hoop dat we nog vele triatlons met elkaar mogen meemaken!  

 

Date Pijlman 

Voorzitter 2015-2016 
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Secretaris 
 
 
In het collegejaar 2015-2016, tijdens het negentigjarig bestaan van onze mooie vereniging, had 

ik de eer de rol van secretaris te vervullen. De rol van secretaris is (vanzelfsprekend) 

vastomlijnd, toch was er dit jaar genoeg ruimte om ook buiten mijn bezigheden als secretaris mij 

bezig te houden met de vereniging. Naast het bijhouden van de post, het ledenbeheer en het op 

orde krijgen van het archief vielen er vier commissies onder mijn hoede. Namelijk het Historisch 

Tijdschrift Aanzet, de Almanakcommissie, de Archiefcommissie en de Historische Relevante 

Commissie. Tevens heb ik mij ingezet, samen met mijn voorzitter, voor het feest All-In. 

Hieronder zal ik uiteenzetten hoe het jaar gelopen en ervaren is. 

 

Post/e-mail 

Een groot cliché, maar tevens waarheid is dat de UHSK al jaar en dag nauwelijks 

noemenswaardige post binnenkrijgt. Op de gebruikelijke constitutie-, dies- en kerstkaartjes na is 

de post van belang op twee handen te tellen. Het is dan ook een kleine moeite geweest om dit bij 

te houden en mijn hart maakte een sprongetje als er wel interessante post tussen zat. Afgelopen 

jaar is in het kader van het lustrum aan alle 1300 leden een brief verzonden. Dit leverde veel 

geretourneerde post op. Aan mijn opvolger(s) om ook van deze leden weer het correcte adres te 

bemachtigen. 

 Met het verdwijnen van de fysieke post is de eerste levensbehoefte van de secretaris e-

mail geworden. Gelukkig is de mailbox van de UHSK netjes en geordend en ook de zorg om dit zo 

te houden heb ik niet als last ervaren. (Daarvoor tevens dank aan mijn bestuursgenoten die het 

op orde houden van de mailbox uit zichzelf als neventaak op zich namen.) Uiteraard kwamen 

naast de in- en uitschrijvingen van leden en uitnodigingen voor symposia en feesten hier de 

nodige spam langs. Hoewel vervelend om steeds op te ruimen, hebben we meer dan eens 

gelachen om de verschrikkelijk slechte en hilarische berichten van vrouwen die geen rust in de 

benen hadden. Ook de berichten van mensen die mij verzekerden nog nooit van de vereniging 

gehoord te hebben terwijl ik hun inschrijfformulier voor mij had liggen, kon een glimlach op 

mijn gezicht toveren. Als laatste bleven de leuke berichten over die niet onder bovenstaande te 

vatten zijn, zoals bedankjes van ereleden en andere verenigingen, brasbrieven en vragen. Al met 

al was de mailbox een klus die prima te klaren was. 

 

Ledenbeheer 

Voor dit avontuur voor mij begon werd ik door mijn voorgangers gewaarschuwd voor een draak 

van een programma: Davilex. Ik vermoed dat deze waarschuwing een goede uitwerking heeft 
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gehad, want door mijn negatieve verwachtingen viel het ledenbeheer mij alleszins mee. Helaas 

heb ik één keer de helpdesk van het programma moeten bellen, waarna het schaamrood op mijn 

kaken kwam nadat na een halfuur bleek dat ik al die tijd in het verkeerde scherm zat te werken. 

Met enige instructie is het programma voor ledenbeheer dan ook prima onder controle te 

krijgen en doet het wat het moet doen. 

 Het invoeren van de leden heb ik afgelopen jaar handmatig gedaan. Hoewel dit enige tijd 

in beslag neemt is het de moeite waard daar men verzekert is dat alle gegevens correct en 

volledig in Davilex staan. Dit komt onder andere het innen van de contributie weer ten goede. 

Tevens heb ik dit jaar mij ontfermd over het opschonen van het ledenbestand. Leden die al enige 

jaren zonder rekeningnummer te boek stonden en waar geen contact met te krijgen was, hebben 

helaas ons schip moeten verlaten. Ook het fysieke ledenbestand was toe aan een opschoning en 

met Davilex bij de hand heb ik zeer veel verouderde inschrijfformulieren kunnen verwijderen.  

 Het enige waar het ledenbeheer dit jaar een flinke uitdaging was, was het innen van de 

contributie. Vanwege mijn expertise met Davilex heb ik mijn penningmeester hier veelvuldig 

bijgestaan om van alle leden de contributie binnen te krijgen. Het heeft veel tijd, energie en 

moeite gekost, maar onze penningmeester mag trots zijn op het uiteindelijke resultaat. 

 Als laatste heb ik voor het ledenbeheer enkele lange termijn taken meegegeven aan mijn 

opvolger. Van meer leden dan mij lief was klopten de adresgegevens niet meer en in sommige 

gevallen waren zij ook niet meer per e-mail of telefonisch te bereiken. (Het bleek toch meer dan 

eens dat je favoriete voetbalclub verwerken in je e-mailadres op latere leeftijd niet meer 

gewaardeerd wordt.) Aan mijn opvolgers de taak om het ledenbestand volledig te houden en op 

te schonen waar nodig en tevens de zorg te dragen voor het weer volledig krijgen van NAW-

gegevens. 

 

Documentatie 

Er wordt wel eens gezegd dat je notuleren moet leren. Wellicht dat het geluk mijnerzijds was en 

ik de uitzondering op de regel mag zijn, maar notuleren is mij het gehele jaar door prima 

afgegaan. Ondanks dat de notulen meermaals, zelfs door bestuursgenoten, er niet op na werden 

geslagen gaf het notuleren mij altijd voldoening en heb ik het als zeer leuk ervaren. Achteraf af 

en toe iets beter letten op typefouten had geen kwaad gekund en meedoen in de discussie 

tijdens bestuursvergaderingen en tegelijkertijd zorgen voor een goede documentatie is meer 

dan eens een uitdaging geweest, maar dit alles heeft mij nooit het plezier ontnomen. Alle 

Algemene Ledenvergaderingen, bestuursvergaderingen, stuurgroepen en het voorzittersoverleg, 

het penningmeesteroverleg en het senaatsoverleg zijn dan ook terug te vinden in het archief. 
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Archief 

Wie de jaarverslagen van de vereniging terugleest komt al snel tot de conclusie dat het archief 

het sterkste punt van de secretaris is, maar daarmee ook zijn Achilleshiel. Tijdens mijn 

bestuursjaar heb ik mij hier in kunnen herkennen. Samen met de Archiefcommissie ben ik 

enthousiast aan het jaar begonnen en hebben we enkele doelen uiteengezet. Het blijkt dat 

sommige doelen te enthousiast waren. Het archief is te omvangrijk en de tijd te schaars om te 

doen wat men graag wil doen. Er is in ieder geval verder gewerkt aan het archiveren van de 

stukken waar mijn voorganger aan begonnen was.  

 Door mijn voorganger is de trend ingezet om de commissie naast voormalig 

secretarissen te laten bestaan uit enthousiaste leden. Ik heb dat dit jaar doorgezet en in mijn 

ogen met succes. Op deze manier is er meer mankracht beschikbaar om te helpen bij het vele 

werk en wordt het archief zichtbaarder voor de leden. Onder andere het bezoeken van het 

Utrechts Archief en stukken van de verenigingen die daar liggen online te publiceren hebben 

positieve reacties gegeven. Vanwege het lustrum heb ik ook verschillende documenten van 

vorige lustra ingezien en aan de hand daarvan tijdens de lustrumweek een korte speech 

gegeven. 

 Het belangrijkste wapenfeit is het opstellen van een draaiboek betreffende het digitaal 

archiveren. Samen met de commissie kwam ik al snel tot de conclusie dat vandaag de dag vrijwel 

alles digitaal wordt aangeleverd en opgeslagen. Het is in dat kader ook zeer onhandig en 

onzinnig om vervolgens alles fysiek nogmaals aan te leveren. Vandaar dat het plan is opgesteld 

om te beginnen met het digitaal archiveren. Het Utrechts Archief is hierin zeer verdienstelijk 

geweest en heeft informatie gegeven op welke manier dit het best gedaan kan worden. Tevens 

bieden zij de mogelijkheid om alles digitaal (en online) bij hen onder te brengen. Uiteraard zijn 

stukken die niet digitaal beschikbaar zijn nog steeds welkom bij het Utrechts Archief. Daarnaast 

blijven belangrijke documenten, zoals door het Huishoudelijk Reglement voorgeschreven, fysiek 

aanwezig in ons archief. Op deze manier kan het digitaal archiveren zich ontwikkelen vanuit 

haar kinderschoenen tot een volwaardig alternatief voor de huidige manier van archiveren. 

 Al met al is er door de commissie en mij redelijk wat werk verzet. Toch had in mijn 

optiek de aandacht voor het archief vanuit mijn kant beter kunnen zijn. Mijn opvolger heb ik dan 

ook op het hart gedrukt hier niet te lichtzinnig mee om te gaan en veel tijd uit te trekken voor 

archiveren. In 2019 moet er weer een grote lading archiefstukken onder worden gebracht bij het 

Utrechts Archief. Hoewel dat nog ver lijkt, komt dit moment met rasse schreden nader en is het 

werk dat verzet moet worden nog immer zeer groot.  
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Commissies 

Dit jaar vielen de Aanzet, Almanakcommissie, Archiefcommissie en Historische Relevante 

Commissie onder mijn hoede. De Aanzet is een commissie die zichzelf perfect weet te bedruipen. 

Vanuit het bestuur heb ik hier dan ook geen kind aan gehad. Veel commissies zouden een 

voorbeeld kunnen nemen aan de goede werkmentaliteit van deze commissie. Het contact met de 

commissie verliep voornamelijk via de hoofdredacteur en heb ik als zeer goed en prettig 

ervaren. De nieuwe vormgeving, waarbij er drie exemplaren werden uitgegeven en geen 

exemplaar voor het symposium, is door het bestuur als zeer positief ontvangen en ook 

budgettair is de commissie goed uitgekomen. Al met al lof voor de Aanzet. 

 Voor de Almanakcommissie valt grotendeels hetzelfde te zeggen. De commissie bestond 

uit zeer ervaren leden die zonder enige hulp een parel van een boekwerk wisten af te leveren. 

Op enige strubbelingen over de financiering en belangrijke post na, is de samenwerking perfect 

verlopen. Het contact met de commissie was altijd zeer goed en als bestuursverantwoordelijke 

had ik (ook) aan deze commissie nauwelijks omkijken naar. De commissie mag meer dan trots 

zijn op het de fantastische almanak die ze hebben afgeleverd. Het was de kers op de taart in dit 

lustrumjaar. 

 De Archiefcommissie bestond dit jaar uit tien man. Naast verantwoordelijke, was ik ook 

voorzitter, dus over communicatie viel niet te klagen. Het aantal mensen was aan de ruime kant. 

Hoewel de commissie daardoor zeer gezellig was, zorgde dit meer dan eens voor afzeggingen bij 

vergaderingen. De commissie was echter altijd bereid om mee te denken en dat leverde dan ook 

het digitaal archiveren op. Hoewel het ongepast is om jezelf op te hemelen, wil ik toch via deze 

weg zeggen dat ik trots ben op het werk dat de Archiefcommissie heeft gedaan. Namens het 

bestuur en jullie voorzitter dank voor de onvergetelijke vergaderingen. 

 Als laatste de Historisch Relevante Commissie. Als ervaringsdeskundige wist ik dat een 

kind de was kon doen. Het bleek echter dat deze commissie nog het meest een beroep heeft 

gedaan op mij in de rol van bestuursverantwoordelijke. De commissieleden onderling konden 

elkaars werkethos niet altijd waarderen. Ondanks dat ik enkele keren hierover ben komen 

spreken, bleek dat niet altijd aan te komen. Met het vrijwillige vertrek van één van de 

commissieleden werd echter veel opgelost en liep alles op rolletjes. De commissie heeft 

fantastische activiteiten neergezet, die goed bezocht werden. Onder andere de historische 

kroegentocht is en blijft een grote aanwinst voor de vereniging. De commissie mag met een 

tevreden blik terugkijken op wat zij hebben bereikt, de voorzitter en secretaris in het bijzonder. 

Met deze koers blijft de Historische Relevante Commissie haar naam eer aan doen. 
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All-In 

Voor de oplettende lezer is het kopje ‘All-In’ een onbekende nieuwkomer. Niets is echter minder 

waar. Afgelopen jaren is samen met de verenigingen Alcmaeon, A-Eskwadraat, Proton en Helix 

het Full Housefeest georganiseerd. Mijn voorgangers hadden al aangegeven dat het animo onder 

leden hiervoor terugliep en zijn van twee feesten naar één feest per jaar gegaan. Samen met mijn 

voorzitter nam ik dit jaar deel aan de commissie. Al snel kwamen we tot de conclusie dat wij 

graag iets anders wilden opzetten en de meer dan tien jaar oude formule van Full House los 

wilden laten. Het feest kreeg een nieuwe naam en nieuw locatie. In november 2015 konden alle 

leden dan ook genieten van All-In in club BASIS aan de oude gracht. Ondanks dat de 

voorverkoop bij de UHSK tegenviel, kwamen veel van onze leden aan de deur alsnog een kaartje 

kopen. Het is dan ook gelukt om met ruim 600 man de club helemaal te vullen. Dit onverwachte 

succes heeft de verenigingen geen windeieren gelegd en er bleek achteraf voor het eerst sinds 

lange tijd weer een (flinke) winst te zijn gemaakt. Al met al was het feest een groot succes. 

 Organisatorisch waren er wel enkele punten van kritiek. Het is niet verstandig om vanuit 

de UHSK twee bestuursleden plaats te laten nemen in de commissie. Aan onze opvolgers is dan 

ook meegegeven om dit bij één persoon te houden. Tevens zijn vaste rolverdelingen binnen de 

commissie, waarbij de UHSK altijd het secretariaat moest bekleden, per komend jaar losgelaten. 

Hoewel ik ook binnen deze commissie met veel plezier heb zitten notuleren, moet een functie 

niet aan een vereniging vast zitten.  

 

Ten slotte 

Bovenstaande geven mijn belangrijkste en meest intensieve taken weer. Achter de schermen 

heb ik mij (gelukkig) met meer bezig mogen houden. Onder andere het schrijven van een nieuw 

artikel over machtigingen voor het Huishoudelijk Reglement heb ik op mij mogen nemen. 

Tevens heb ik samen met de penningmeester veel tijd in de contributie gestoken. Om nog niet te 

spreken van alle leuke, interessante en leerzame dingen die we met het bestuur als geheel 

hebben mogen doen. Het brainstormen over een nieuwe kroeg, de afscheidsredes van Ed Jonker 

en Mayke de Jong bezoeken en alle leuke feestjes en borrels. Besturen van een vereniging is 

intensief, maar geeft ook veel voldoening. Ondanks mijn gebrek aan daadwerkelijke 

werkervaring, kan ik mij voorstellen dat dit een goed beeld schetst van het klappen van de 

zweep na het studentenleven.  

 Het is mij dan ook een waar genoegen geweest om samen met mijn bestuur dit mee te 

mogen maken. Lief en leed heb ik mogen delen met Date, Marwa, Richard, Felix en Myrthe. Voor 

sommige besturen blijft het een platonische relatie, wij hebben er een vriendschap voor het 

leven aan over gehouden. Ondanks de tegenslagen en af en toe gebrek aan waarderingen, 

stonden zij wel altijd voor mij klaar. Het is dan ook een ieder die dit leest aan te raden om een 



24 
 

bestuursjaar te doen bij de mooiste vereniging van Utrecht en in dit land. Zonder mijn bestuur 

en bovenal zonder alle leden had ik dit niet mee mogen maken. Dit jaar, deze herinnering, voor 

eeuwig in mijn geheugen gegrift. Utrechtse Historische Studentenkring, bedankt! 

 

Floris de Hart 

Secretaris 2015-2016 
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Penningmeester 
 

Na een behoorlijk aantal jaren van mannelijke dominantie wat betreft het penningmeesterschap, 

mocht ik als vrouw dit jaar de financiën van onze vereniging beheren. Het 18e lustrum des UHSK 

heeft een financieel gezond jaar gehad met als uitkomst een kleine €200,- in de plus op de 

eindafrekening. 

 In dit jaarverslag zal ik uitweiden over het verloop van de belangrijkste zaken die onder 

mijn hoede vallen als penningmeester 2015-2016. Eén van de hoekstenen van ons beleid was 

financiële professionalisering. Zo zijn er een aantal zaken die ik die dit jaar zijn opgevallen of 

waar ik gepoogd heb helderheid in te scheppen. Daarnaast vertel ik iets over de commissies 

waarvoor ik verantwoordelijk ben geweest dit jaar: alsook de Let’s Go-commissie, waarin ik 

namens de UHSK zitting in heb mogen nemen. 

 

Penningmeestergesprekken 

In het kader van financiële professionalisering heb ik aan het begin van het collegejaar een 

plenaire vergadering georganiseerd met de penningmeesters van elke commissie die de UHSK 

rijk is. Tijdens dit gesprek heb ik naar voren gebracht wat ik van de penningmeesters 

verwachtte en wat zij van mij konden verwachten. Daarnaast was er ruimte voor vragen over 

het opstellen van een begroting, jaarplan en eventuele andere zaken. Na afloop van de 

vergadering kreeg iedereen de tijd om een financiële planning in te leveren, zodat er tijdens de 

halfjaarlijkse individuele gesprekken voortgang kon worden besproken.   

 

Spaarrekening 

Ik ben er dit jaar achter gekomen dat er ongeveer €1500,- te veel op de spaarrekening staat: dit 

overschot staat nergens vermeld en heeft dus ook geen bestemming. Dit zal daarom verdeeld 

worden naar de oude verdeelsleutel (1/3 buffer, 1/3 investering, 1/3 lustrumgelden). Dit omdat 

het desbetreffende geld van voor het 90ste bestuursjaar op de spaarrekening terecht is gekomen. 

Daarnaast ben ik begonnen met een apart overzicht voor de spaarrekening, waarbij elke 

penningmeester zijn storting op de spaarrekening nauwkeurig kan vastleggen om het 

voorgevallen “spookgeld” in de toekomst te kunnen vermijden.  

 

Bonusbudget 

Vanaf september 2015 is het commissiebonusbudget veranderd naar het bonusbudget, zodat er 

ook aanvragen konden worden gedaan door leden die niet in een commissie zaten maar wel een 

goed idee hadden voor een activiteit en daar onder andere budget voor nodig hebben.  De eerste 

aanvraag buiten de commissies kwam van leden die stage hadden gelopen bij Huis Doorn: in 
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samenwerking met Huis Doorn is er in oktober 2015 een symposium georganiseerd over de 

Eerste Wereldoorlog. Een tweede activiteit georganiseerd vanuit het bonusbudget is een lezing 

van Peter Knoope door UHSK-lid Daan Blokdijk.  

 

Contributie 

Het obstakel en de ergernis van zowel de penningmeester als secretaris is het innen en 

administratief bijhouden van de contributie. Wij zijn bij het opstellen van een begroting 

uitgegaan van ongeveer 1175 leden, aangezien wij een daling in leden hebben verwacht. Het 

heugelijk feit is dat ik samen met Floris de Hart (secretaris), die ik hier even speciaal wil 

noemen, heb gepresteerd meer contributie binnen te halen dan uiteindelijk begroot is. De post 

“contributie” is op €21.510,- uitgekomen, dat is €360,- meer dan begroot. Contributie is dit jaar 

na november geïnd door een incassolimiet van het jaar 2015 bij de ING. Om dit in het vervolg te 

voorkomen, heb ik het incassolimiet per jaar verhoogd. De contributie is van dit jaar daarom pas 

in 2016 geïnd.  

 

Bestuursuitgaven 

Vanuit het bestuur hebben we behoorlijk meer geld in de UHSK gestoken dan in eerste instantie 

was begroot. Er was meer geld beschikbaar door het denderende succes van de boekenmarkten, 

de meevaller van Studio Plakband en het overschot van de contributie. Ik had zodoende vrij 

vroeg het inzicht dat er voor ons meer geld uit te geven viel. We hebben dit voornamelijk 

uitgegeven aan het Lustrum, de Commissiebedankdag en ledenactiviteiten als de DoMiBo. 

Uiteindelijk hebben we de bestuursuitgaven gebruikt om het overgebleven geld te kunnen 

besteden en het financieel jaar nagenoeg zonder winst of verlies af te kunnen sluiten.  

 

Lustrum 

Zoals eerder vermeld is er dit jaar uiteindelijk meer geld vrijgekomen voor het lustrum. De 

Lustrumcommissie heeft bijna al het geld opgemaakt en de Almanakcommissie heeft door 

bijdrage vanuit het bonusbudget nul kunnen draaien.  

Naast ons eigen lustrum hebben we als UHSK samen met Albion, Hucbald, SGS, Sticky en 

SV Contact een lustrumfeest georganiseerd midden maart met als thema: a Trip to Wonderland! 

Lieke Pieters en Job Brunner hebben namens de UHSK de vergaderingen bijgewoond. Als 

penningmeester heb ik het contact onderhouden tussen bestuur en de organisatie van dit feest. 

Als penningmeester had ik jammer genoeg niet vaak de tijd om me bezig te houden met 

het organiseren van activiteiten zoals een voorzitter of commissaris intern. Hoewel ik niet direct 

verantwoordelijk was voor de lustrumactiviteiten is er één activiteit geweest waar ik wat meer 

op de voorgrond stond van de organisatie: het lustrumdiner met het departement Geschiedenis 



27 
 

en Kunstgeschiedenis. Culinaire aangelegenheden passen dan ook perfect in mijn straatje. Dit 

etentje vond plaats bij tapasbar El Mundo waar personeel en studenten nader tot elkaar konden 

komen onder het genot van een drankje en hapjes. Enkele docenten hadden een korte speech 

voorbereid over zijn/haar eigen studententijd wat het diner extra leuk maakte. Aan mijn 

opvolgers wil ik dan ook meegeven deze activiteit nog eens te herhalen! 

 

Vaste lasten 

De vaste lasten van het boekjaar 2015-2016 zijn lager uitgevallen dan we hebben begroot. Het 

overschot van 365,35 euro is voornamelijk toe te schrijven aan het lager uitvallen van kosten 

voor het hosten van de website bij Studio Plakband. Na een simpel telefoongesprek bleek dat we 

een jaar lang te veel geld hebben betaald.  Gelukkig kwamen we hier aan het begin van het jaar 

achter, waardoor er meer geld kon worden gereserveerd voor de lustrumweek. Tevens hebben 

we dit jaar een creditcard aangeschaft, welke dit jaar bij onder andere de ExCom goed van pas is 

gekomen.  

 

Investeringen 

Tijdens ons bestuursjaar hebben we een aantal investeringen gedaan waaronder het laten 

maken van de opmaak voor de nieuwsbrief door Studio Plakband. Tevens hebben we geld 

besteed voor een televisie op de UHSK-kamer waar leden een Playstation of Xbox op kunnen 

aansluiten. Met name FIFA heeft het erg goed gedaan dit jaar. Daarnaast hebben we geïnvesteerd 

in het interieur op de UHSK-kamer. Het tapijt hebben we laten reinigen en er is een nieuwe bank 

aangeschaft, zodat er meer zitplaatsen beschikbaar zijn gekomen.   

 

Commissies 

Ik ben als bestuurslid dit jaar verantwoordelijk geweest door de volgende commissies: 

Excursiecommissie, Argus, Symposiumcommissie en de Muziekcommissie. 

De Argus had het afgelopen jaar een vrijwel geheel nieuwe eindredactie, met 

uitzondering van voorzitter Thomas Markhorst. Er is tevens geëxperimenteerd met een nieuwe 

opmaak. Dit resulteerde in drie mooie edities. In het begin van het jaar is er een plan voor Argus-

facebook ingediend. Dit is helaas niet van de grond gekomen, wellicht liggen er mogelijkheden 

voor het aankomend jaar. De Argus heeft 206,41 euro over, dit heeft te maken gehad met de 

miscommunicatie binnen de commissie waardoor de vierde versie niet is uitgebracht. Het 

contact met de voorzitter en de rest van de commissie is uitstekend verlopen. 

De ExCom was dit jaar nagenoeg perfect: goed contact met voorzitter en penningmeester 

gehad, drie mooie reizen georganiseerd naar achtereenvolgens Trier, Lissabon, Porto en 

Ameland. Na afloop van de Amelandreis was er een overschot in de begroting. In overleg met de 
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ExCom is dit teruggegeven aan de deelnemers. De ExCom heeft dit jaar ook bij de kerstmarkt een 

bijdrage geleverd. Voor de Grote Reis is er van het Fonds VIGU en het U-Fonds gebruik gemaakt. 

Onder het mom van de Grote Reis naar Portugal werd er port geschonken aan de deelnemers.  

De MusiCie begon dit jaar met een nieuwe activiteit: een muzikale pubquiz in Klein 

Berlijn. Verder waren de gebruikelijke Open Podia een groot succes, met als hoogtepunt de 

opening van de Diesweek. Hiervoor is het bonusbudget aangevraagd. Net zoals vorig jaar heeft 

de MusiCie wederom in samenwerking met Hucbald een Klassieke Avond georganiseerd. Ook 

hier is bonusbudget voor aangevraagd. Contact met de commissie en voorzitter was goed.  

De SymCo heeft dit jaar één activiteit georganiseerd: het symposium in de Diesweek, met 

als thema de “De crisis van de Democratie” en als dagvoorzitter afzwaaiend hoogleraar Mathieu 

Segers. Sprekers van het symposium waren: Josine Blok, Pepijn Corduwener, Maarten Prak en 

Bastiaan Rijpkema. Het symposium werd gehouden bij Zaalverhuur 7 aan de Boothstraat. Het 

contact met de voorzitter was goed. Voor de activiteit is bonusbudget aangevraagd en gebruik 

gemaakt van Fonds VIGU.  

 

Let’s Go 

Ik heb dit jaar zitting mogen nemen in de Let’s Go-commissie namens de UHSK. Met deze 

commissie heb ik twee feesten georganiseerd: Let’s Go Nemo en Let’s Go Retro. Let’s Go Nemo 

werd nog in de Poema gehouden, voor Let’s Go Retro zijn we naar de Ekko verhuisd. Dit is 

uiteindelijk goed bevallen: het feest was namelijk uitverkocht. Op beide feesten is winst 

gemaakt. Mijn functie binnen de commissie was vice-penningmeester. 

 

Slot 

Ik wil graag iedereen die dit jaar voor mij heeft klaargestaan heel erg bedanken voor dit jaar. 

Mijn doel was het creëren van duidelijkheid in de financiën van de UHSK, zoals bijvoorbeeld de 

spaarrekening, contributie en Fonds VIGU. Het penningmeesterschap heeft me nieuwe dingen 

geleerd, evenals het besturen van een vereniging. Ik wens mijn opvolgers veel succes. Rest mij 

enkel het bedanken van mijn bestuursgenoten. Hoewel jullie mij als control-freak en geordend 

persoon soms tot uitersten hebben gedreven, was het grotendeels een enerverend,  

gelukmakend jaar vol dolle pret, serieuze en minder serieuze gesprekken en heel veel gelach.. 

Het is voor mij niet voor te stellen dat ik de hele ervaring met anderen mensen zou hebben 

gedeeld dan met jullie. Date, Floris, Richard, Felix en Myrthe, jullie zijn toppers! Ik heb een hele 

fijn tijd gehad en zal met weemoed terugkijken op mijn bestuursjaar.  

 

Marwa Gohar Elanany 

Penningmeester 2015-2016 
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Commissaris Onderwijs 
 

Een turbulent bestuursjaar zit er op en het moment voor reflectie is aangebroken. Voor u ligt het 

verslag van de commissaris onderwijs van afgelopen jaar. Daarin wordt kort uiteengezet wat er 

heeft plaatsgevonden op het gebied van onderwijs binnen de vereniging. Meerdere facetten 

komen aan bod: de commissies onder mijn vleugels, meeloopdagen, klankbordgroepen, 

bestuursbeurzen en wat dies meer zij. 

 

Commissies 

Voor een uitgebreid verslag raad ik u de commissiespecifieke verslagen aan. De commissies die 

ik dit jaar met alle plezier heb begeleid zijn de Activiteitencommissie, Filmcommissie, Holocaust 

Memorial Day en de UHSK voor Beter Onderwijs. De Activiteitencommissie heeft dit jaar 

wederom fantastische en vooral ludieke activiteiten georganiseerd. Denk maar aan het 

schaatsen tijdens het lustrumweek of de beruchte Zwarte Piste. Juweel op de kroon was mijns 

inziens de lustrumcantus met een recordaantal bezoekers (120) die werd gehouden op een 

nieuwe locatie; namelijk bij Unitas. 

De Filmcommissie kende net als wij een turbulente tijd. Een commissie die pas haar 

tweede levensjaar ziet, moet zich natuurlijk bewijzen. Dit is gelukt ondanks bepaalde 

tegenslagen. Twee grondleggers van dit project, UHSK-lid Thom van den Bosch en docent Rutger 

van der Hoeven, moesten uiteindelijk het veld ruimen vanwege knetterende meningsverschillen. 

Desondanks werden de filmvoorstellingen The Bridge on the River Kwai The Life of Brian goed 

bezocht en zijn er dit jaar duidelijke afspraken gemaakt met het Louis Hartlooper Complex 

waardoor de UHSK haar filmvertoningen kan blijven organiseren op een toplocatie. 

Dit jaar had ik het genoegen om voorzitter te zijn van de Holocaust Memorial Day-

commissie. In die hoedanigheid was ik, met een dubbele pet op, het lijntje naar het bestuur, 

maar dit leverde geen enkele probleem op. Sander Mulder en Wisanne van ‘t Zelfde  waren mijn 

commissiegenoten en samen met hen heeft ook de HMD een recordaantal bezoekers gevestigd. 

Daarnaast zal de HMD 2016 de geschiedenisboeken ingaan als het moment waarop intellectueel 

zwaargewicht Abram de Swaan voor het eerst in aanraking kwam met de UHSK. Moge dit nog 

jaren zo blijven. 

Last but not least is er de UHSK voor Beter Onderwijs-commissie (UBO). Als commissaris 

onderwijs neem je als voorzitter zitting in deze gerenommeerde onderwijscommissie van de 

UHSK. Hierdoor wordt beter én leuker onderwijs gerealiseerd. De UBO bestond dit jaar uit bijna 

alleen maar nieuwelingen, maar dit feit deed niets af aan het enthousiasme van de 
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commissieleden. Het streven om zoveel mogelijk tentamentrainingen te verzorgen voor 

eerstejaars is behaald. Volle zalen werden getrokken en de eerstejaars konden beslagen ten ijs 

de tentamenzalen induiken. Daarnaast heeft er een update van de tentamens op de website 

plaatsgevonden. Traditiegetrouw zijn er vier activiteiten georganiseerd in de vorm van uitjes die 

betrekking hebben met de eerstejaarsvakken. Daarnaast is er dit jaar gestreden voor de Docent 

van het Jaar en de Docenttalent prijzen. Oscar Gelderblom en Pepijn Corduwener zijn het helaas 

niet geworden. Wel is er een nieuwe UHSK Docent van het Jaar gekozen, namelijk Jacco Pekelder. 

Hopelijk kan de UHSK samen met Pekelder de Docent van het Jaar prijs binnenhalen. 

 

Meeloopdagen 

Een onbekende kerntaak van de commissaris onderwijs is het organiseren van de 

meeloopdagen. In opdracht van het Departement Geschiedenis & Kunstgeschiedenis verzorgt de 

UHSK de meeloopdagen waarop voornamelijk scholieren een kijkje kunnen nemen binnen de 

studie Geschiedenis. Zes keer hadden geïnteresseerden de mogelijkheid om langs te komen. 

Hierbij heb ik vijf keer de meeloopdagen georganiseerd met hulp van anderen en de laatste 

meeloopdag is vanwege de animo met alle spoed georganiseerd door Ivo Verhoef en Sven 

Rouschop. Waarvoor dank! 

 Een meeloopdag kent vier onderdelen. Ten eerste is er sprake van een kleine 

voorstelronde en worden algemene vragen gesteld aan de rondleiders. Daarna vindt er een 

kleine stadswandeling plaats om de nieuwsgierige aagjes warm te maken voor ons mooie 

stadsie. Verder volgen de belangstellenden een speciaal voor hen georganiseerde werkcollege. 

Dit jaar hebben Jacco Pekelder en Pieter Huistra zich bereid gevonden om te doceren voor de 

geïnteresseerden. Als laatste wonen de studenten in spe een hoorcollege van eerstejaars bij om 

zo die collegebank-feeling mee te krijgen. Dit collegejaar komt ook voor het eerst de 

Internationale Betrekkingen-track aan bod. Dit bleek een goede trekpleister te zijn voor 

aankomende studenten.  

 

Klankbordgroepen 

Een uitgesproken doel binnen ons beleidsplan was het opzetten van klankbordgroepen om zo 

kwalitatieve feedback te verlenen aan het departement. De historische context is nu eenmaal zo 

dat de afgelopen vier jaar veel is veranderd binnen de opleiding Geschiedenis. Deze 

veranderingen worden later nog aangestipt. Om wat meer grip te krijgen als studievereniging en 

als service naar het departement toe zijn er twee klankbordgroepen opgericht: één 

eerstejaarsgroep met daarin twee vertegenwoordigers van de Engelstalige track en één groep 

waarin alle verkiezingspakketten van het tweede jaar zijn vertegenwoordigd. De wens was er, 

nu het leek dat de opleiding in rustig vaarwater was gekomen, om te beginnen met het leveren 
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van feedback op de lange leerlijnen en de samenhang in het curriculum. Een samengesteld 

rapport zou dan worden geleverd aan het departement aan het eind van het jaar. 

 Dit mocht helaas niet zo zijn. De opleiding kreeg wederom te maken met een nieuwe 

wending. De intrede van een track Internationale Betrekkingen en de ambitie om de opleiding te 

internationaliseren zijn twee gegevens die ervoor zorgden dat de opleiding opnieuw op zijn kop 

ging. De daadwerkelijke gevolgen werden pas halverwege het jaar echt duidelijk waardoor ik 

heb besloten om drie in plaats van vier keer te evalueren met de klankbordgroepen. Hierdoor 

ontstond er tijd om reflectie toe te passen op de klankbordgroepen. Na evaluatiemoment twee 

vond er een overleg plaats met het instituut geschiedenis om te kijken naar wat haar wensen 

zijn en hoe de klankbordgroepen handiger kunnen worden ingezet.  

 Er werd besloten om af te zien van een rapport en om minder te kijken naar wat er goed 

en fout gaat binnen het huidige curriculum. De focus kwam bij het laatste evaluatiemoment 

vooral te liggen op wat de wensen en verwachtingen zijn van de studenten. Het tutoraat, 

arbeidsmarktoriëntatie, samenhang in het curriculum, de balans tussen diepgang en verbreding 

in de opleiding zijn allemaal voorbeelden van wat er is besproken binnen deze groepen. Op de 

jaarafsluiting mocht ik een praatje geven waarin de resultaten van de klankbordgroepen hun 

welverdiende plaats kregen, maar hierover later meer. 

 Hoe de klankbordgroepen nu verder worden gebruikt en wat het nut en noodzaak is van 

deze groepen moet nog worden bewezen. Mijn hoop is dat het nuttige instrumenten worden 

voor de UHSK waardoor de vereeniging een grote(re) speler wordt in het onderwijsveld. 

 

Plaatsingscommissie 

Een nog minder bekende kerntaak van de commissaris onderwijs waar weinig over kan worden 

gezegd. Opdat de loting voor bepaalde vakken eerlijk verloopt, moet een student aanwezig zijn 

wanneer dit spannende moment plaatsvindt. Cue de loting: in een klein hokje in Drift 6 staat een 

computer met een Excel-bestand waarmee je met één druk op de knop alle studenten wel of niet 

inloot bij een bepaalde cursus. Einde. 

 

Bestuursbeurzen 

Dit is één van de verschillende dingen die vanuit het niets je bespringt en waarmee je maar te 

dealen hebt. Ik weet niet in hoeverre mijn voorzitter hier ook een stuk over schrijft. Mocht dit 

het geval zijn, zoek dan de verschillen in perspectief en schrijf een essay over deze verschillen 

waarbij als theoretisch kader de horizonversmelting van Gadamer wordt gehanteerd. De 

herverdeling van de bestuursbeurzen, de tegemoetkoming voor het oplopen van 

studievertraging, dreigde nadelig uit te vallen voor de UHSK. De wens van de faculteit 



32 
 

Geesteswetenschappen om elke studievereniging, hoe klein en minder ambitievol zij ook waren, 

bestuursbeurzen toe te kennen deed de vereeniging pijn. 

De UHSK kreeg een halvering toegekend en dat konden wij niet laten gebeuren. 

Verschillende bestuursleden hebben op meerdere facetten geholpen om op zijn minst de 

halvering zelve te halveren. Ikzelf was de talloze reglementen die de universiteit rijk is 

ingedoken en kwam tot de conclusie dat de faculteit aan het onrechtmatig handelen was. Een 

bezwaar met een begeleidende brief van het departement werd opgesteld en opgestuurd naar 

het College van Bestuur. Het bezwaar werd erkend en de halvering gehalveerd! 

 

Het Departement Geschiedenis & Kunstgeschiedenis 

Als commissaris onderwijs is het de bedoeling dat je warme banden onderhoudt met het 

departement met betrekking tot studiegerelateerde zaken. Je praat veel met de 

onderwijsdirecteur, maar ook met docenten en ondersteunend personeel met als einddoel een 

kwalitatief betere studie én het versterken van de UHSK te realiseren op allerlei manieren. Dit 

kan leiden tot zeer mooie initiatieven, zoals tentamentrainingen met het departement, maar ook 

tot frictie, zoals verschillen van mening over de gewenste richting van de opleiding. Ik zal 

hieronder proberen te omschrijven hoe het is om je te bewegen in dit krachtenveld. 

 Mijn historische context betreffende de opleiding, het departement en de UHSK is 

enigszins beperkt. Ik was maar een vierdejaars bachelorstudent toen ik bestuurslid werd, maar 

in die tijd heb ik veel veranderingen meegemaakt. Waar het in mijn tijd de gewoonte was om een 

vrije invulling te hebben van je bachelor zijn daar verdiepingspakketten, semi-verplichte minors 

en al met al meer structuur gekomen. Daarnaast zijn er tracks ontstaan waardoor je 

tegenwoordig als student Engelstalig onderwijs kan volgen en de keuze hebt om je meer toe te 

spitsen op de Internationale Betrekkingen, en diens affiniteit met de politicologie, of op de meer 

‘klassieke’ geschiedenis. Hier bovenop moest het departement ook meegaan in de vaart der 

volkeren en werd internationalisering een must. Deze veranderingen zorgen ervoor dat de 

opleiding enorm veranderde en daarmee op coërcieve wijze ook de vereniging. 

 Nieuwe verdiepingspakketten, nieuwe tracks en internationalisering veronderstellen 

nieuwe soorten van community vorming. De UHSK moet hiervoor waken dat zij niet buitenspel 

wordt gezet door opkomende mini-verenigingen of andere gekke projecten die de aandacht van 

het departement opeisen. Daarnaast wil je als studievereniging zo goed mogelijk de studietijd 

van de leden in goede banen begeleiden. 

Aan het begin van het jaar dacht ik eindelijk vastigheid te vinden in de bacheloropleiding 

Geschiedenis. Verdiepingspakketten bestonden een tijdje en als student wist je wat je had aan 

jouw opleiding. Helaas was dit dus niet het geval. De tracks en internationalisering zorgden 

ervoor dat ik een jaar had waarin ik veel moest overleggen met de relevante personen in het 
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departement waarbij a) een goede opleiding moest worden bewerkstelligd en b) de belangen 

van de UHSK niet uit het oog mochten raken. Je merkt al gauw dat veranderingen in een bepaald 

en uitermate hoge tempo gebeuren en dat je als vereniging jezelf snel moet manoeuvreren in de 

opkomende structuren. Anders mis je de boot. Hierdoor kan er wel onenigheid ontstaan over 

wat dan de rol wordt van de UHSK. Ga je volledig verengelsen om de internationals te bedienen 

of wil je eerst kleine stappen zetten? Moeten studie-inhoudelijke activiteiten worden uitgesplitst 

naar de verschillende tracks omwille van een goede ‘fit’ of bevorder je eigenlijk hiermee de 

potentiële fragmentatie van de vereniging? 

 Het stellen van dit soort vragen is soms pijnlijk, maar uiteindelijk leidt dat wel tot 

intensieve discussies met het departement waaruit blijkt dat één ding sowieso vaststaat. Het 

departement en de UHSK hebben elkaar nodig. Het departement levert het onderwijs, financiële 

middelen etc.; de UHSK verzorgt de community en helpt docenten ook eraan te herinneren hoe 

het is om jong te zijn. Hierdoor besef je dat  compromissen soms noodzakelijk zijn. Het 

departement is eenmaal groter en bepaalt uiteindelijk het tempo waarin je voortbeweegt. 

 De negatieve aspecten daargelaten hebben er veel prachtige momenten plaatsgevonden. 

Een lustrumdiner van het UHSK waarbij ook docenten aanwezig waren zal altijd in het geheugen 

gegrift blijven. Daarnaast is het aantal momenten waarop docenten bereid zijn om de UHSK in 

wat voor hoedanigheid dan ook te helpen ontelbaar. De Onderwijsevaluatiedagen zorgen ervoor 

dat de student, maar óók de vereniging zich serieus voelt genomen als het gaat om inspraak in 

de eigen opleiding. 

 Ik sluit deze paragraaf af met de jaarafsluiting van het departement. Ook de jaarafsluiting 

was weer aan verandering onderhevig. Waar het voorheen meer in het teken stond van 

feestelijkheid en terugblikken, staat het nu in het teken van de opleiding Geschiedenis en het 

vooruitblikken. De UHSK was voor het eerst geen onderdeel van de organisatie, maar kreeg wel 

een podiumplek om een toespraak te houden over wat studenten nu willen met het onderwijs. 

De resultaten van de klankbordgroepen, de talloze gesprekken die je voert op de 

verenigingskamer en het algemeen bekend geklaag van studenten waren de bronnen voor mijn 

toespraak. De eerder genoemde opsomming van het tutoraat, arbeidsmarktoriëntatie, 

samenhang in het curriculum, de balans tussen diepgang en verbreding vormde de inhoud. Het 

resultaat was een speech die zowel verbeterpunten als lichtpunten benoemde binnen het 

onderwijs. De ontvangst was in algemene zin positief, maar het viel op dat sommige kritische 

punten wel hard aankwamen. Ik hoop dan ook dat de boodschap zijn effect had of dat er op zijn 

minst een zaadje is geplant in de hoofden van onze bestuurders. 
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Tot slot 

Na, wat ik vermoed, een zeer warrig overkomende stuk over het departement wil ik ook iets 

korts zeggen over de UHSK en mijn bestuursgenoten. Allereerst mijn bestuursgenoten. Het was 

mij een deugd, een eer, een waar genoegen en wat dies meer zij om met dit bestuur te mogen 

werken. Vanaf het begin was er een goede klik en schroomden wij er niet voor om elkaar te 

bekritiseren of te helpen als dat noodzakelijk was. Velen van hen hebben volgens mij afgevraagd 

waar ik mij in godsnaam bezighield, maar één ding wisten zij wel: ik kreeg mijn zaken gedaan. 

Date, Floris, Marwa, Felix & Myrthe, ik kan niets anders zeggen dan dit: hartstikke bedankt voor 

de uitstekende samenwerking en een doldwaas avontuur!  

Nu rest er niets anders dan lovende woorden voor de vereniging. De UHSK is namelijk 

een zeer unieke studievereniging. Zij is oud, groot(s), relatief vermogend en kent een aantal 

studentikoze trekjes, maar weet ook zeer toegankelijk te blijven voor elke geschiedenisstudent. 

Naast de talloze ludieke activiteiten weet de vereniging ontiegelijk veel studiegerelateerde 

activiteiten op touw te zetten. De UHSK kan veel betekenen voor haar leden. Het is dan ook niet 

verwonderlijk dat de vele mogelijkheden die een gemeenschap als de onze aanbiedt de 

inspiratie vormden voor mijn campagneleus voor de raadsverkiezingen. Binnen de UHSK geldt 

namelijk ware opportunity through community. Ook de leden en de commissies bedank ik voor 

een fantastisch (lustrum)jaar, moge de vereniging nog 90 jaar bestaan!  

 

Richard Kempen 

Commissaris Onderwijs 2015-2016 
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Commissaris Intern 
 

Het afgelopen jaar heb ik de functie van commissaris intern met veel plezier vervuld. In deze rol 

was ik verantwoordelijk voor de invulling van de meeste interne activiteiten die er vanuit het 

bestuur georganiseerd werden. Mijn takenpakket bestond daarnaast uit alles wat de UHSK doet 

met boeken en media. Dit komt neer op het bijhouden en ontplooien van het boekenfonds, het 

regelen van de boekverkoop, het plaatsen van berichten op de facebookpagina en het 

onderhouden van de website.  

 

Liftwedstrijd 

Zoals de afgelopen jaren ook het geval was, heeft de liftwedstrijd alle deelnemers en 

organisatoren weer voorzien van een aantal topverhalen die verteld kunnen worden wanneer er 

ongemakkelijke stiltes vallen op feestjes. Omdat dit het eerste grote evenement was dat we als 

bestuur mochten organiseren, was ik hier al in de zomervakantie druk mee bezig. Als 

bestemming kozen we dit jaar voor Frankfurt am Main. Hierna moesten het verblijf en een bus 

voor de terugreis worden geregeld. Door de goede draaiboeken en ervaringen van de afgelopen 

jaren verliep de voorbereiding soepel.  

De meeste deelnemers hadden het ontzettend naar hun zin. Sommige deelnemers waren 

al eerder in het hostel dan de organisatie, maar anderen bleken minder gelukkige lifters en 

arriveerden pas kort na middernacht op de achterbank van de bezemwagen. Dit was iets minder 

leuk voor hen, omdat ze veel te laat waren om met de groep te eten en het grootste deel van de 

groep al naar club was verdwenen. Ook voor het bestuur leverde dit veel stress op, aangezien je 

wilt dat iedereen veilig weer thuis komt. De reden dat dit wat minder goed verliep kan zijn dat 

Frankfurt wat verder gelegen was dan de bestemmingen van eerdere jaren, maar kan ook 

komen door het grotere aantal deelnemers. Omdat de liftwedstrijd de afgelopen jaren zo’n 

ontzettend leuk en populair evenement was geweest, hadden we ervoor gekozen om dit jaar wat 

meer teams toe te laten. Dit was aanvankelijk erg leuk, maar het maakte de groep ook groter, 

waardoor de bezemwagen uiteindelijk te veel telefoontjes kreeg om alle koppels in nood snel te 

kunnen helpen. Hoewel de liftwedstrijd dus weer hartstikke leuk was, kunnen komende 

besturen hier misschien hun lessen uit trekken.  

 

Interne activiteiten 

Door het jaar heen hebben we als bestuur nog meer interne activiteiten georganiseerd. Zo 

hebben we aan het einde van elk blok met een donderdagmiddagborrel (DoMiBo) het einde van 
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de tentamenperiode gevierd. Deze gratis borrels in de foyer aan Kromme Nieuwegracht 20 

waren ook dit jaar weer erg gezellig. Het is een leuke manier voor de leden om samen op een 

vrijblijvende manier een drankje te drinken en elkaar te leren kennen, of gewoon samen een 

fantastische namiddag te hebben.        

 Tijdens het feestdagenseizoen werd de foyer zelfs twee keer gevuld door de UHSK, bij  de 

sinterklaasviering en de Kerstmarkt. Qua karakter verschillen deze gelegenheden niet veel van 

een DoMiBo, maar door de speciale aankleding en het leuke programma werden het twee 

bijzondere avonden. Sinterklaas en zijn pieten arriveerden in een bakfiets onder luid gezang van 

UHSK’ers en maakten er zoals elk jaar weer een gezellig kinderfeest van. De kerstmarkt stond in 

navolging van het voorgaande jaar wederom in het teken van het Utrechtse initiatief ‘Support 

Your Locals’, dat kleinschalige projecten opzet ten behoeve van Utrechtse daklozen.  Op de 

kerstmarkt droegen allerlei commissies hun steentje bij, waardoor er een leuk programma in 

elkaar gezet kon worden. Zo verzorgde de activiteitencommissie een heerlijke maaltijd, de 

feestcommissie glühwein en verzorgde de carrièrecommissie een kerstkaartjesservice. De 

acquisitiecommissie had bovendien gezorgd voor een groot aantal prijzen die konden worden 

verloot. De opbrengsten van de toegangskaartjes en de verkochte lootjes bedroeg 288 euro. Een 

cheque met dit bedrag werd ter plekke overhandigd aan ‘Support Your Locals’, die met de 

opbrengst kerstpakketten ging samenstellen voor de daklozen van Utrecht. Het was een erg 

geslaagde kerstmarkt! 

 

Lustrumweek 

Samen met Date had ik aan het begin van het jaar de verantwoordelijkheid gekregen voor de 

organisatie van de activiteiten omtrent het lustrum. Gaandeweg het jaar is deze taak steeds meer 

in handen komen te liggen van Date, omdat ik erg druk was met mijn vaste taken en vooral in de 

decembermaand met het grote aantal interne activiteiten weinig tijd had om een paar maanden 

vooruit te kijken. Dit was echter geen probleem, omdat Date dit samen met de 

lustrumcommissie erg goed oppakte. Toen de lustrumweek dichterbij kwam heb ik deze taak 

weer wat meer opgepakt.  

De lustrumweek, als hoogtepunt van het lustrumjaar, was naar mijn mening een erg 

groot succes. Door het mooie promotiefilmpje, de prachtige poster van de beeldcommissie en de 

wapperende paarse vlag boven de drift was iedereen op de hoogte van de negentigste 

verjaardag van de vereniging. Het programma zat propvol leuke en zeer gevarieerde activiteiten, 

waarvoor commissies als de muziekcommissie, de galacommissie, de historisch relevante 

commissie, de galacommissie en natuurlijk de lustrumcommissie alles uit de kast hadden 

getrokken, waardoor iedereen na afloop één of meerdere hoogtepunten kon opnoemen. Na 



37 
 

afloop van deze erg intense week vol borrels en gefeest speelde de Domtoren op de verjaardag 

van de UHSK ons (onofficiële) lied. Het was mooi! 

 

Boekverkoop 

De organisatie en promotie van de boekverkoop was één van mijn vaste taken. Het samenstellen 

van de lijsten nam best veel tijd in beslag doordat er gecommuniceerd moest worden met 

docenten en cursuscoördinatoren met erg volle agenda’s, maar over het algemeen verliep dit 

soepel. We hadden ons als bestuur in het kader van financiële professionalisering ten doel 

gesteld om de samenwerking met Studystore herzien. Er was namelijk geen contract waarvan de 

voorwaarden nog up-to-date waren. In de gesprekken met de vertegenwoordigers van 

Studystore hierover werd ik bijgestaan door Date. Aanvankelijk leken er veel mogelijkheden tot 

verbeteringen van onze afspraken mogelijk te zijn, maar na een verloop van tijd krabbelde 

Studystore terug en wilden zij enkel kleine toegiften doen als wij een langer contract wilde 

tekenen. Om de komende besturen niet te belemmeren in hun boekenbeleid, hebben wij ervoor 

gekozen om het contract met Studystore weer volgens de regelingen die de afgelopen jaren zijn 

gehandhaafd met een jaar te verlengen, wat altijd al gebruikelijk is. Studystore heeft wel 

toegezegd om in het kader van internationalisering een Engelse versie van de UHSK-webshop te 

verzorgen. Daarnaast heeft dit proces ervoor gezorgd dat de UHSK weer goed op de hoogte is 

van de bestaande afspraken en mogelijkheden met onze boekenleverancier. Het dagelijks 

contact met Studystore was over het algemeen erg goed, de communicatie verliep soepel.  

 

Boekenfonds 

Afgelopen jaar hebben docenten erg veel boeken gedoneerd aan het boekenfonds van de 

vereniging, waarvoor veel dank! Via een oud-bestuurslid kwamen we bovendien in contact met 

het Nederlandse Centrum voor Volkscultuur en Immaterieel Erfgoed, die toentertijd toevallig op 

het punt stond om zijn bibliotheek op te schonen, waardoor wij een paar bakfietsladingen 

boeken konden komen ophalen, waarvoor ook erg veel dank! De UHSK verkoopt de boeken die 

aan het boekenfonds zijn geschonken voor een zacht prijsje aan  de leden. Het leuke aan de 

boekenmarkten is dat er ook leden op af komen die niet altijd bij alle activiteiten aanwezig zijn. 

Op deze manier blijft iedereen op zijn eigen manier in contact met de vereniging. Afgelopen jaar 

is er erg veel geld opgehaald met de boekenmarkten, die dit jaar elk blok plaatsvond in de hal 

van de universiteitsbibliotheek, maar ook met de verkoop via bol.com.  

Soms krijgen we van docenten ook boeken die zo mooi zijn dat we ze niet voor een paar 

euro’s willen verkopen. Deze stonden lange tijd in een aparte kast, maar veel leden wisten niet 

van het bestaan van deze boekenverzameling. Om de zichtbaarheid van het boekenfonds te 

vergroten heb ik dit jaar al deze boeken gearchiveerd en voorzien van mooie stickertjes, om een 
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UHSK-bibliotheek te creëren, zodat UHSK’ers in de toekomst boeken kunnen lenen bij hun eigen 

vereniging. Hierbij ben ik geholpen door heel veel mensen die nietsvermoedend koekjes zaten te 

eten op de bank van de UHSK-kamer, bedankt hiervoor! 

 

Facebook en website 

Als commissaris intern had ik ook de taak om te zorgen dat de website up-to-date was en de 

leden via facebook op de hoogte werden gehouden van activiteiten en nieuws. Wij hadden op dit 

gebied geen speciale veranderingen vastgelegd in ons beleidsplan. Over het algemeen ging dit 

goed, al blijft het belangrijk dat komende besturen blijven nadenken over de functie en 

inrichting van de website.  Door het veel grotere promotiebereik van facebook is de website een 

minder goede promotiebron, maar de UHSK beschikt over een erg mooie en overzichtelijke 

website waar veel mee gedaan kan worden.  

 

Commissies 

Ik was dit jaar verantwoordelijk voor vier commissies: de beeldcommissie, de dramacommissie, 

de eerstejaarsraad en de feestcommissie.  

 Zoals in het bestuursjaar van het 89ste voor het eerst was gedaan, werkte de 

beeldcommissie dit jaar met een eindredactie, waar ik als commissieverantwoordelijke deel van 

uitmaakte. Dit was fijn omdat de voorzitter niet meer alleen de verantwoordelijkheid had voor 

het houden van het overzicht, maar omdat de deadlines van posters vaak dichterbij is dan je 

denkt is het belangrijk dat hier duidelijke afspraken voor worden gemaakt. De komende jaren 

zal de commissie hier in samenwerking met de komende besturen moeten zoeken wat de beste 

vorm hierin is. Het contact tussen de commissie en het bestuur verliep dit jaar soepel, we 

hebben hiermee geen problemen gehad. De posters die de Beco dit jaar heeft geproduceerd 

waren bovendien weer erg mooi, complimenten hiervoor!  

. De dramacommissie zette dit jaar een erg bijzonder stuk neer, dat door de regisseurs 

helemaal zelf was geschreven. Het zat dan ook weer lekker vol in het ZIMIHC theater. Ik heb me 

heel erg vermaakt en iedereen die ik sprak was ook erg onder de indruk. Als 

commissieverantwoordelijke hoefde ik niet veel om te kijken naar de Draco, aangezien er met 

twee regisseurs en de voorzitter van de commissie al genoeg mensen zorgden dat alles op 

rolletjes liep.  

 De eerstejaarsraad liep dit jaar rond in de meest vreselijke commissie-outfit aller tijden. 

In onze gigantische oranje pakken hebben we een trampolineparadijs bezocht, karaoke 

gezongen, gezwerkbald en heerlijk gegeten op gethematiseerde kameravonden. Zeker een paar 

activiteiten die met recht legendarisch genoemd worden. Het was vooral een erg gezellig jaar 

met de EJR! 
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 De feestcommissie heeft nog nooit zo’n mooie promotiecampagnes geproduceerd als dit 

jaar. Het was heel mooi om te zien hoe hier zo veel werk van werd gemaakt. De feesten waren 

als vanouds: gezellige, lichtelijk beschonken avonden in een K-Sjot waar het zweet van het 

plafond drupte. Door een rekenfout dachten we lange tijd dat de Feco afstevende op een groot 

verlies. Jammer genoeg hebben we hierdoor de Feco erg achter de broek gezeten om manieren 

te vinden om hun feesten betaalbaar te houden, wat uiteindelijk dus niet nodig bleek. Dit was 

erg onhandig, dus nogmaals: excuses. Ik hoop dat de draaitafels die van het overschot zijn 

gekocht de UHSK en de Feco nog lange tijd plezier mogen bezorgen!  

 

Slot 

Mijn bestuursjaar is iets wat me altijd zal bijblijven. Wat een cliché, maar het is toch zo. Ik had 

niet gedacht dat ik ooit vrijwillig in een driedelig pak zou rondhobbelen in een stinkende 

werfkelder terwijl twee biologiestudenten in mijn oor schreeuwen dat hun vereniging ouder is 

dan de UHSK en me op de grond proberen te duwen. Dat zal ik niet missen. De andere dingen 

van het afgelopen jaar vond ik daarentegen wel leuk. Ik heb ontzettend veel mensen goed leren 

kennen op die lange dagen op de UHSK-kamer. Om met deze mensen mooie projecten op te 

zetten, leuke activiteiten te bedenken en samen er op uit te gaan was fantastisch. De UHSK is een 

mooie vereniging die veel kan betekenen voor veel studenten, op sociaal gebied en met 

inhoudelijke activiteiten. En natuurlijk wil ik ook mijn bestuursmaten bedanken. Zonder jullie 

was ik hier überhaupt niet aan begonnen, en het werd alleen maar leuker! 

 

Felix Bosch 

Commissaris Intern 2015-2016 
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Commissaris Extern 
 

Het afgelopen jaar heb ik de eer gehad de functie van commissaris extern binnen het 90ste 

bestuur van de UHSK te mogen vervullen. Mijn takenpakket bestond onder andere uit het 

vertegenwoordigen van de UHSK binnen externe overlegorganen, het organiseren van de 

jaarlijkse studiereis en het voorzitten van het arbeidsmarktoriëntatie-overleg (voorheen de 

Driehoek). Daarnaast was ik in samenwerking met de acquisitiecommissie verantwoordelijk 

voor acquisitie en was ik commissieverantwoordelijke van de acquisitiecommissie, de 

alumnicommissie en de carrièrecommissie. Hieronder volgt een verslag van het afgelopen jaar. 

 

Vertegenwoordiging van de UHSK binnen externe overlegorganen 

Dit jaar heb ik de UHSK vertegenwoordigt bij verschillende externe overlegorganen, zowel 

binnen als buiten Utrecht. Dit waren VIDIUS Studentenunie, Studenten Geschiedenis Nederland 

en ISHA. 

 

VIDIUS Studentenunie 

Ik was dit jaar aanwezig bij de vergaderingen van VIDIUS (Studentenunie Voor Iedereen Die in 

Utrecht Studeert). Deze vergaderingen waren goed bezocht en het was duidelijk dat de 

professionalisering waar VIDIUS al een aantal jaar mee bezig is sterke ontwikkelingen 

doormaakt. Het eerste punt waar VIDIUS zich mee bezighield was het opzetten van een 

fietsverkooppunt voor haar leden. Dit is succesvol van de grond gekomen en VIDIUS-leden 

kunnen nu wekelijks voor een klein bedrag een fiets kopen. Daarnaast hield VIDIUS de belangen 

van Utrechtse studenten ook afgelopen jaar goed in de gaten. Zo hield ze zich bezig met de 

kabinetsplannen om te bezuinigen op hoger onderwijs en ging het bestuur in gesprek met het 

stadsbestuur van Utrecht over de problemen betreffende de hoge huurprijzen in Utrecht. Met de 

actie Normalehuur attenderen zij studenten op het feit dat hier geen genoegen mee genomen 

hoeft te worden. Tegen het eind van het collegejaar, op 15 juni 2016, vierde VIDIUS haar eerste 

lustrum. 

 

Studenten Geschiedenis Nederland 

Het vertegenwoordigen van de UHSK bij Studenten Geschiedenis Nederland heb ik altijd met 

plezier gedaan. Naast de UHSK waren ook ACE (Erasmus Universiteit Rotterdam), Excalibur 

(Radboud Universiteit), HSVL (Universiteit Leiden), Kleio (Universiteit van Amsterdam), Merlijn 

(Vrije Universiteit) en UBBO Emmius (Universiteit Groningen) vertegenwoordigt. Gezamenlijk 
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hebben wij een SGN-dag  en een besturendag georganiseerd. Daarnaast hebben we nagedacht 

over de vorm van SGN en of hier verandering in moest komen. De SGN-dag was een groot succes. 

Dit jaar vond het plaats in Amsterdam. Merlijn en Kleio hebben het samen georganiseerd. Het 

thema was Amsterdam: Stad van migranten. Het programma bestond uit een symposium, een 

historische stadswandeling, een museumbezoek, een diner, gevolgd door een pubquiz en een 

feest. Een minpunt was dat de kaarten die overbleven bij de kleinere verenigingen door 

verwarring in de communicatie niet goed herverdeeld waren. Hierdoor kwamen UBBO Emmius 

en HSVL met veel meer deelnemers, terwijl de UHSK de kans niet had gehad de kaarten te 

verkopen. De besturendag was erg gezellig. Voor ons was vooral nuttig om te horen hoe de 

andere verenigingen omgingen met internationalisering. Na afloop hebben we gezamenlijk 

gegeten.  

 Er is gedurende het jaar veel gediscussieerd over de vorm die SGN moet krijgen. Een 

aantal verenigingen, voornamelijk HSVL, wilde het een actiever karakter geven. Dit hield in dat  

er meer activiteiten moesten komen, dat SGN zich eventueel als vertegenwoordiger voor alle 

geschiedenisstudenten zou opstellen en dat ze eventueel ingeschreven zou worden bij de KVK. 

Uiteindelijk was hier te weinig animo voor. Ongeveer de helft van de verenigingen, waaronder 

de UHSK, zag hier geen heil in. Hiervoor waren de volgende redenen: de UHSK is al een zeer 

actieve vereniging en heeft dus geen behoefte aan meer activiteiten; de UHSK spreekt niet voor 

haar leden en wil dit ook niet pretenderen; Een inschrijving bij de KVK kost vrij veel geld en 

voegt weinig toe. De conclusie was dat SGN een heel nuttig orgaan is voor informatie-

uitwisseling en dat hier vooral naast gestreefd moest blijven worden. Bovendien houdt SGN het 

contact tussen de geschiedenis verenigingen warm en dat is van grote toegevoegde waarde. 

 

International Students of History Association 

Hoewel wij actief hebben geprobeerd op de hoogte te blijven van ISHA, liep deze communicatie 

dit jaar niet zo goed. In de tweede helft van het jaar kwam ik erachter dat de UHSK niet meer als 

member-section, maar als observer-section ingeschreven stond. Uiteindelijk bleek dat wij een 

mail niet hadden ontvangen, waarin de informatie betreffende contributie stond. Na een paar 

mailtjes heen en weer is het opgelost en inmiddels is de UHSK weer een member-section. 

 

Studiereis 

Met het organiseren van de studiereis ben ik dit jaar verreweg het meeste bezig geweest. Als 

samenwerking tussen de UHSK en het Departement Geschiedenis & Kunstgeschiedenis heb ik 

samen met Ido de Haan en Jeroen Koch de reis naar Parijs georganiseerd. Het thema was Parijs: 

Stad van Revoluties en de reis vond plaats van 5 tot en met 8 mei.  
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 In december hadden zowel Ido als Jeroen toegezegd mee te helpen bij de reis. Deze 

samenwerking ging erg goed. Helaas is de reis bij lange na niet vol geraakt. Van de 50 plaatsen 

zijn er ongeveer 25 opgevuld. Er is gesuggereerd dat de reden hiervoor zou kunnen zijn dat 

leden, in verband met de aanslagen in november 2015, bang waren om naar Parijs te gaan. Zelf 

geloof ik dit niet, ik vermoed dat het vooral te maken heeft met de vele reizen die de UHSK rond 

dezelfde tijd organiseert. Hierdoor zijn leden minder geïnteresseerd. Ik heb daarom aan mijn 

opvolger aangeraden de reis naar voren te halen.  

 Voorafgaande aan de reis is er een informatieve avond gehouden waar Ido en Jeroen iets 

vertelde over de revolutionaire geschiedenis van Parijs. Op donderdag 5 mei vertrokken we ’s 

ochtend met de bus vanuit Utrecht. Er stond die middag een museum op het programma, maar 

door vertraging in het verkeer hebben we dit bezoek niet meer gehaald. In plaats daarvan heeft 

de buschauffeur, die Parijs zeer goed kende, ons twee uur lang rondgereden en door de 

microfoon een rondleiding gegeven. Zo was de middag toch nog een succes. Het adres van het 

hostel bleek verkeerd te zijn, waardoor we die avond nog met de metro moesten verplaatsen. Na 

een korte studie van de kaarten waren alle routes opnieuw uitgestippeld en was het probleem 

opgelost. De rest van het programma bestond onder andere uit een lezing over de 

studentenrevolutie van 1968 aan de Centre d’histoire de Science (een Grande École), een 

standswandeling langs revolutionaire plekken, een bezoek aan de Basilique de Saint Denis en 

aan Versailles. Zaterdag hebben Ido en Jeroen met een groepje geïnteresseerden de 

studentenprotesten die bezig waren bezocht. 

 Afgezien van een aantal tegenslagen was het dus toch een zeer geslaagde reis. Elke 

tegenvaller bleek op te lossen en de kleine groep zorgde voor een gezellige reis waar iedereen 

elkaar beter heeft leren kennen. Zowel Ido als Jeroen hebben bij de evaluatie gezegd dat ze zich 

vermaakt hebben en geïnteresseerd zouden zijn om in de toekomst nog een keer mee te gaan. 

 

Arbeidsmarkoriëntatie-overleg en commissies 

Aan het begin van ons bestuursjaar is besloten dat de acquisitiecommissie uit de Driehoek zou 

gaan, wat ook de reden is voor de naamsverandering. Dit besluit bleek voor alle partijen positief 

uit te pakken. De acquisitiecommissie kon zich zo beter op haar taken richten en het overleg 

tussen de alumnicommissie en de carrièrecommissie verliep vlotter. De ARBO heeft de stage- en 

buitenland voorlichting en de carrièredag georganiseerd. 

 Ik heb dit jaar veel overlegd met Saskia Stevens, Josi Smit en Sjoer Bergervoet. Saskia 

houdt zich vanuit het departement bezig met arbeidsmarkoriëntatie en Josi is sinds dit jaar 

aangesteld om zich met stageplekken en alumni bezig te houden. Sjoer is de Career Officer van 

Geesteswetenschappen. Ook zij is dit jaar aangesteld en houdt zich bezig met 

arbeidsmarktoriëntatie voor de studenten van de faculteit Geesteswetenschappen. Tijdens de 
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carrièredag, die in overleg met Saskia georganiseerd is, heeft Sjoer een aantal workshops 

aangeboden. Tijdens een aantal van deze overleggen heb ik leden van de alumni- of 

carrièrecommissie meegenomen.  

 

Acquisitiecommissie 

De commissaris extern zat dit jaar voor het eerst bij de vergaderingen van de 

acquisitiecommissie. Dit bleek een succes. De communicatie ging soepel en snel. De 

acquisitiecommissie heeft dit jaar weer vele kortingscontracten afgesloten en verlengt. Het 

contact met Oud-Utrecht is warm gebleven en er heeft zelfs een gezamenlijke activiteit 

(georganiseerd door de Historicie, Oud-Utrecht en mij) plaatsgevonden. Ook in de werving van 

sponsors heeft de acquisitiecommissie een groot aandeel gehad, hierover meer onder 

Sponsoring. 

 

Alumnicommissie 

De alumnicommissie heeft een succesvol jaar gehad. Hoewel er verwarring ontstond toen de 

voorzitter en de secretaris bij de halfjaarlijkse inschrijving beiden wegvielen, is dit uiteindelijk 

goed opgevangen door de vernieuwde commissie. Een oplossing voor het dergelijke problemen 

in de toekomst zou kunnen zijn dat voorzitters niet mogen wisselen tijdens de halfjaarlijkse 

inschrijving. Een nieuw project wat dit jaar door de alumnicommissie is opgezet is het 

coachproject. Hierbinnen worden studenten aan alumni gekoppeld, om zo te leren van iemand 

die al in het werkveld zit. 

 

Carrièrecommissie 

De carrièrecommissie heeft afgelopen jaar weinig begeleiding nodig gehad. De commissie heeft 

een aantal zeer geslaagde activiteiten georganiseerd, waaronder een bezoek aan het Ministerie 

van Buitenlandse Zaken. De meeste activiteiten zaten in opvallend korte tijd vol. 

 

Sponsoring 

Dit jaar hebben we geprobeerd de sponsoring van de UHSK uit te breiden. Ik denk dat dit zeker 

gelukt is. Hier heb ik me in samenwerking met de acquisitiecommissie mee bezig gehouden. 

Naast een aantal verkochte advertenties is het contact met Oud-Utrecht goed onderhouden en 

hebben zij een aantal van onze inhoudelijke activiteiten gesponsord. Het grootste project was 

het wisselen van kroeg, hier was ik naast de studiereis de meeste tijd aan kwijt. Eerst zijn we in 

overleg gegaan met de eigenaar van onze oude kroeg, de Stadsgenoot. Na meerdere gesprekken 

zijn we tot de conclusie gekomen dat de Stadsgenoot ons niet meer kon bieden wat we zochten in 

een kroeg en hebben we aan de eigenaar verteld dat we verder zouden zoeken. Na overleg met 
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verschillende kroegen kwamen we uit bij de Vingerhoed. Het contact met de eigenaar verliep 

goed en na een aantal vergaderingen kwamen we tot een goede overeenkomst. Naar aanleiding 

van twee leden die duidelijke maakten dat leden medezeggenschap wilden in de keuze tussen de 

Stadsgenoot en de Vingerhoed hebben we besloten de ALV te laten beslissen. Na een 

uiteenzetting van de voor- en nadelen van de twee kroegen besloot de ALV te wisselen. 

 

Tot slot 

Het afgelopen jaar was enorm leerzaam, erg druk en vooral heel mooi. Een jaar lang continu met 

een vereniging bezig zijn is heel intens en er waren zeker momenten dat het me allemaal even te 

veel werd, maar de ervaring en de vriendschappen die je ontwikkelt zijn het ongetwijfeld waard. 

Ik heb genoten van de vele activiteiten die voorbij zijn gekomen. De UHSK is een zeer kritische 

vereniging vol met leden die je scherp in de gaten houden. Dat kan soms zwaar kan zijn, maar je 

leert er enorm veel van. De energie haal je uit de momenten waarop je ziet dat mensen plezier 

hebben, dat ze enthousiast zijn en dat ze zich welkom voelen. Het mooiste wat ik uit dit jaar haal 

zijn de vriendschappen die ik eraan over heb gehouden: de vijf bestuursgenootjes met wie ik dit 

jaar zo veel heb gedeeld. Door dik en dun, door knallende ruzies en eindeloze lachbuien, ik heb 

het hele jaar het gevoel gehad dat ik altijd op ze kon rekenen. Date, Floris, Marwa, Richard en 

Felix, bedankt voor alles! 

 

Myrthe van Niekerk  

Commissaris Extern 2015-2016 
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Realisatie van het beleidsplan 
 

Openheid 

 De UHSK probeert al lange tijd om een open vereniging te zijn waar geschiedenisstudenten zich 

makkelijk thuis kunnen voelen. Wij hebben als bestuur besloten dat wij dit één van de 

belangrijkste aspecten van de vereniging vinden en dat wij hier ook aan willen werken. Dit 

hebben we gedaan door een informele open houding aan te nemen ten opzichte van leden. Op 

die manier hebben we geprobeerd om zoveel mogelijk mensen bij de vereniging te betrekken.

 Daarnaast hebben we openheid op een andere manier vormgegeven. We wilden leden 

betrekken bij de vereniging door informatie open te stellen, leden te betrekken bij het 

besluitvormingsproces en door leden die niet in een commissie zitten de mogelijkheid te geven 

om een activiteit te organiseren. Voor ons was de stuurgroep hiervoor een uitstekend middel 

om informatie te geven en om leden te betrekken bij het besluitvormingsproces. Op de 

stuurgroep hebben we als bestuur met grote regelmaat updates gegeven over zaken die 

speelden op zowel universitair niveau als binnen de vereniging. Daarnaast hebben we 

regelmatig discussies georganiseerd op de stuurgroep om input te krijgen of om discussies over 

de vereniging te starten. We hebben dit als een succes ervaren en hebben veel enthousiasme bij 

leden gezien.  

Om ervoor te zorgen dat leden die niet in een commissie zitten toch een activiteit kunnen 

organiseren hebben we het commissiebonusbudget omgevormd tot het bonusbudget. Het was 

de bedoeling dat leden hieruit konden putten als zij een activiteit wilden organiseren. Al vroeg 

in ons bestuursjaar is op dit potje aanspraak gemaakt door een groepje leden dat in 

samenwerking met Huis Doorn een symposium organiseerde. Mede met hulp van het 

bonusbudget kon dit tot stand komen. Daarnaast heeft later in het jaar nog een lid aanspraak 

gemaakt op het bonusbudget om een lezing te organiseren door Peter Knoope. Het bonusbudget 

zien we als een toevoeging op de commissiestructuur van de UHSK. Wel moet er daarvoor de 

komende jaren voldoende promotie worden gemaakt om er voor te zorgen dat leden weten van 

deze mogelijkheid. 

 

Financiële professionalisering 

Helaas was het uitgangspunt van ons bestuursjaar aanvankelijk niet bijzonder rooskleurig. 

Vanwege teruglopende inkomsten uit de contributie zouden we ongeveer 20% op de begroting 

moeten bezuinigen. We hebben deze bezuiniging proberen te verzachten door onszelf een 

sponsortarget te stellen. Door de sponsoring op de begroting te zetten hoefden we minder te 

bezuinigen dan aanvankelijk gedacht. We hebben het sponsortarget, mede door een 
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kroegwisseling, ruimschoots gehaald. Ook hebben we enkele vaste sponsoren weten op te 

bouwen die de komende jaren wederom geïnteresseerd zijn in advertenties. Ook belangrijk om 

hierbij te noemen is de relatie met Oud-Utrecht. Met veel enthousiasme hebben we dit jaar 

samen gewerkt met deze vereniging. In onze lustrumweek heeft tevens een eerste gezamenlijke 

activiteit plaatsgevonden die absoluut voor herhaling vatbaar is. Daarnaast kan er ook de 

komende jaren veel worden geleerd van de professionaliteit binnen Oud-Utrecht.  

Naast sponsoring wilden we ook actief aan de slag gaan met de functie van 

penningmeester binnen de UHSK. Hier was een eerste aanzet voor gegeven door het 89ste 

bestuur dat halfjaarlijkse penningmeestergesprekken had geïntroduceerd. Hierop 

voortbouwend hebben we aan het begin van het jaar een penningmeester overleg 

georganiseerd. Op dit overleg hebben we gesproken over de functie van een penningmeester. 

Daarnaast hebben we verschillende mogelijkheden tot fondsenwerving, sponsoring en het 

bonusbudget aangestipt. Na afloop van het overleg hebben de penningmeesters hun financiële 

jaarplanning ingevuld. 

 

Commissiebeleid 

Dit jaar zijn we begonnen met standaarddocumenten om commissies te ondersteunen bij hun 

dagelijkse werkzaamheden. In de loop van het jaar hebben we gezien dat deze gretig aftrek 

vonden en hebben we ook extra documenten gemaakt. De standaarddocumenten kunnen in de 

toekomst worden gebruikt om belangrijke documenten voor de organisatie van activiteiten of 

commissiebezigheden te archiveren opdat iedereen er makkelijk bij kan. 

Door het 88ste bestuur was de driehoek, bestaande uit de alumni-, carrière- en 

acquisitiecommissie, gestart om een stevig fundament te leggen voor arbeidsmarktoriëntatie. 

Omdat de acquisitiecommissie haar draai niet had gevonden in de driehoek en om haar 

aandacht te verleggen naar sponsoring hebben we de acquisitiecommissie uit de driehoek 

gehaald. Ook hebben we het overgebleven overleg omgedoopt tot arbeidsmarktoriëntatie 

overleg. Het was de bedoeling om het overleg intensiever te maken en te kijken naar nieuwe 

mogelijkheden om de arbeidsmarktoriëntatie te verbeteren. In de loop van het jaar hebben we 

hiervoor gekeken naar verschillende initiatieven binnen de universiteit. Eén daarvan is project 

SAMEN van studievereniging Alias. Na verschillende gesprekken met de oprichters daarvan en 

het departement hebben we besloten om dit volgend jaar uit te gaan proberen. Afgesproken is 

dat dit binnen de alumnicommissie wordt geplaatst. We zijn hier erg enthousiast over en 

wachten gespannen op de uitkomst hiervan al kan ik alvast verklappen dat het er op dit moment 

goed uitziet.   

 

 



47 
 

Onderwijs 

Vanwege de grote veranderingen die de studie geschiedenis heeft ondergaan de afgelopen jaren 

vonden we het belangrijk om hierbij de mening van studenten te horen. Om dat te 

bewerkstelligen hebben we twee klankbordgroepen opgericht. Een klankbordgroep was gericht 

op het eerste jaar van de opleiding en bestond uit eerstejaars. Er was hierbinnen ook aandacht 

voor de nieuwe Engelse track. Het andere klankbordgroep richtte zich op de nieuwe 

verdiepingspakketten en uit elke pakket was één vertegenwoordiger aanwezig. De uitkomsten 

van de klankbordgroepen zouden worden gerapporteerd aan het eind van het jaar. In de loop 

van het jaar bleek dat evaluatie van de onderwijsveranderingen helaas weinig zin hadden omdat 

er alweer nieuwe veranderingen op komst waren. Daardoor veranderde de rol van de 

klankborden van evaluatie naar een meer visionaire rol waarbij er meer aandacht kwam voor 

wat studenten in hun studie wilden. 

Daarnaast hebben we in het begin van het jaar overlegd met het departement om een 

discussie te organiseren over het onderwijs. Al snel werd echter al duidelijk dat dit verplicht 

werd vanuit de faculteit. De zogeheten onderwijsgesprekken waren druk bezocht en hebben we 

als zeer positief ervaren.  

 

Eerstejaarsbeleid 

Dit jaar hebben we meerdere eerstejaarsstuurgroepen georganiseerd om eerstejaars bekend te 

maken met de stuurgroep. We hebben deze gesprekken als zeer nuttig ervaren om er op een 

formele manier achter te komen wat er speelt onder eerstejaarsstudenten. Deze gesprekken 

waren met name gericht op de bekendheid van de UHSK onder eerstejaars en het beeld dat 

studenten hadden van de UHSK. In een volgende stuurgroep hebben we het voornamelijk gehad 

over onderwijs en de tevredenheid daarover. 

Ook hebben we dit jaar voor eerstejaars, maar ook voor ouderejaars die een halfjaar in 

het buitenland zaten, een tweede inschrijfmoment voor commissies georganiseerd. Als er 

plekken waren die gevuld moesten worden, dan konden commissies dit zelf aan ons aangeven. 

Wij hebben vervolgens voor promotie hiervan gezorgd. Er waren in totaal drie plekken 

beschikbaar gekomen en deze zijn ook weer opgevuld. We zien dit als een mooie toevoeging aan 

de bestaande commissiestructuur omdat eerstejaars, helaas, in toenemende mate langer bij hun 

ouders blijven wonen en daardoor minder snel geneigd zijn om actief te worden binnen de 

vereniging. Een tweede inschrijfmoment biedt dan toch de mogelijkheid om na een halfjaar 

aftasten een nieuwe poging te wagen. 
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Boekenfonds en verkoop 

Het Boekenfonds was dit jaar een enorm succes. We hebben veel boeken mogen ontvangen 

waarbij een speciaal bedankje op zijn plaats is voor het kenniscentrum voor cultureel erfgoed 

Nederland. Door een tip konden we een groot gedeelte van hun bibliotheek overnemen. Niet alle 

boeken waren historisch van aard, maar dat mocht de pret niet drukken.  Door het organiseren 

van meerdere, goed bezochte boekenmarkten is de totaalopbrengst van het Boekenfonds flink 

boven het begrote bedrag uitgekomen.  

Daarnaast hebben we besloten om een eigen bibliotheek te beginnen. De UHSK heeft in 

de loop van de jaren een grote collectie boeken gekregen. Deze worden niet verkocht en liggen 

op de kamer opgeborgen. Omdat deze eigenlijk maar lagen stof te vangen, hebben we een 

selectie beschikbaar gemaakt voor leden. Deze boeken kunnen worden uitgeleend door middel 

van een systeem dat is gemaakt door Felix Bosch. Een leuke extra service naar de leden toe.  

Ook hebben we dit jaar een nieuw contract gesloten met de Studystore. De voorwaarden 

zijn redelijk hetzelfde gebleven alleen hebben we bedwongen dat de webshop komend jaar ook 

in het Engels vertaald zal zijn. Helaas is het wettelijk gezien niet meer mogelijk om op 

Nederlandse boeken een provisie te krijgen waardoor dit is geschrapt. In de praktijk zien we 

echter toch een toename in het aantal Engelse studieboeken dus we verwachten dat het effect 

hiervan minimaal zal zijn. 
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Jaaroverzicht activiteiten 
 

September 

1  HistoriCie: Historische Kroegentocht  

2  Bestuur: Uitreiking Lidmaatschap van Verdienste prof. dr. em. E. Jonker  

8  Bestuur: Algemene Ledenvergadering (Wissel ALV)  

15 - 29  LustCo: Total War  

16 FeCo: Zon Zuipen Zee Ziekenhuis feest  

22 Bestuur: Eerstejaarskameravond  

23 Let’s Go: Nemo feest  

29 Bestuur: Pubquiz 

  

Oktober 

10 - 11 Bestuur: Liftwedstrijd Frankfurt  

12 Bestuur: Tentamentraining Moderne geschiedenis  

13 PolCa: Discussie Referendum  

14 UBO: Piramide van Austerlitz  

15 EJR: Karaokeavond  

19 - 21 Bestuur: Boekenmarkt  

22 Bestuur: Donderdagmiddagborrel  

27 Accie: Spelletjesavond  

 

November 

3 Carrière: Masterclass Netwerken   

9 MusiCie: Akoestisch Open Podium  

11 Acquisitie: Poker- en pooltoernooi  

12 Bestuur: Efaqt effectief studeren  

13 - 15 ExCom: Kleine Reis Trier 

19 HistoriCie: DOMunder  

19 Bestuur: All-In feest  

25 Carrière: Mastervoorlichting  

 

December 

1 UBO: Eerstejaars Excursie Nationaal Militair Museum  
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2 Bestuur: Sinterklaasviering  

3 UHSK en Huis Doorn: Symposium Vluchtelingen WO I  

8 EJR: Kameravond  

9 Accie: Lustrumcantus  

10 Bestuur: Cantuslunch  

15 Alumni: Alumnidiner  

16 Bestuur: Kerstmarkt  

16 Bestuur: Proefborrel Vingerhoed  

17 MusiCie: Kerstkoor  

17 FeCo: Día de los Muertos feest  

 

Januari 

4 UBO: Tentamentraining Eigentijdse geschiedenis  

6 PolCa: Vraag het een vluchteling  

7 FilmCo: Filmquiz  

18 - 20 Bestuur: Boekenmarkt  

22 HMD: Holocaust Memorial Day  

26 Bestuur: Algemene Ledenvergadering (Halfjaarlijkse ALV)  

27 EJR: Trampolineparadijs  

 

Februari 

2 MusiCie: Muzikale popquiz  

3 LustCo: Paintball & Glowgolf  

11 Carrière: Bezoek Ministerie Buitenlandse Zaken  

12 UBO: Bezoek Wereldmuseum  

15 FilmCo: Filmavond The Bridge on the River Kwai   

16 Bestuur: Bestuursvoorlichting  

17 Accie & HistoriCie: Grote Historische Quiz  

18 FeCo: Leef je leef als een raveteef feest  

19 Acquisitie: Gala pasavond  

25 Acquisitie: Veiling voor vluchtelingen  

26 SGN: SGN-dag Amsterdam  

29 februari t/m 6 maart: UHSK Lustrumweek 

29 Bestuur & LustCo: High Tea  

29 Accie: Schaatsen  

29 MusiCie: Open podium  
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Maart 

1 SymCo: Symposium ‘Crisis van de Democratie’  

2 HistoriCie & Oud-Utrecht: Stadswandeling  

2 Bestuur: Diesborrel  

2 Almanak: Almanakpresentatie  

3 Bestuur: Filmvertoning The Big Lebowski  

3 LustCo: Galadiner  

3 GaCo: Gala Welcome to the Monte Carlo  

4 Bestuur: Lunch  

4 LustCo: Verjaardagsborrel Witte Ballons  

4 Archief: Lezing lustra UHSK  

5 maart: Dies Natalis Utrechtse Historische Studentenkring 

5 Bestuur: UHSK lied door de Dom  

5 Bestuur: Voetbaltoernooi  

10 ARBO: Carrièredag  

16 FeCo & LustCo: Trip to Wonderland feest 

21 UBO: Tentamentraining Wereldgeschiedenis  

22 - 24 Bestuur: Boekenmarkt  

23 PolCa: Politiek café  

24 UBO: Tentamentraining Oudheid  

31 EJR: Kameravond China  

31 EJR: Pooltoernooi  

 

April 

1 Bestuur: Vrijdagmiddagborrel  

7 ExCom: Infomiddag Portugal  

7 Accie: Diner Roulé  

11 Bestuur: Infoavond Parijs  

15 - 24 ExCom: Grote Reis Portugal  

 

Mei  

2 FeCo: UHSK op de barricade! 

4 - 8 Departementsreis: Parijs 

9 Filmcommissie: Life of Brian 

10 Lezing Peter Knoope: Het westen onder vuur 

11 - 13 DraCo: Ich glaube, das ist das Leben 
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17 EJR: Muggle Quiditch 

18 Bestuur: Lustrumdiner 

19 Lustrumcommissie: Cultuurnacht 

20 OuCo: Ouderdag 

24 Bestuur: Stage, minor en buitenlandvoorlichting 

24 Accie: Zwarte Piste 

26 Argus: Dictee 

27 - 29 ExCom: Ameland 

31 Let’s GO: Retro 

 

Juni 

1 Carrière: Huis van Europa 

3 UBO: Archeon 

4 Alumni: Alumnidag 

6 MusiCie: De klassieke avond 

7 Polca: Kleinere unie in juni? 

9 FeCo: Fecofest 

14 UBO: Tentamentraining Middeleeuwen 

21 Bestuur: Alpha vs Bèta battle 

22 EJR: Parkdag 

22 Almanak: Teken je almanak-borrel 

24 Lustrum en HistoriCie: Dag naar Gent 

27 Departementsafsluiting 

28 - 30 Bestuur: Boekenmarkt 

29 Bestuur: Algemene Ledenvergadering 

 

Juli 

1  Bestuur: Commissiebedankdag 
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Commissies 
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Aanzet 
 

Algemene gegevens  

- Deze jaargang was jaargang 31. Er werden drie nummers uitgebracht: te weten drie reguliere 

edities: 31.1, 31.2 en 31.3. Een overzicht van de verschenen nummers, incluis inhoudsopgave 

van artikelen en rubrieken, is te vinden op onze website, onder het kopje Archief.  

 

Samenstelling redactie   

- Als hoofdredacteur werd Yvonne van Laarhoven benoemd. De functies eindredacteur en 

beeldredacteur werden respectievelijk ingevuld door Hidde Goedhart en Wouter van Leeuwen.  

- Als nieuwe redactieleden werden aan de redactie toegevoegd: Michiel Bron, Rogier van der 

Heijden, Eline Kemps, Lotte Kuipers en Adriaan Nunes. De volgende redacteuren namen afscheid 

van AANZET: Lauren Antonides, Remy Balistreri, Eline Kemps, Yvonne van Laarhoven, Jelle 

Wassenaar en Wisanne van 't Zelfde. 

- In de redactieraad werd Floris van den Eijnde als lid benoemd. - Uit de redactieraad zijn geen 

leden vertrokken. 

 

Activiteiten  

- De redactie heeft ingezet op het neerzetten van drie inhoudelijk sterke nummers. - In de 

rubrieken 'Opening' en 'Grand Tour' wordt ruimte gegeven aan de extracurriculaire activiteiten 

van Utrechtse geschiedenisstudenten. 

- T.a.v. de teambuilding werden verscheidene succesvolle borrels georganiseerd.  

Wijzigingen m.i.v. jaargang 2016-2017  

- De rubriek Voorzet is toegevoegd. - Hidde Goedhart en Wouter Johan van Leeuwen worden 

benoemd tot hoofdredactie.  

 

Hidde Goedhart 

Eindredactie Aanzet 2015-2016  
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Acquisitiecommissie 
 

Leden 

Aaron Otte (voorzitter), Pim Sierink, Gerben Hospers, Thomas van Gaalen, Menno van 

Renswouw, Mouad Ahdi, David Leenstra 

 

Dit jaar maakte de acquisitiecommissie een aantal veranderingen door. Ten eerste werd er een 

target van 600 euro gesteld op de binnen te halen sponsorbijdrages en ten tweede zou de 

commissaris extern plaatsnemen in de vergaderingen en actief meewerken aan het 

sponsorbeleid. Beide veranderingen zijn  succesvol doorgevoerd. 

 

Sponsoring en stadsacquisitie 

Een belangrijke taak van de acquisitie is de stadsacquisitie: het regelen van kortingen en 

dergelijken voor leden van de UHSK. We hebben het afgelopen jaar een aantal leuke nieuwe 

aanwinsten gedaan, zoals korting op een laptop-reparatie bij Tall-Tech. Helaas waren er ook een 

aantal tegenvallers. Het contact met de broodjeszaak Bemmy’s ging moeizaam. Toen uiteindelijk 

toch het contract was ondertekend beek de zaak intern het contact ook niet volledig op orde te 

hebben, aangezien er regelmatig leden korting geweigerd werd. We hebben de eigenaren hier 

een aantal keer van op de hoogte gesteld, maar er heeft geen verandering opgetreden. Het 

contact met poolcafé ’t Hart was ook problematisch. Hoewel de bereidheid er zeker was, werd de 

lijst van het aantal leden die het café bezochten naar ons vermoeden niet goed bijgehouden, wat 

resulteerde in verwarring omtrent het bedrag wat het café aan ons hoorde uit te betalen. Tot 

mijn spijt moet ik vermelden dat het café aan het eind van het collegejaar is afgebrand en dus 

niet zal terugkeren als partner. Naast de stadsacquisitie leverde de verkoop van advertenties 

ook een grote bijdrage aan de sponsoring. Voorbeelden hiervan zijn Boekzorg BV en de 

vereniging Oud Utrecht. Contact over advertenties verliep meestal via de commissaris extern, 

omdat veel partijen direct naar het emailadres van de vereniging mailde, in plaats van naar de 

acquisitiecommissie. 

Het contact met Oud Utrecht is dit jaar dus voortgezet en zeer succesvol verlopen. Er 

hebben een aantal vergaderingen met het bestuur van de vereniging plaatsgevonden en er is een 

goede uitwisseling van ideeën en promotie van activiteiten geweest. Oud Utrecht heeft 

daarnaast een bijdrage geleverd aan het symposium dat de stagiaires van Huis Doorn met het 

bonusbudget georganiseerd hebben. Als kers op de taart heeft het contact geleid tot een 

gezamenlijke activiteit, georganiseerd door de HistoriCie, Oud Utrecht en de commissaris extern. 

Een eenmalig project wat afgelopen jaar veel tijd in beslag heeft genomen was de 

zoektocht naar een nieuwe stamkroeg. Hiervoor was de hulp van de acquisitiecommissie erg 
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belangrijk. Aaron Otte is als voorzitter van de commissie bij de overleggen met de verschillende 

kroegeigenaren geweest en de afspraken zijn in de vergaderingen met de commissie uitgebreid 

besproken. Allereerst zijn we in gesprek gegaan met de eigenaar van ons oude café: de 

Stadsgenoot. We hebben de mogelijkheden doorgesproken en hebben gezegd dat we ook contact 

zouden opzoeken met andere cafés. Na vele cafés te hebben bezocht kwamen we uit bij café de 

Vingerhoed. Het contact met de eigenaar verliep soepel en de sfeer was goed. Na een aantal 

vergaderingen kwamen we uit op een aantal zeer gunstige afspraken, waaronder een fikse 

korting op bier, wijn en fris, elke borrel een bittergarnituur, voor de borrel korting op de daghap 

en een bijdrage van 800 euro per jaar. Na alles goed te hebben doorgesproken, een pittige 

stemming op de ALV en de Stadsgenoot te hebben ingelicht, is het contract ondertekent. Na de 

kerstvakantie zijn we feestelijk van kroeg gewisseld. 

 

Activiteiten 

De acquisitiecommissie richt zich voornamelijk op acquisitie, maar er is dit jaar een activiteit 

georganiseerd: de Veiling. Onder genot van een biertje zouden leden kunnen bieden op diensten 

of spullen aangeboden door andere leden. Zo zouden we met een leuke activiteit wat dichter bij 

ons sponsortarget komen. Tot onze verbazing was hier heel wat over te doen. De kritiek dat 

sponsoring van externe partijen moest komen en dat de opbrengst niet in de vereniging 

gestoken mocht worden kwam op. Na dit besproken te hebben kwamen we tot de conclusie dat 

het inderdaad leuker zou zijn het opgehaalde geld te doneren. Hoewel het bezoekersaantal van 

de activiteit tegenviel, was het heel gezellig en hebben we een zeer groot bedrag opgehaald en 

gedoneerd aan een goed doel dat vluchtelingen in contact bracht met Nederlanders. Een tweede 

goed doel waar we een bijdrage aan hebben gedaan is Support Your Locals, wat lokale daklozen 

helpt. Op de kerstmarkt is in samenwerking met de commissaris intern een loterij 

georganiseerd.  

 

Commissaris extern in de commissie 

Dit jaar heeft de commissaris extern voor het eerst zitting genomen in de commissie. Het doel 

was dat het contact zou versnellen en versoepelen, vooral omdat er ook meer aandacht voor 

sponsoring kwam. Het contact is goed verlopen en heeft ervoor gezorgd dat er sneller gehandeld 

kon worden. 

Al met al was het een zeer succesvol jaar voor de acquisitiecommissie en ik ben ervan overtuigd 

dat er nog vele succesvolle jaren aan zullen komen. 

 

Myrthe van Niekerk 

Commissaris Extern 2015-2016  
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Activiteitencommissie 
 

Leden 

Pepijn Doornenbal (voorzitter), Eef Brands (secretaris/vicevoorzitter), Gerben Hospers 

(penningmeester), Emma Broekman, Daniël van Beek, Magali Reijneveld, Camiel Raaijmakers, 

Emilie Vissering 

 

Samenwerking 

Hoewel er veel nieuwe gezichten waren binnen de commissie was de samenwerking optimaal en 

hebben we een succesvol jaar gedraaid met leuke activiteiten.  De taak- en rolverdeling was heel 

duidelijk en transparant, ieder lid heeft zich naar zijn/haar kunnen goed ingezet voor de 

commissie. Het was soms lastig om met de hele groep te vergaderen, maar iedereen deed altijd 

zijn best om erbij te zijn en meldde zich netjes af mochten ze het niet redden. Er hebben zich 

verder geen moeilijkheden voorgedaan in de samenwerking. Onenigheden en 

meningsverschillend werden direct uitgepraat en met een grap en een grol uit de wereld 

geholpen. Dat we een hechtte groep waren als Accie heeft hieraan bijgedragen.  

De communicatie met het bestuur verliep ook prima. De commissieverantwoordelijke 

zat er absoluut niet te dicht op en benaderde ons op het juiste moment als er iets aan de hand 

was of als hij dingen wilde kort sluiten. Er was één enkel moment waarop er even aan de bel 

getrokken werd door de commissieverantwoordelijke: in de notulen van één van onze 

vergaderingen werd er gesuggereerd dat er geen vrouwen pro-cantor mochten zijn op de cantus. 

Dit werd echter als een grap geroepen en is helaas als een statisch feit genotuleerd. Gelukkig 

werd dit misverstand snel de wereld uit geholpen en was het weer zoals gewoonlijk.  

 

Financieel 

Financieel hadden we als Accie de zaakjes goed op orde. De cantus is altijd een dure activiteit 

waar veel van het commissiebudget in gestoken moet worden. Hier hielden we aan het begin van 

het jaar al rekening mee waardoor we een duidelijke prognose hadden van het te besteden 

budget voor de andere activiteiten. De penningmeester bleek ook  goed te zijn met de centjes en 

was altijd goed op de hoogte van de huidige stand van zaken mocht daar om gevraagd worden.  

Het doel van de Accie is om geen winst te maken op de activiteiten en korting te geven waar 

mogelijk. Uiteindelijk hebben we een bonusbudget aangevraagd voor de cantus en hebben we 

ons volledige budget opgemaakt. 
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Activiteiten 

We hebben een zestal activiteiten georganiseerd doorheen het jaar. We begonnen met een 

spelletjesavond vergezeld van pannenkoeken in de Stadsgenoot. Dit bleek toch succesvoller dan 

gedacht en er kwamen ongeveer 30 man op af. Het pannenkoeken bakken was alleen heel veel 

werk en ellendig, maar we hadden het wel gezellig. 

De traditionele cantus werd dit jaar georganiseerd op een nieuwe locatie: Unitas. Dit 

kwam voort uit de onwil van NSU om een datum voor ons beschikbaar te maken. Dit bleek een 

gouden zet te zijn. Niet alleen konden er veel meer mensen in de zaal bij Unitas, het was ook een 

klein beetje goedkoper. Uiteindelijk hebben we met 110 mensen heel leuk gezongen en 

gedronken onder begeleiding van pro-cantoren Job en Mathijs. Het verlies is door dit aantal 

binnen de perken gebleven en we kunnen terug kijken op een geslaagde editie. 

Daarnaast hebben we traditioneel het ‘Prakkie van de Accie’ verzorgd tijdens de 

kerstborrel. Er werd meer dan genoeg budget beschikbaar gesteld waardoor dit geen problemen 

opleverde en we iedereen van een prakkie hebben kunnen voorzien. 

In januari hebben we met diner roulé  weer een geslaagde activiteit georganiseerd. 

Hoewel organisatorisch lastig, hebben we dit in goede banen geleid en was de afsluitende borrel 

in de Oude Dikke Dries een bevestiging voor het succes van de activiteit. 

Tijdens de Diesweek hebben we besloten om geen grootse activiteit te organiseren – omdat het 

altijd een drukke week is – en zijn we met een aantal liefhebbers gaan schaatsen bij de Vechtse 

Banen. De opkomst was niet heel hoog, maar we hebben een leuke middag gehad en het was een 

activiteit die goed binnen het vaarwater van de Accie past. 

Als afsluiter hebben we net als verleden jaar een Zwarte Piste georganiseerd. Door de 

epische verhalen van vorig jaar, was het ook dit jaar een drukbezochte activiteit en hebben we 

tot in de late uurtjes Utrecht onveilig weten te maken. We hadden wel de pech dat het 

afsluitende café van vorig jaar niet meer open was toen we er arriveerden. We hebben toen snel 

een plan B bedacht en onze weg vervolgd naar de Nobelstraat waar er nog goed gedanst kon 

worden. Dit wordt waarschijnlijk een terugkerende activiteit binnen de Accie.  

Recapitulerend hebben we als Accie een goed jaar gedraaid. De activiteiten werden goed 

bezocht, en we hebben al onze ideeën tot uitvoering kunnen brengen. Het belangrijkste is denk 

ik dat we het als groep heel leuk hadden met elkaar en op een ongedwongen manier een aantal 

succesvolle activiteiten hebben neer kunnen zetten.  

 

Pepijn Doornenbal 

Voorzitter Activiteitencommissie 2015-2016  
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Almanakcommissie 
 

Leden 

Thomas Markhorst, Bram Benthem, Willemijn Schuiling, Manon van de Schootbrugge, Michiel 

Lemmers, Hans Meulendijks, Wouter Le Febre 

 

De Almanakcommissie werd aan het einde van het collegejaar 2015-2016 gevormd door het 

toenmalige bestuur (89e). Daar was al het één en ander om te doen. Mensen vroegen zich af of 

het bestuur wel de voorzitter moest benoemen (wat zij had gedaan) en er waren problemen met 

Franka Schaap, die wel tot de commissie werd toegelaten maar uiteindelijk toch werd geweigerd 

omdat ze geen UHSK-lid meer was. Het conflict kwam niet tot een vredig einde en dus vroegen 

we Wouter le Febre om Franka’s plaats in te nemen. Achteraf was dit niet eens zo verkeerd, 

aangezien we met Wouter erbij 4 generaties bestuur in de commissie hadden zitten. 

Niemand van ons had ervaring met het maken van een Almanak en er zat niemand meer 

bij de UHSK die bij de vorige Almanak betrokken was geweest en eventueel zou kunnen helpen. 

Er was niet eens een draaiboek. Het was dus even wennen aan het begin. De eerste dingen die 

we hebben gedaan, is brainstormen over hetgeen dat we in de Almanak wilden hebben. Een 

enquête, veel foto’s, een voorwoord van de burgemeester: allemaal gelukt. Wat helaas niet is 

gelukt, is een soort ‘scratch-map’ van Europa waar de UHSK’ers dan konden aangeven welke 

reizen ze hadden meegemaakt.  

Vervolgens ging Willemijn op onderzoek uit voor een drukker (en wat daar dan de 

mogelijkheden waren) en werden er tijdsperiodes verdeeld. De Almanak ging over vijf jaar 

UHSK, dus werden er logischerwijs vijf tijdsperiodes verdeeld. Ik zelf kreeg geen periode, ik zou 

het introductie hoofdstuk op zich nemen, Wouter en Willemijn deelden een hoofdstuk waardoor 

iedereen een eigen katern had. 

Daar gingen we dan gretig mee aan de slag. Iedere katern zou bestaan uit 32 pagina’s (zo 

hadden we inmiddels bepaald met de drukker, De Almanakker, in Breda) dus rond Oktober ging 

iedereen aan de slag met de invulling van zijn eigen katern. Die kregen allemaal ongeveer 

hetzelfde format. Er was een voorwoord van de voorzitter van dat jaar, gevolgd door een 

beschrijving van de meest bijzondere evenementen en twee fotopagina’s. Tussen de katernen 

door kwam ook nog een enquête, die door Willemijn en mij is vormgegeven.  

De kerstvakantie van 2016 is door de redactieleden vooral achter de laptop 

doorgebracht. Iedereen deed een groot deel van de opmaak van zijn eigen katern, waarop 

Manon de eindredactie deed. Dit kon doordat we van Brian (huisgenoot van Jori Veenman) 

allemaal InDesign op onze laptops hadden gekregen. 
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Begin januari was de Almanak af, geheel volgens plan. Hij werd opgestuurd naar Sven 

van De Almanakker (gouden vent, heeft ons uitstekend geholpen), die hem ook weer op tijd had 

gedrukt en opgestuurd naar ons. De dozen vol met Almanakken lagen ruim op tijd op de kamer 

van Thomas. 

We hadden bedacht dat het leuk was om de Almanak te onthullen middels een speciale 

onthullingsborrel in de diesweek. Die was succesvol te noemen. Leen Dorsman was aanwezig 

om te spreken, er was een enorme opkomst (De Vingerhoed puilde uit) en de quiz die we erom 

heen hadden bedacht werd ook goed gewaardeerd. Frank-Xander van der Steen ging ervandoor 

met de titel ‘UHSK kenner van de afgelopen 5 jaar.’ Altijd mooi als de underdog wint.  

Op het moment van schrijven is er weinig actie meer. De begroting is af, we hebben 

precies genoeg Almanakken verkocht om quitte te spelen, en men was zeer lovend over het 

eindresultaat. Al met al ben ik trots op het werk dat we met de commissie hebben geleverd en 

zeer tevreden met het boek dat nu bij mij in de kast staat.  

 

Thomas Markhorst 

Voorzitter Almanakcommissie 2015-2016 
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Alumnicommissie 
 

Leden 

Carmen Nelissen, Dorien van Duivenboden, Iris Stofberg, Willemijn Schuiling, Date Pijlman, Felix 

Zielinski, Anneleen Mesker, Jori Veenman 

 

Als zeskoppige commissie hebben wij ons dit halfjaar beziggehouden met verschillende zaken. 

Onze grootste taak was het organiseren van het Alumnidiner dat aan het eind van 2015 

gehouden zou worden. In verschillende vergadering werd ertoe besloten om het te houden in de 

Cerveceria Boulevard (Burgermeester Reigerstraat in Utrecht). Om de intimiteit van het diner te 

bevorderen hebben wij ertoe besloten het kleinschalig te houden. Tevens wilde we de sfeer 

ongedwongen laten door iedereen vrij te laten in waar hij/zij zou gaan zitten.  

De 15 alumni en de ongeveer 30 studenten (inclusief de commissie) zagen de avond als 

een succes. Er kwamen veel positieve reacties vanuit de alumni. Eventuele verbeteringspunten 

zouden zijn om meer alumni te vinden die aansluiten bij de studenten, qua leeftijd en qua 

interesses. De oudere, of zelfs gepensioneerde, heren hadden mooie verhalen maar waren niet 

relevant op het gebied van arbeidsmarktoriëntatie. 

 Een tweede taak waar wij ons mee bezig hebben gehouden is het onder de aandacht 

brengen van ‘ons bestaan’. Hieronder vallen onder andere het oprichten van een Facebook en 

het actiever onderhouden van de LinkedIn-pagina. Op die manier hoopten we het proces van het 

vinden van alumni te vergemakkelijken. Tevens zou het een opstapje moeten vormen voor een 

‘Samen-project’. 

 Vanzelfsprekend is er in deze periode ook van start gegaan met het brainstormen over 

de mogelijkheden voor de alumnidag die in juni 2016 zou plaatsvinden. Echter, de meer 

concrete voorbereidingen zouden pas plaatsvinden na januari dat jaar. 

  Er zijn verder weinig bijzonderheden te noemen over dit halfjaar-. De activiteiten die de 

alumnicommissie beperkt zijn beperkt tot een twee- of drietal, het alumnidiner was er daar één 

van. Er kan worden gesteld dat de commissie haar werk naar tevredenheid heeft volbracht. 

In de tweede helft van het jaar hebben er wisselingen plaatsgevonden binnen de 

commissie. Carmen, Dorien en Iris zijn gestopt en Anneleen, Felix en Jori zijn daarvoor in de 

plaats gekomen. De tweede helft van het jaar stond in het teken van de alumnidag en het 

opzetten van een pilot voor het coachproject. De alumnidag vond plaats op 4 juni in Utrecht en 

had als thema ‘grenzen’. De voorbereidingen waren een beetje chaotisch mede door de wissel en 

omdat er geen draaiboek voor de dag was. Uiteindelijk is het gelukkig wel allemaal goed 

gekomen en hebben we een hele geslaagde dag gehad. De dag begon met twee lezingen over het 

thema, gevolgd door een lunch. Na afloop hiervan zijn we gezamenlijk naar de rondvaartboot 
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gelopen die we hadden gehuurd. Tijdens de boottocht naar Rhijnauwen heeft Date Pijlman de 

omgeving van commentaar voorzien. Hiervoor had hij enig onderzoek gedaan naar de 

geschiedenis van de forten rondom Utrecht. Na afloop van de boottocht hebben we de dag 

afgesloten met een welverdiende borrel bij café Hofman. Al met al kijken we terug op een 

drukke maar zeer geslaagde dag.  

Daarnaast hebben we gewerkt aan het opzetten van een pilot voor het coachproject. 

Hierbij begeleiden alumni studenten met hun arbeidsmarktoriëntatie. Om dit te realiseren 

hebben we gesproken met de oprichters van het project. Naar aanleiding daarvan hebben we 

gepolst onder alumni of zij bereid zouden zijn om aan dit project deel te nemen. Uiteindelijk 

hebben we 8 alumni bereid gevonden om deel te nemen aan het project. Deze zijn in september 

gekoppeld aan 8 studenten. Hoewel het een pilot is, lijkt het er op dat het project een succes gaat 

worden. We wachten het in spanning af! 

 

Willemijn Schuiling 

Voorzitter Alumnicommissie 2015-2016 
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Archiefcommissie 
 
 
Leden 

Floris de Hart (voorzitter), Dorine van de Klashorst, Pim Sierink, Thomas van Gaalen, Joris 

Folkerts, Felix Zielinski, Céline van Steenbergen, Lauren Antonides, Dylan de Weerd, Hans 

Meulendijks. 

 

De Archiefcommissie heeft afgelopen jaar een wisselend jaar gedraaid. Ambities bleken veelal 

groter dan mogelijk was uit te voeren. Dat doet echter niet af aan het werk dat wel verzet is, 

waarover de commissie meer dan tevreden mag zijn.  

 Naar aanleiding van vorig jaar is ook dit jaar besloten om de commissie groot te houden 

en leden van de vereniging erbij te betrekken. Vorig jaar bleek dit een succes en ook dit jaar is 

dit als erg prettig ervaren. Er was veel animo voor de commissie aan het begin van het jaar en 

gelukkig hebben we iedereen een plaats aan kunnen bieden. Nadeel van een dergelijk grote 

commissie is dat niet iedereen altijd bij vergaderingen aanwezig kon zijn. Dit was echter weer 

prettig als we daadwerkelijk met het archiveren aan de slag gingen, daar de ruimte in de 

achterkamer van de UHSK beperkt is. Het hele jaar door was de sfeer goed en prettig onderling 

en we hebben dan ook meer dan eens genoten van een hapje en drankje met z’n allen. 

 Wat betreft het archiveren van de documenten die voor de UHSK van zo’n groot belang 

zijn, is er redelijke vooruitgang geboekt. Hoewel de ambities veel hoger lagen, hebben we toch 

het draaiboek door kunnen zetten en zijn verder gegaan waar het jaar van de vorige commissie 

stopte. Er is voornamelijk gefocust op archiefstukken van voor 1992, die in de inventaris van 

Heskes zijn opgenomen en reeds in het Utrechts Archief dienen te liggen. De commissie hoopt 

komend jaar deze stukken aan het Utrechts Archief over te kunnen dragen, zodat verder kan 

worden gegaan met de stukken die voor 2019 klaar moeten liggen. 

 Daarnaast is er natuurlijk gekeken naar het zichtbaar maken van het archief aan de 

leden. In navolging van afgelopen jaar zijn stukken online geplaatst op de UHSK-website en de 

Facebook-pagina. Veel leden hebben dit als interessant en leerzaam ervaren. Het is dus zeker de 

moeite waard om hier mee door te blijven gaan. Daarnaast is er vanuit de secretaris van de 

vereniging een speech gehouden tijdens de lustrumweek. Hierin zijn meerdere documenten van 

afgelopen lustra verwerkt, wat een mooie en vooral geestige blik gaf op het verleden van de 

vereniging. Er is nog getracht om lezingen, in kader van het lustrum, op te zetten. Helaas bleek 

de werkdruk al hoog te liggen en sprekers lastig te vinden, waardoor dit niet door is gegaan. Het 

is de moeite waard om dit komende jaren en zeker komend lustrum nog eens te proberen. 
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 Als laatste de commissie zich bezig gehouden met de manier waarop de komende jaren 

gearchiveerd moet gaan worden. Dit betreft vooral documenten die vandaag de dag worden 

geproduceerd. Daar alles digitaal wordt gemaakt, is gekeken naar het digitaal archiveren. In 

samenspraak met het Utrechts Archief is een draaiboek geschreven en zijn documenten 

verstrekt aan de nieuwe commissie. Op deze manier wordt het archief makkelijker toegankelijk 

en kost het minder werk, terwijl het niet de historische waarde verliest. 

 Al met al was het een divers en wisselend jaar. De commissie heeft zoveel werk verzet 

als in haar kunnen lag, ondanks dat dit niet de ambities heeft waargemaakt. De komende 

commissie moet dan ook het belang van goed vergaderen en vaak met het archief bezig zijn niet 

onderschatten en daarnaast realistische doelen neerzetten. Op die manier moet met 2019 in het 

verschiet het archief in goede orde kunnen komen. Het was een eer en een waar genoegen om 

samen met deze fantastische leden een jaarlang de commissie draaiende te houden.  

 

Floris de Hart 

Voorzitter Archiefcommissie 2015-2016 
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Argus 
 

Hoofdredactie 

Thomas Markhorst, Carmen Nelissen, Sander Mulder, Castor van Dillen, Eef Brands, Onessa 

Novak, Juul Kersemakers 

 

Redactie 

Matthias Rekers, Wouter Keeris, Timo Quint, Daniël van Beek, Bram Hilkens, Jasmin Palamar, 

Jesse Geurts, Aniek Koman, Maxim Buur, Laure Dijkstra, Noah Vink, Jelmer van Emous, Richard 

Bredschneijder 

 

Dit Argusjaar begon eigenlijk al in mei van het collegejaar 2014/2015, toen de hoofdredactie 

werd samengesteld en nieuwe plannen werden besproken. Van de bestaande hoofdredactie 

bleven alleen Sander Mulders en ik over. We hadden de luxe dat we konden kiezen uit meerdere 

aanmeldingen, de keuze viel op Carmen, Castor, Eef en Onessa, waarbij het vooral fijn was dat 

Onessa de vormgeving op zich wilde nemen. In september heeft deze hoofdredactie vervolgens 

bovenstaande redactie samengesteld.  

Al tijdens de eerste hoofdredactie vergadering bleek dat Carmen het tweede semester in 

het buitenland zou gaan studeren. Carmens vertrek uit de hoofdredactie werd vanaf januari 

opgevangen door Juul Kersemakers, wat verklaart dat zij tussen de hoofdredactieleden staat.  

Ik zal niet alle Argussen apart belichten, aangezien het totstandkomen en de inhoud 

ervan vergelijkbaar is. Iedere Argus kwam voort uit een plenaire vergadering aan het begin van 

het blok en daarna een kleinere bijeenkomst met een van de groepjes waarin men was 

ingedeeld. Daarna ging Onessa met de stukken aan de slag en werd de Argus naar de Graphotech 

gebracht. De thema’s verdienen nog wel een aparte vermelding: 

 

Argus 1: Voedsel 

Argus 2: Grenzen 

Argus 3: Delirium 

Argus 4: Revoluties 

 

Over het algemeen waren we als hoofdredactie tevreden over de kwaliteit van de Argussen. We 

hebben interessante interviews gehad (met o.a. Thierry Baudet en Agnes Jongerius), nieuwe 

rubrieken gestart en een aantal behoorlijke schrijvers gehad dit jaar. Een van de hoogtepunten 
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waren de cartoons van Jasmin Palamar, die bijzonder in de smaak vielen. Ook de ‘Speld’ 

artikelen van Daniël van Beek werden goed ontvangen.  

Verder hadden we te maken met kleine problemen die ieder jaar terugkomen en bij de 

Argus lijken te horen. Dan gaat het vooral om de afnemende motivatie van schrijvers en 

redacteurs. Aan het begin van het jaar is de redactie voltallig aanwezig op vergaderingen en 

gemotiveerd om te schrijven, maar met ieder blok wordt dat minder. In ons geval is het zelfs zo 

gelopen dat Argus 4 überhaupt niet is verschenen, doordat deadlines zijn overschreden door 

schrijvers, redacteurs en vormgeving. In samenspraak met Marwa is besloten om hem niet meer 

te drukken (het collegejaar zat er immers al op), maar om hem in de introductieweek te 

verspreiden. Als ik me niet vergis hebben we daarom een redelijk deel van het budget 

overgehouden. 

 
Thomas Markhorst 
Voorzitter Argus 2015-2016 
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Beeldcommissie 
 

Eindredactie 

Onessa Novak (voorzitter eerste helft), Thomas van Gaalen (voorzitter tweede helft), Nina 

Bazan, Veerle van Dijke, Felix Bosch, Marie van den Bergh, Maxim Buur 

 

Leden 

Juul Kersemakers, Maartje Pols, Bart van den Berg, Amber Striekwold, Hannah de Korte, Lynn 

Snel, Kevin Sleebos, Wouter Le Febre, Gijs van Baalen, Michael Bremmers 

 

Het jaar 2015/2016 begon voor de Beeldcommissie met een relatief groot aantal nieuwe leden, 

waarvan er twee toetraden tot de in het vorige jaar opgerichte eindredactie. De commissie 

bestond nu officieel uit 17 leden en de eindredactie uit zeven (inclusief Felix, de 

bestuursverantwoordelijke). De koers die vorig jaar was uitgezet liep onder voorzitterschap van 

Onessa redelijk soepel door in het begin van het jaar. De eindredactie had toegang tot de mail en 

verspreidde de poster- en foto-opdrachten onder de leden van de commissie. Onessa kreeg het 

echter langzamerhand zo druk dat haar andere verplichtingen ten koste gingen van haar 

voorzitterschap. Halverwege het jaar nam Thomas van Gaalen daarom het stokje over. Er 

kwamen in overleg met de eindredactie een aantal ambitieuze ideeën op om de commissie 

georganiseerder, opener en hechter te maken. Hieruit kwam bijvoorbeeld het plan om 

gezelligheidsavonden te houden, wat helaas nog niet gelukt is in de tweede helft van het 

afgelopen jaar. Daarnaast zijn er een paar redelijk succesvolle ‘knutselmiddagen’ geweest om in 

samenwerking met Felix de boekenmarkt van de UHSK op te fleuren en de boekencollectie te 

ordenen. Dit project is goed onderweg maar nog niet af; komend jaar zal het voortgezet worden. 

De eindredactie zou voortaan vaker bijeenkomen om vergaderingen te houden over de 

toekomstige koers van de Beeldcommissie. Uit deze vergaderingen kwamen dit jaar al wat 

inspirerende en nuttige ideeën. Ook werd de mailbox dit jaar opgeruimd en gesorteerd in kopjes. 

Tot slot werd er, om de transparantie en verbinding in de groep te bevorderen, een heuse 

whatsappgroep opgericht en een BeCo Nieuwsflits ingevoerd via facebook, zodat alle leden 

meteen de opdrachten, veranderingen en de ideeën van de eindredactie doorkregen. De in dit 

jaar ingezette reorganisatie van de beeldcommissie met al haar bijbehorende hervormingen zal 

volgend jaar onder voorzitterschap van Thomas van Gaalen verder worden uitgewerkt. Ondanks 

wat tegenslag en organisatorische chaos is dit een vruchtbaar, innovatief en succesvol jaar 

geworden. 
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Thomas van Gaalen 

Voorzitter Beeldcommissie 2016 

  



69 
 

Carrièrecommissie 
 

Dit jaar hebben we als Carrièrecommissie ernaar gestreefd om de lijn van het voorgaande jaar 

voort te zetten. Onder andere hebben we dit jaar weer samengewerkt met het Departement en 

een beroep gedaan op de pas opgezette UU career services.  

 

Masterclass (online) Netwerken, 3 november 2015 

Op dinsdag 3 november heeft de Carrièrecommissie een masterclass (online) Netwerken 

georganiseerd. Het idee was om de studenten meer bewust te maken van de potentie van hun 

eigen netwerk en het slim benutten van dit netwerk, zowel online (LinkedIn) als offline 

(netwerkborrels etc.). Voor de spreker tijdens deze masterclass hebben we contact opgenomen 

met de Career serivces van de Universiteit Utrecht. Zij bieden zelf een breed assortiment aan 

masterclasses, seminars en cursussen voor studenten. De career services waren erg behulpzaam 

en wilden zichzelf graag naar onze wensen vormen. De masterclass duurde in totaal 2 uur. Één 

uur over offline netwerken en één uur over online netwerken. We hebben een interactief 

component aan de masterclass toegevoegd, zodat studenten ook zelf bewust gingen nadenken 

over hun netwerk. De dinsdagavond bleek een goede dag te zijn voor een masterclass, aangezien 

iedereen direct door kon naar de borrel om de activiteit na te bespreken. 

 

Mastervoorlichting, 25 november 2015 

Op woensdag 25 november heeft de Carrièrecommissie in samenwerking met het Departement 

Geschiedenis een mastervoorlichting georganiseerd. In deze voorlichting werden de 7 

geschiedenismasters vertegenwoordigd door studentambassadeurs en de mastercoördinatoren. 

Elke master kreeg tien minuten de tijd om zich te presenteren en om vragen van studenten te  

beantwoorden. Ter voorbereiding van deze voorlichting is de Carrièrecommissie aanwezig 

geweest bij de Alumnidag op 14 november om Alumni te vragen naar hun ervaringen bij de 

keuze van hun master en of zij nog tips hadden voor toekomstige masterkiezers. De laatste tien 

minuten van de voorlichting waren gereserveerd voor de Carrièrecommissie om deze tips door 

te communiceren naar het publiek. Middels een enquête is de mastervoorlichting geëvalueerd 

door de aanwezigen. De commissie heeft de meest opmerkelijke resultaten besproken en de 

uitkomsten doorgestuurd naar het Departement. 

 

Bezoek aan Buitenlandse Zaken, 11 februari 2016 

Het bezoek aan Buitenlandse Zaken kan een van de hoogtepunten van de Carrièrecommissie van 

dit jaar genoemd worden. Het ministerie bleek enthousiast te zijn over ons voorstel een bezoek 

te komen brengen en heeft ook zelf meegedacht over de invulling van dit programma. Op de dag 
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zelf heeft de bedrijfshistoricus verteld over zijn werkzaamheden bij Buitenlandse Zaken en 

daarna zijn verschillend werknemers met een Geschiedenisachtergrond aan het woord geweest. 

Er was na de voorlichting nog ruim de gelegenheid voor de deelnemers om vragen te stellen.  

De promotie van de activiteit was uitstekend. Er is een inschrijfdatum ingesteld en de 

inschrijvingen waren binnen een half uur vol. 25 deelnemers bleek een perfect aantal te zijn 

voor een bezoek aan het ministerie.  

 

Bezoek aan het Huis van Europa, 1 juni 2016 

De Carrièrecommissie heeft het jaar afgesloten met een bezoek aan het Huis van Europa in Den 

Haag. Het Huis van Europa is een instituut die een brugfunctie vervult tussen de Europese Unie 

en de maatschappij. Tijdens ons bezoek hebben we een uitgebreide voorlichting gehad over het 

functioneren van het Huis van Europa, het werken bij de EU en de verschillende 

sollicitatieprocedures. Na deze voorlichting hebben we een simulatie gedaan van een EU 

besluitvormingsproces. Dit bleek een groot succes. De deelnemers vertegenwoordigden 

verschillende lidstaten, de Europese Commissie en de Europese Raad. Het Huis van Europa biedt 

op een laagdrempelige manier de mogelijkheid om in de huid van de EU te kruipen.  

Qua promotie hebben we het op dezelfde manier aangepakt als bij het bezoek aan Buitenlandse 

Zaken. Dit bleek niet hetzelfde succes te hebben en even was de paniek dat we niet aan genoeg 

deelnemers zouden komen. Door mensen persoonlijk te benaderen hebben we er toch voor 

kunnen zorgen dat we met een grote groep naar Den Haag zijn gegaan.  

 

Engelina Kuiken 

Voorzitter Carrièrecommissie 2015-2016 



71 
 

Dramacommissie 
 

In het academisch jaar 2015-2016 heeft de Dramacommissie (DraCo) het door regisseurs Bram 

Hilkens en Jesse Hollestelle zelfgeschreven stuk Ich Glaube Das Ist Das Leben opgevoerd. Het idee 

ontstond al rond april 2015, toen hebben de regisseurs regelmatig afgesproken om de ideeën 

concreter vorm te geven. Er werd samen, verspreid over een aantal bijeenkomsten, een scène-

overzicht geschreven. Dit hielp heel erg bij het uitschrijven van het stuk. De meeste meters zijn 

gemaakt in de zomervakantie, waarin beiden voornamelijk individueel aan het stuk hebben 

geschreven. Aan het begin van het schooljaar stagneerde het schrijfproces; in november was Ich 

Glaube Das Ist Das Leben pas klaar om rondgestuurd te worden. Vervolgens zijn er wekelijks een 

aantal scènes geoefend, waarna de regisseurs een rolverdeling hebben gemaakt. Bij negen van 

de tien rollen is geprobeerd het aantal speelminuten min of meer gelijk te houden – zo was er 

geen sprake van een duidelijke hoofdpersoon – zodat spelers zich niet benadeeld zouden voelen. 

Spelers mochten hun voorkeur doorsturen. Daar is rekening mee gehouden, maar de beslissing 

lag uiteindelijk bij de regie. 

         De spelersgroep bestond dit jaar uit Ward Bruning, Doris de Bruijn, Veerle van Dijke, 

Adem Duldar, Maud van Hattum, Gerben Hospers, Marian van der Pluijm, Matthias Rekers, 

Judith Smitskamp en Hester Wynia. De commissie werd voorgezeten door Mireille Voorendt en 

bestond uit Thijs van Diggelen, Ward Edema, Lieke Pieters, Lars Punt en Annabelle 

Remmerswaal. Corine Gerritsen heeft aan het begin van het jaar nog deelgenomen aan de 

commissie, maar is hier halverwege mee gestopt. 

         De repetities hebben voornamelijk plaatsgevonden op de Drift. Jesse heeft nog gekeken 

voor betaalde repetitieruimtes (hiervoor was ook budget opzij gezet), maar toen bleek dat er 

een gratis optie was, is de DraCo daarvoor gegaan. De ruimtes werden geregeld door de 

bestuursverantwoordelijke, Felix Bosch, die elk blok een lokaal wist te regelen onder het mom 

van ‘een commissiebijeenkomst’ – officieel mag er in lokalen op de Drift namelijk niet 

toneelgespeeld worden. Het grootste nadeel van deze oplossing voor repetitie was dat de 

zaalreservering niet altijd verlengd was, ook vaak door miscommunicatie tussen de 

roostermakers en de bewakers, waardoor de DraCo meer dan eens voor verrassingen kwam te 

staan. Het voordeel is dan weer dat de spelers altijd op een centrale, vertrouwde en mooie plek 

repeteerden.  

         De voorstellingen werden op 11, 12 en 13 mei gehouden in het ZIMIHC theater 

Wittevrouwen. De mensen zijn vriendelijk zolang je je aan de afspraken houdt. Mocht je iets 

buiten de afspraken om willen bewerkstelligen, is dat vaak ook mogelijk, maar vinden ze het 
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(uiteraard) fijn als dat even gemeld wordt. Het decor moest vrijdagavond al worden afgebroken, 

zodat er zaterdag een nieuwe groep kon zitten. Dat is wat stressvol voor een laatste avond en 

wat zwaar voor de zaterdag erna, wanneer de grootste troep opgeruimd moet worden. 

(Alhoewel je er natuurlijk wat voor over moet hebben.) De kaartverkoop is nog voor eigen 

rekening genomen (zes euro voor leden, acht euro voor niet-leden), maar het ZIMIHC heeft 

liever dat de kaartverkoop in de toekomst via hun site gaat. Dit betekent dat er maar één prijs 

afgesproken kan worden (of men moet uitgaan vaan de eerlijkheid van degenen die bestellen) 

waar nog één euro servicekosten bovenop komt. Het advies van ons is om wanneer ZIMIHC hier 

volgend jaar nog steeds op staat, een andere locatie te kiezen.  

         Financieel gezien heeft de DraCo weinig problemen gekend dit jaar. De vraag of het 

overschot niet te groot zou zijn was prangender dan de vraag of de DraCo wel uit zou komen met 

haar budget. Dat kwam deels door het minimalistische decor (waar ook nog wel wat mazzel bij 

kwam kijken), deels door de benodigde kleding (die meestal al in bezit van de betrokkenen 

waren) en deels door de verkoop van kaarten (die een stuk groter was dan begroot). Er was dan 

ook flink wat budget over aan het eind van het jaar. Dat is officieel niet de bedoeling, maar het 

bleek uiteindelijk wegens financieel gebrek van andere commissies voordelig uit te pakken. 

 Dit jaar werd besloten nogmaals te proberen de spelersgroep en de commissie dichter 

bij elkaar te brengen dan voorgaande jaren. Aan het eind van dit jaar kunnen we stellen dat dat 

zeker gelukt is, met o.a. een geslaagd gecombineerd commissie-spelersweekend en incidentele 

gezamenlijke borrels. Het kan natuurlijk altijd beter, en ideeën daarvoor zijn al doorgespeeld 

aan de volgende regisseurs en voorzitter: het gezamenlijke weekend doorzetten, een regisseur 

die zich bezighoudt met de commissie en ook bij de vergaderingen aanwezig is, en eventueel een 

vergadering met de spelersgroep erbij om alle ideeën duidelijk te maken. De communicatie 

tussen voorzitter en regisseurs had op verschillende vlakken beter gekund, en dit jaar miste 

duidelijk de voorzitter/regisseursvergaderingen die vorige jaren wel minimaal eens per maand 

plaatsvonden. Echter was voor het eerst dit jaar wel een regisseur aanwezig bij enkele 

commissievergaderingen. Dit beviel voor de communicatie van de wensen naar de 

commissieleden zeer goed, en wordt ook zeker aangeraden voor volgend jaar.  

 De commissie was dit jaar in die zin anders dat elk commissielid 1 onderdeel kreeg om 

zich op te focussen (vorige jaren werden er subgroepen gevormd). Dit werd gedaan omdat de 

ervaring leerde dat in groepen men de verantwoordelijkheid makkelijk op elkaar afschoof, wat 

een fijne sfeer nog wel eens in de weg stond. In de introductiegesprekjes kon men aangeven 

welk onderdeel (Decor, Props, PR, Kleding) ze het liefst op zich zouden nemen. Tijdens de eerste 

vergadering is de definitieve verdeling gemaakt. Deze verandering is goed bevallen, omdat elk 

lid nog steeds op elkaar kon steunen, maar wel wist bij wie de eindverantwoordelijkheid lag.  



73 
 

 Qua jaarindeling is het voor de commissie lastig om gemotiveerd te blijven in de eerste 

paar maanden van het jaar, mede omdat dan nog nauwelijks iets te doen is voor ze omdat het 

stuk nog niet klaar is. Een oplossing hiervoor zou zijn om aan te geven dat de commissie pas 

opstart in oktober, bijvoorbeeld. Een andere oplossing voor de opvulling van de eerste paar 

maanden: een extra activiteit te bedenken in het eerste gedeelte van het jaar waar de commissie 

zich op kan focussen met de hulp van de spelers, zoals het organiseren van een 

improvisatieavond voor de UHSK. Hiermee komt er ook gelijk meer contact tussen spelers en 

commissie, wat de integratie verder bevordert.   

 Dit jaar is gekozen door de PR verantwoordelijke Ward Edema om zelf de posters, 

programmaboekjes, trailer e.d. te regelen. Wij wilden hem hier de vrijheid in geven, hoewel de 

BeCo altijd een optie bleef om op terug te vallen. Dit is dit jaar de keuze geweest, en volgend jaar 

kan de nieuwe voorzitter en pr verantwoordelijke weer een andere keuze maken. Gerelateerd 

aan de promotie: wij werden dit jaar door het bestuur benaderd om ons facebookaccount te 

verwijderen om wildgroei te voorkomen. Hiervoor in de plaats is een Instagram account 

aangemaakt, waar volgend jaar gebruik van kan worden gemaakt. Het daadwerkelijk 

verwijderen van het Facebookaccount laat ik aan de volgende voorzitters en regisseurs over.  

         Al met al heeft de DraCo een goed jaar achter de rug, zonder al te grote problemen. We 

zijn trots op onze voorstellingen, ons zelfgeschreven stuk en de prestaties van onze spelers en 

commissieleden! 

 

Bram Hilkens en Jesse Hollestelle 

Regisseurs 2015-2016 

 

Mireille Voorendt 

Voorzitter Dramacommissie 2015-2016 
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Eerstejaarsraad 
 

Leden 

Judith Smitskamp (voorzitter), Lucy Visser (secretaris), Justus van der Brugge 

(penningmeester), Emilie Vissering (commissaris PR), Olaf Tolk (commissaris PR), Fayrouz 

Gomaa, Lukas van der Sman, Jelle Hartstra, Annabelle Remmerswaal, Wouter Kuijl, Felix Bosch 

(commissieverantwoordelijke) 

 

In dit jaarverslag van de Eerstejaarsraad van 2015-2016 zal eerst de commissie en de 

samenwerking binnen de groep benoemd worden, gevolgd door een verslag van de door de EJR 

georganiseerde activiteiten. 

 

De commissie 

De EJR bestaat natuurlijk alleen uit eerstejaars geschiedenisstudenten. Dit heeft er in het begin 

van het jaar voor gezorgd dat iedereen zijn of haar plek binnen de studie en de vereniging nog 

aan het zoeken was. Dit resulteerde in het vertrek van één commissielid. Het gat werd echter 

gevuld door Wouter, die zich later bij de commissie aansloot.  

  Binnen de commissie hing vanaf het begin een goede sfeer. Er kon relaxt vergaderd 

worden met een biertje of wat meer bij de Pub. Omdat er geen heel duidelijk beeld was van wat 

er voor een activiteit gedaan moest worden, lag de werkdruk in het begin van het jaar niet hoog. 

De paar dingen die voor een activiteit geregeld moesten worden, waren in een handomdraai 

gedaan. Dit heeft ervoor gezorgd dat er later in het jaar onderschat werd hoeveel werk het 

organiseren van een activiteit was. De communicatie tussen de voorzitter en de secretaris 

ontbrak en het enthousiasme in de commissie lag soms erg laag. De taakverdeling was slecht, 

wat tot spanningen binnen de groep leidde. De EJR blijft een commissie om van te leren, en dat 

kunnen we ook zeker doen. We kunnen met trots zeggen dat we als hele groep een prachtig jaar 

met goede en originele activiteiten hebben neergezet. Tegelijkertijd weten we ook voor andere 

commissies in de toekomst dat we de intensiviteit ervan niet moeten onderschatten en dat we 

binnen de commissie de taken kunnen verdelen, al vanaf het begin van het jaar. Hoewel we dus 

veel kunnen leren en lang niet alles in één keer goed ging, hebben we allemaal genoten van onze 

deelname aan de commissie en de activiteiten. En we hadden de beste outfits ooit.  

 

De activiteiten 

De EJR voelde zich al snel thuis in de kroeg. Daarom was daar ook maar onze eerste activiteit, de 

traditionele karaoke. Met een goede opkomst en veel trillende stembandjes was de avond erg 

geslaagd. Kort daarop volgde de eerste kameravond. Het thema was water en brood, en de 
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UHSK’ers kwamen een avondje gevangenisvoedsel proeven. Ondanks het zweet was deze 

activiteit wederom een goed succes. De kamer én de buikjes zaten al snel vol.  

 Eind januari was het tijd voor nog meer zweet. Helaas dit maal niet vol, maar nog steeds 

erg enthousiast trokken we naar JumpSquare in Nieuwegein om onze enkeltjes op het spel te 

zetten en door de ruimte te vliegen op gele sokjes. Hieruit konden we concluderen dat de UHSK 

niet veel conditie heeft. Toch was ook dit een erg geslaagde dag.  

Ook februari was er een prachtige activiteit gepland, waar we misschien wel de meeste tijd in 

gestoken hebben. De vossenjacht zou een groot succes worden, want welke UHSK’er houdt nou 

niet van triviant, maar dan levensgroot?? Dat viel helaas tegen. Bij gebrek aan een commissaris 

PR en een overschot aan tentamens en deadlines hebben we niet genoeg aanmeldingen 

binnengesleept. Na het afblazen van deze nog steeds geweldige activiteit hebben we Olaf tot 

tweede commissaris PR benoemd om dit in de toekomst te voorkomen. 

 In maart combineerden we de kameravond met de wederom traditionele poolavond. Met 

veel chinees in de buikjes trokken we naar Poolcafé ’t Hart. Helaas kregen we deze activiteit niet 

vol en was dit niet goed gecommuniceerd met het café. Onder het genot van een biertje en een 

potje stoumontbal was dit echter snel vergeten. 

 Als kers op de taart kregen we de UHSK dit jaar wél in een sportbroekje op het grasveld. 

Niet alleen Voorwaarts 6, maar alle Potterfanaatjes trokken hun bezem uit de kast om met ons te 

zwerkballen. Bij de Domtower Dementors kregen we een heuze clinic om vervolgens achter een 

man in een geel broekje aan te rennen. Het was lachen, rennen, alweer zweten en vooral 

strijden.  

  Om al het gezweet eindelijk te voorkomen, verhuisden we de laatste kameravond naar 

het griftpark. Hier nuttigden we biertjes tot onze (bijna) laatste euro, aten we ijsjes en sloten we 

het jaar in het zonnetje af. Hoewel we hadden gehoopt dat er door het hele jaar heen meer 

eerstejaars studenten bij de activiteiten waren geweest, hebben we het erg goed gedaan. Los van 

de vossenjacht was iedere activiteit een groot succes. De EJR heeft het dus wel goed gedaan, 

denken we. We hebben nou eenmaal geen vergelijkmateriaal. Dat is voor ons geen enkel 

probleem, de EJR heeft genoten! 

 

Judith Smitskamp 

Voorzitter Eerstejaarsraad 2015-2016 
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Excursiecommissie 
 

Leden 

Bram Benthem (voorzitter), Esther Martens (secretaris), Timo Houtekamer (penningmeester), 

Kelly Hogervorst (Commissaris PR), Nina van der Bent (Commissaris Algemene Zaken), Aşkın 

Ceylan (Commissaris Praktische Zaken) 

 

Inleiding 

Uit de Excursiecommissie (hierna te noemen ExCom) 2014-2015 bleven Esther Martens en 

ondergetekende over. Na onderling overleg en overleg met de vorige ExCom-leden, werd 

besloten dat ik voorzitter zou worden. De nieuwe inschrijvingen zouden, zoals te doen 

gebruikelijk, bestaan uit het schrijven van een brief en vervolgens een sollicitatiegesprek. Wij 

ontvingen twee aanmeldingen van ouderejaars, waarna Esther en ik besloten om Timo 

Houtekamer (vierdejaars) aan te nemen. Hierna werd ook besloten dat Esther de rol van 

secretaris op zich zou nemen en Timo penningmeester zou worden. Bij de eerstejaars hadden 

we meer keuze – gelukkig maar, we hadden immers nog drie plekken te vullen – en na acht 

brieven en zeven gesprekjes hadden we nog zes gegadigden over, waaruit wij met z’n drieën drie 

dames kozen, waarvan Kelly op de eerste vergadering werd aangesteld als Commissaris PR. 

 

Kleine Reis 

De brainstormsessies begonnen vanzelfsprekend meteen op de eerste vergadering. Na een en 

ander speurwerk van de commissieleden, hielden we twee steden over: Gent en Trier. Gent zou 

lastig worden vanwege het beperkte hostelaanbod, maar qua prijs zou Trier zonder ExCom-

budget en met puur inschrijfgeld van de deelnemers eveneens een klus worden. Het cultureel 

programma voor drie dagen Trier sprak ons allen echter erg aan. Het was helemaal een 

uitgemaakte zaak toen wij van het bestuur de plezierige mededeling kregen dat wij ook voor de 

Kleine Reis het Fonds VIGU mochten aanschrijven, hetgeen betekende dat wij maximaal €1000 

extra te besteden hadden. Aldus zouden wij van 13 tot en met 15 november deze oude Romeinse 

hoofdstad onveilig gaan maken. 

  De voorbereidingen voor de Kleine Reis verliepen vrij soepel, met de belangrijke 

uitzondering dat een vrije goedkope busreis te laat werd bevestigd, waardoor deze helaas 

verlopen was. Daarna konden we snel doorschakelen naar de volgende optie, zodat we alsnog 

weinig beperkt werden in ons programma. Sterker nog, met de nieuwe buschauffeur zouden we 

later de grootste lol hebben. Wat goed heeft bijgedragen aan de voorbereidingen, was een 

tweedaagse snuffelreis, waardoor wij als commissie de hele stad al op ons duimpje kenden en 
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ook al bij hostel en restaurant waren langsgeweest. De communicatie met beide verliep ook 

prima. Het hostel was geen groot partyhostel, maar dat bleek later prima op te lossen voor de 

deelnemers die gewoon in de stad hun feestje konden vieren. Het restaurant was een 

legendarisch aardappeletablissement, waar wij de deelnemers een aantal opties konden 

voorschotelen. Qua cultureel programma kozen we voor een herhaling van het concept uit 

Bremen, waarbij de deelnemers op zaterdagochtend en het begin van de middag middels een 

reeks opdrachten de stad zouden verkennen, terwijl we ze op zaterdagmiddag zouden 

meenemen naar het Karl Marx Haus. Op zondagmiddag hadden we het amfitheater gepland – 

ideaal voor vijftig brakke UHSK’ers. 

  Toen we op vrijdag eenmaal met enige vertraging vertrokken naar Trier, bleek dat er bij 

de boeking van het hostel iets was misgegaan waardoor de deelnemers geen handdoeken 

hadden, terwijl wij ze verteld hadden dat die er wel zouden zijn. We konden deze alsnog 

bijkopen en besloten dat meteen te doen. Op vrijdagvond begaven wij ons naar Club Toni, waar 

de rollen omgedraaid waren en het nu eens de UHSK-mannen waren die constant aangerand 

werden. De club bleek toch een prima keuze, de muziek paste goed bij de UHSK’ers en tot in de 

late uurtjes werd menig dansje gewaagd. 

  Op zaterdag trommelden we alle deelnemers vrolijk uit hun bed, waarna we hen op pad 

stuurden voor hun speurtocht. We hadden de deelnemers verdeeld in zes teams; het idee was 

om elk team aan gevoerd te laten worden door een bestuurslid, maar omdat Richard helaas niet 

mee kon (hij was natuurlijk wel mooi in een opdracht verwerkt), hadden we Irene als ervaren 

oud-ExComlid benaderd om de rol van zesde aanvoerder op zich te nemen. Dit deed zij graag en 

pardoes sleepte zij met haar team de winst in de wacht. De opdrachten – vrij naar het Crazy 88-

principe – werden fanatiek uitgevoerd – er waren zelfs mensen bereid om ‘Wouter Keeris’ om te 

laten roepen in winkels. Als ExCom hebben we onszelf wel vrij zwaar belast door aan het einde 

van de middag lang te wachten in een veel te hete en benauwde koffiezaak op de resultaten van 

de deelnemers. ’s Middags trok men naar het Karl Marx Haus, dat niet per se het meest epische 

museum was, maar de deelnemers die nog op hun benen konden staan wel verblijdde met 

enkele verantwoorde kennis. ’s Avonds trokken we voor het uitgaan naar Metropolis, een club 

die wat duurder en hipper was dan Toni. 

  Op zondag stond het amfitheater nog op het programma, waar men lekker kon 

uitbrakken, gevolgd door vrije tijd totdat het tijd was om terug te gaan naar Utrecht. Met enkele 

fanatiekelingen trok de ExCom vanwege een overschot op het budget nog naar het Rheinisches 

Ländesmuseum, wat ervaren werd als een prima succes. Al met al is dat ook wat ik zou willen 

zeggen over de Kleine Reis als geheel: puik werk. 
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Grote Reis 

Met de succesvolle voorbereiding op Warschau en Krakau in het achterhoofd was het ook dit 

jaar goed om zo snel mogelijk de voorbereidingen voor de Grote Reis van 2016 te starten. Na 

andermaal kranig speurwerk bleven er twee opties over: Sarajevo & Belgrado tegenover Porto & 

Lissabon. Uiteindelijk kozen wij met goedkeuring van het bestuur voor het Portugese duo, met 

een inschrijfprijs van €435, aangevuld met het Fonds VIGU en het Utrechts Universiteitsfonds. 

We zouden hier van 15 tot en met 24 april vertoeven.  

  Wat betreft de Grote Reis is er qua voorbereidingen en gebeurtenissen natuurlijk veel 

meer te melden dan over de Kleine Reis; ik zal er enkele episodes uitlichten om een indruk te 

geven van het algemene wel en wee. De eerste moeilijkheden kwamen we tegen met het boeken 

van een vlucht, we hadden twee interessante opties van Ryanair en Transavia. Bij het vastleggen 

van ons eerste keuze, Ryanair, ging het een en ander mis – ons telefoonnummer was niet te 

bereiken, de keuze voor bagage was onduidelijk en toen dat eenmaal uit de weg genomen leek te 

zijn, was ook nog eens de limiet van de nieuwe aangeschafte creditcard niet hoog genoeg. We 

kozen eieren voor ons geld en switchten naar Transavia, hetgeen een uitstekende keuze bleek te 

zijn: goede communicatie, duidelijkheid, betaling was makkelijker te regelen, et cetera.  

  Voor de rest liepen de voorbereidingen voor hostel, trein en cultureel programma vrij 

soepel. De taakverdeling was duidelijk en we hadden eerder te veel om te doen dan te weinig. Op 

reis gebeurde wel een en ander noemenswaardigs: 

 

- voor vertrek naar Eindhoven bleek door een aanrijding onze trein niet te rijden, waardoor we 

uiteindelijk met een afgehuurde lijnbus en een jolige buschauffeur gelukkig alsnog prima op tijd 

in Eindhoven aankwamen; 

- in Lissabon konden twee ExCom-leden door fysiek ongemak enkele avonden helaas niet mee 

op stap; zo kwam het dat niet de hele ExCom klaar stond om de groep naar de club te leiden, de 

communicatie betreffende dit punt had beter gekund; het was ten opzichte van vorig jaar echter 

wel een pluspunt dat dit op tijd werd aangegeven; 

- een deelnemer raakte in Lissabon zijn paspoort kwijt (die gelukkig in Porto weer boven water 

kwam), maar gelukkig wisten we in recordtijd een vervangend reisdocument te regelen en 

haalden deelnemer en begeleidend ExCom-lid zelfs nog de trein naar Porto;   

- in Lissabon werkten we voor het nachtleven samen met Erasmus, hetgeen goede avonden 

opleverden, maar ook af en toe enige onduidelijkheid, hoewel ze ook weer een goed gezamenlijk 

avondeten voor ons regelden; 

- het contact met hostel in Lissabon was goed, toen eenmaal contact was gelegd met de manager 

ging het een stuk soepeler dan we na de snuffelreis hadden durven dromen; 

- in Porto bleek een geplande rondleiding in het Beurspaleis niet te zijn vast gelegd, maar men 
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bood ons daar een vervangend tijdstip aan en zo konden we, na wat geschuif met vrije tijd, 

alsnog een rondleiding krijgen; 

- op de laatste volle dag in Porto hadden we het plan om naar SeaLife te gaan, maar de bussen 

kwamen niet opdagen; ik heb toen te lang gewacht om het plan om te gooien, en mensen 

kwamen uiteindelijk (zij die dat wilden) op verschillende manieren nog wel in SeaLife terecht, 

maar ook dit had soepeler gekund; 

- Lissabon was qua cultureel programma vrij druk, maar daar sloot Porto prima op aan; mijns 

inziens hebben we er goed aangedaan de deelnemers enkele uitslaapmomenten te geven. 

 

De Grote Reis stond bol van hoogtepunten: de portproeverij in Porto was prachtig, de pubcrawl 

(c.q. voetbalwedstrijd) in Lissabon was erg geslaagd en de obligatoire oude gebouwen waren 

een lust voor ieders oog. Een speciale vermelding moet er zijn voor de uitstap naar Sintra, de dag 

na de pubcrawl: hier loodsen we 48 bijzonder brakke UHSK’ers langs de prachtige 

bezienswaardigheden – de regen mocht de pret niet drukken. Ook de hostels, met name het 

Porto Spot Hostel, werden een tweede thuis voor de deelnemers, die voor ons een prachtige en 

welwillende groep vormen: je weet dat je het goed doet als ExCom als je complimenten over het 

weer krijgt.  

 

Ameland 

We wilden Ameland graag wat ‘oppimpen’, maar daarvoor begonnen we er eigenlijk te laat mee 

– namelijk, pas echt ná de Grote Reis. Het is een goed voornemen om hier volgend jaar eerder 

mee te beginnen. Er werd uiteindelijk wel degelijk wat opgepimpt, er waren namelijk welgeteld 

twee deelnemers die graag met een ExCom-lid en Harmen wilden gaan wadlopen; echter, het is 

een zeker idee om deze activiteit (belangrijke noot: afhankelijk van het tij) in de toekomst te 

herhalen. Het maximum van zestig deelnemers dat we vorig jaar hadden ingesteld, bleef 

gehandhaafd, en opnieuw stelden we een schoonmaakrooster samen. Hiervoor gebruikten we 

als basis die van vorig jaar – dat is opzich goed, maar omdat er per jaar weer verschillende 

aantallen mensen weggaan op zondag en maandag, is het goed om specifieker naar het huidige 

jaar te kijken en welke eventuele verschuivingen daarbij nodig blijken te zijn. 

 

Contact met bestuur 

Marwa was als penningmeester commissieverantwoordelijke van de ExCom en die rol vervulde 

zij met verve. Ze was geïnteresseerd, stelde vragen en probeerde ons, zowel bij de 

voorbereidingen als op reis, waar mogelijk te ondersteunen. De communicatie was dus goed, al 

hadden wij dat op enig moment zelf beter kunnen aanpakken, door de communicatie niet steeds 

maar via een of twee personen te laten verlopen. Voorts verdient ook Date een vermelding, door 
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enkele voorvallen en onze planning op de reizen kwam het voor dat we af en toe een beroep 

moesten doen op Marwa en hem om een handje te helpen bij het leiden van de groep – daar 

stonden ze altijd voor klaar.  

 

Tot slot 

Al met al kijk ik terug op een erg geslaagd ExCom-jaar. Esther en ik houden het na twee jaar voor 

gezien en ook Nina verlaat de commissie. Timo, Kelly en Aşkın gaan als respectievelijk 

voorzitter, secretaris en penningmeester door. Zoals ik heb geprobeerd duidelijk te maken, 

hebben we drie zeer geslaagde reizen georganiseerd, waar ik erg trots op ben. Ik vind het 

belangrijk te benadrukken dat we bij verschillende incidenten, die we ook hadden kunnen 

voorkomen, op de plaats adequaat gehandeld hebbben. Ik vond dat zelf best lastig, maar kon 

daarbij altijd bouwen op mijn onmisbare commissiegenoten. Het was mij een grote eer en een 

uiterst dankbare taak.  

 

Bram Benthem 

Voorzitter Excursiecommissie 2015-2016 
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Feestcommissie 
 

Aan het begin van het jaar stopten vijf mensen van de feestcommissie, Nick, Felix, Lyke, Celine en 

Frank-Xander. Ik, Loes en Luke gingen dus samen verder. Het eerste feest van het jaar was erg 

gezellig en lekker druk. Het thema Zon, Zee, Zuipen, Ziekenhuis odz lekker thuis met een soa in 

je buis zorgde voor een gezellige zomerse sfeer in het k-sjot. We hadden besloten gelijk het 

gratis fust van het k-sjot in te zetten om meer mensen vroeger in het ksjot te hebben. Dat mag in 

de komende jaren bewaard worden voor latere feesten zoals bijvoorbeeld het derde, die is altijd 

minder druk.  

  Daarna moest er een nieuwe Feco samengesteld worden. Ondanks redelijk veel 

aanmeldingen van eerstejaars besloten we toch te kiezen voor meer gemotiveerde mensen. Als 

eerstejaars kwamen Bas Schiebroek en Lynn Snel bij de feco. Als ouderejaars viel de keuze op 

Job Brunner, Veerle van Dijke en Mayte Beekman. Ik merkte al snel tijdens de vergadering dat 

deze verzameling gekken voor een ontzettend leuk jaar met de feco zouden gaan zorgen en voor 

fantastisch leuke feesten. Het Fecoweekend bevestigde dit voorgevoel alleen nog maar meer.  

  De vergaderingen verliepen iedere donderdagavond redelijk soepel, met uitzondering 

van het elkaar proberen te overstemmen en af te dwalen van het onderwerp, maar toch kwamen 

we al snel met veel originele thema’s. Het is goed dat er zoveel nieuwe mensen de 

feestcommissie kwamen versterken omdat ik het jaar hiervoor merkte dat de originaliteit van 

thema’s wat afnam. Nieuwe mensen zorgen voor nieuwe ideeën en daarom ging het verzinnen 

van thema’s erg snel. Ideeën als Dia de los Muertos, Raveteef, uhsk op de barricade en natuurlijk 

Fecofest als geweldige lustrumafsluiter. De keuze van best-dressed is dit jaar een beetje 

achtergebleven en had ook vanuit de feco beter doorgegeven kunnen worden, maar als we dan 

iemand hadden gekozen heeft het vanuit het bestuur ook wel enorm lang geduurd voordat deze 

mensen hun prijs ontvingen. 

  De feesten verliepen soepel al kwam ik er al snel achter dat de afspraken die gemaakt 

werden tijdens de vergaderingen nauw gevolgd moesten worden anders werden ze door velen 

vergeten en dus niet nagekomen. Dat zorgde aan mijn kant nogal veel stress omdat ik veel zelf 

moest regelen of mensen voor kleine dingetjes achter hun reet aan moest zitten. De promotie 

van de feesten was dit jaar echt geweldig. Van uitgebreide fotosessie’s tot prijsvragen, quizjes en 

alles. Dat zorgde voor veel enthousiasme in de feesten en dit is iets dat echt voortgezet moet 

worden!   

  Wat daarnaast voor veel stress zorgde was de financiële kant van het hele verhaal. Ik heb 

daar geen verstand van of kijk op. De taak van penningmeester was voor het vormen van de 

nieuwe feco al aan Luke overgedragen, maar dit ging hem ook boven het hoofd. De rekeningen 

van het K-sjot waren soms onduidelijk en er was geen duidelijke communicatie met de 
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penningmeester van de UHSK. Daarom kregen we continu te horen dat we verlies draaiden en 

dat we zuinig aan moesten doen. Daarom hebben we zoveel mogelijk bezuinigd en zelf 

geknutseld, maar toch kwamen we elke keer negatief uit. Ik heb daarom persoonlijk geld bij 

moeten leggen aan het budget van de feestcommissie om sommige dingen toch uit te kunnen 

voeren zoals ik in gedachten had (denk aan het betalen van een spandoek hier en daar, of juist 

sommige zaken niet declareren). Dit allemaal terwijl de feesten toch druk bezocht werden. 

Tijdens meerdere feesten heb ik daarom flink lopen stressen over de hoeveelheid fusten, drank 

en daardoor niet vol kunnen genieten van de feesten. Het zorgde zelfs voor aanzienlijke 

spanningen tussen de leden van de Feco waardoor er zelfs meerdere keren ruzie is ontstaan. 

  Aangezien het een lustrumjaar was van de UHSK werd een oud idee afgestoft om als 

afsluiter van het jaar te houden, namelijk: FECOFEST 2016. Alle thema’s van de afgelopen vijf 

jaar zouden daarvoor terugkomen en iedereen mocht als alles gekleed gaan. Maar we hadden 

géén geld werd ons verteld. Veel van onze plannen moesten daarom gecanceld worden of uit 

eigen zak betaald worden. Het is zelf overwogen door de leden van de Feco om allemaal tien tot 

vijftien euro in te leggen om het eindfeest tot een succes te maken. Uiteindelijk hebben we 

allemaal elementen van oude feesten in de aankleding kunnen stoppen en ging de hele feco 

verkleed als crewleden van het festival (met slecht bedrukte shirts die achteraf gewoon 

professioneel gedrukt hadden kunnen worden). 

  Juist omdat we zoveel hebben bezuinigd en moeite hebben moeten doen was het 

uiteindelijk nog frustrerender om te horen dat we ruim €800,- euro winst gedraaid hebben aan 

het eind van het jaar. Alle stress en frustratie was dus niet nodig geweest. Dat heb ik als zeer 

storend ervaren en ben ik ook behoorlijk boos om geweest, dit was voornamelijk teleurstelling 

dat veel van onze echt leuke ideeën achteraf toch hadden gekund en we nu zonder moesten 

doen.  

  Ik neem het de penningmeester van de UHSK verder niet kwalijk, maar vind het nog wel 

altijd belachelijk dat de commissie dit bedrag niet mee mocht nemen als beginbudget voor het 

komende jaar. De kascommissie mag in sommige gevallen best een uitzondering maken als een 

commissie die al een krap budget heeft eenmalig zo enorm veel winst maakt, maar dat is mijn 

persoonlijke mening. Ik kreeg anderhalve week om het geld uit te geven en daarom werd er 

besloten in overleg met het bestuur om dj-sets te kopen voor de feestcommissie (afspraken over 

het gebruik hiervan staan zwart op wit en deze zijn dus alleen voor de feestcommissie bestemd). 

Dit idee stond al jarenlang op de planning, maar er was nooit voldoende geld voor. Dat is een 

mooie uitkomst van het jaar geweest en kan ik dus erg tevreden over zijn. 

  Al met al was het een fantastisch jaar met geweldige mensen. We hebben superleuke 

feesten georganiseerd en deze ook enorm goed gepromoot waardoor de feesten iedere keer een 

groot succes zijn geweest.  
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FENI FIDI FECO! 

 

Matthijs Blatter 

Voorzitter Feestcommissie 2015-2016 
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Filmcommissie 
 

Het collegejaar 2015-2016 was voor de filmcommissie een roerig jaar, en dat is nog zacht 

uitgedrukt. Aan het begin van het jaar werd ons team versterkt door Marie, wat vooral nog meer 

gezelligheid met zich meebracht. Hieronder wil ik graag puntsgewijs behandelen wat dit jaar 

slecht, maar vooral ook goed ging. 

 Het jaar begon met het organiseren van een filmavond. Dit verliep allemaal uiterst stroef. 

Hier konden wij, als commissie, niet zoveel aan doen. Het verkrijgen van de benodigde rechten 

duurde veel langer dan voorgaande keren, waarmee we pas twee weken voor de geplande eerste 

filmavond uitsluiting kregen over welke film we wel of niet zouden kunnen vertonen. Dit was 

naar ons idee te kort dag om nog een volledige promotie op te kunnen zetten. Met deze reden 

besloten we de eerste filmavond te schrappen en ons te concentreren op de tweede filmavond 

die in februari plaats zou vinden.  

 Een volgend punt was natuurlijk van grote impact is geweest op het functioneren van de 

filmcommissie dit jaar is, wat ik maar even omdoop tot, de Rutger-affaire. Alle betrokkenen 

weten wat hier is gebeurd, dus het lijkt mijn overbodig dit hier allemaal te herhalen. Wat wel 

gezegd mag worden is enerzijds dat het filmcommissie veel duidelijkheid bracht over haar 

functioneren: een draaiboek was noodzakelijk, waarbij een duidelijke planning prioriteit genoot. 

Ook aan de manier van samenwerken binnen de commissie viel nog wel wat te schaven. 

Anderzijds was een gevolg van deze affaire natuurlijk de exit van Thom als voorzitter en 

commissielid. Het directe gevolg hiervan was een herinrichting van de commissie: ik werd 

omgedoopt tot voorzitter, alle commissieleden kregen een duidelijkere taak, en vooral ook meer 

verantwoordelijk, en natuurlijk, niet te vergeten, Stefan kwam onze commissie versterken.  

 Is/heeft dit allemaal goed uitgepakt? Naar mijn idee heeft deze verandering, hoe pijnlijk 

ook, toch wel veel goeds meegebracht. Het motiveren van commissieleden is een taak an sich, 

wat ik zelf aan den lijve heb ondervonden, en dit verliep in de eerste anderhalf jaar van het 

bestaan van de filmcommissie dan ook moeizaam. Dit had tot gevolg dat de commissie voor een 

groot deel steunde op Thom, en als hij niet kon, op mij. Hier is naar mijn idee zeker verandering 

in gekomen. Met de herinrichting van de commissie kwam veel meer verantwoordelijkheid bij 

de commissieleden zelf te liggen. Deze verantwoordelijkheid werd niet altijd genomen, maar een 

begin is er in ieder geval. Wat kan hier nog aan verbeterd worden? Een eerste tip is om aan het 

begin van het jaar meteen zo duidelijk mogelijk te hebben wie wat gaat doen en wie welke mails 

beantwoordt. Een ander voorstel is om het checken van de mail veel systematischer te gaan 

doen: lang niet iedereen keek vaak, of überhaupt, op de commissiemail, terwijl dit toch van 

belang is. Hopelijk zorgen deze zaken ervoor dat iedereen de verantwoordelijkheid die hij of zij 



85 
 

draagt ook daadwerkelijk serieus neemt, zodat de taak van de voorzitter ook wat minder achter 

iedereen broek aanzitten in zal houden.  

 Dit voor het mindere deel van het jaar. Wat ging er goed? Allereerst de filmquiz. Ondanks 

wat interne moeilijkheden (miscommunicatie, mensen die te laat zijn, mensen die hun laptops 

vergeten, kuch) was deze avond in onze ogen zeker succesvol. Wij hebben niet alleen veel 

plezier beleefd aan het in elkaar zetten van de quiz: de avond zelf was eveneens zeer geslaagd. 

Dit lijkt me een activiteit om de komende jaren te herhalen. Een klein verbeterpunt: misschien 

toch iets minder moeilijke vragen… 

 Iets anders dat uiterst succesvol verliep waren de eerste, maar vooral ook de tweede 

filmavond. De eerste filmavond werd de film ‘The Bridge on the River Kwai’ getoond. Erik 

Goosmann, eveneens een zeer goede aanwinst voor de commissie dit jaar, opende de film a la 

Louis Hartlooper, waarmee hij het filmhuis eer aan deed. Ook de spreker was naar mijn idee 

zeer interessant. Wat betreft verbeterpunten denk ik dat op het gebied van adequate 

samenwerking ook hier nog veel valt te winnen. Dit geldt in mindere mate voor de tweede 

filmavond. Ook Life of Brian werd, naar ons idee, geweldig ingeleid en besproken. Ondanks de in 

eerste instantie moeizaam verlopende kaartverkoop, was deze avond in hoge mate weer op het 

peil van vorig jaar, waar wij als commissie heel tevreden mee waren.  

 Al met al, een hectisch jaar, dat eveneens het einde van de filmcommissie leek in te 

luiden. Dit viel uiteindelijk gelukkig allemaal mee, en mede door de gedwongen reorganisatie 

hebben we het jaar toch nog op succesvolle wijze, vol tevredenheid, af weten sluiten.  

 

Julia de Groot 

Voorzitter Filmcommissie 2015-2016 
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Galacommissie 
 

Leden 

Job Brunner (voorzitter), Maaike de Kleijn, Bart Blokland, Maud van Hattum, Emma Broekman, 

Mayte Beekman, Flor Polinder 

 

Commissievorming 

De commissievorming in het jaar 2015-2016 verliep erg soepel, er waren vrij veel leden die er 

voor kozen nog een jaartje door te zetten. We besloten twee eerstejaars toe te voegen, nieuwe 

leden Bart Blokland en Maud van Hattum waren een aanwinst voor de commissie en hebben 

zich hard ingezet voor een soepel verloop van de activiteit 

 

Taakverdeling 

Op de eerste vergadering werden de taken verdeeld. De taakverdeling is als volgt: Job Brunner 

als voorzitter, Maaike de Kleijn als secretaris, Bart Blokland als penningmeester, Mayte Beekman 

als commissaris PR, Emma Broekman als hoofd thema, Maud van Hattum als hoofd locatie en 

Flor Polinder als commissaris entertainment.  

De rolverdeling dient als uitgangspunt. Het is daarbij niet de bedoeling dat bijvoorbeeld alleen 

Emma inbreng heeft over een thema of Maud alle locaties bekijkt. Uiteindelijk heeft iedereen 

inbreng over thema, locatie en entertainment.  

 

De eerste belangrijke taken (tips) 

Op de eerste vergadering werden er al een aantal andere belangrijke punten besproken. In 

verband met de vele nieuwe leden, bespraken we in de eerste plaats wat er allemaal gebeurde in 

een jaar bij de galacommissie. De taken werden verdeeld en we maakten meteen een foto van de 

commissie voor de UHSK website.  

In de eerste vergadering kwamen er direct eventuele thema’s aan bod. Het is handig om hier zo 

vroeg mogelijk aan te beginnen. Wat erg belangrijk bij de thema keuze is, is dat het gala moet 

uitblinken. Het is geen veredeld feco-feest. Het is een deftige gelegenheid ter ere van de 

verjaardag van de vereniging. Eisen zijn dus bijvoorbeeld dat er een historisch getint thema 

komt.  

Daarnaast moet er vlot worden gekeken naar een datum in de diesweek met het bestuur. 

Elk jaar moet er rekening worden gehouden met de dag van het gala en het symposium. Regel 

dit zo snel mogelijk zodat de gaco de voorkeur kan hebben. De Symco wil het symposium niet de 

dag na het gala organiseren, omdat de kans klein is dat de opkomst dan groot is. De voorkeur 
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voor het gala gaat uit naar een dinsdag of woensdag (maandag is vaak niet favoriet en op 

donderdag of vrijdag zijn locaties snel te duur).   

Verder is het ook van belang om rekening te houden met een eventueel tentamen in de 

diesweek voor de eerstejaars. Uit ervaring is gebleken dat er dan een handvol eerstejaars komt 

opdagen. Dit is erg jammer, dus snij dit onderwerp meteen aan bij de desbetreffende docent(en) 

(wie er doceren kun je vragen aan commissaris onderwijs van het bestuur).  

 

Vergaderingen 

Elke keer bij de aanvang van een nieuw blok werd een datumprikker ingevuld met vaste 

vergaderdata. Deze kon vaak vrij snel worden vastgesteld. Vanaf september vergaderden we 

vrijwel wekelijks. De opkomst van de vergaderingen waren eigenlijk altijd goed. 

 

Thema 

Eventuele thema’s die dit jaar voorbij waren gekomen waren Grease, Alice in Wonderland, 

Phantom of the Opera en Romeo & Juliet. De laatstgenoemde is het thema geworden van het 

Diesgala 2015. We kozen voor het casinothema om te laten zien wat voor spektakel het 

lustrumjaar kan brengen. Het moet laagdrempelig zijn voor de gasten om toch herkenbaar in 

thema te kunnen komen. Ons gekozen thema leek hiervoor perfect. De zaal van Venue zag er 

prachtig uit met de versieringen  

 

Locaties  

Wij hebben na verscheidene locaties benaderd te hebben gekozen voor Venue, dit was mogelijk 

door het grotere budget en afgesproken kortingen van de eigenaar. We zijn hier zeer tevreden 

mee geweest.  

 

Samenwerking met andere commissies 

 

Beco 

De Beco werd in november al benaderd voor het ontwerpen van een poster. Dit omdat wij na de 

themabekendmaking op de borrel ook de promotie voor het gala wilden beginnen. Op de poster 

komen een aantal praktische zaken te staan zoals: locatie, datum, tijd, thema etc., maar het is 

tevens je promotie middel. Samen met de Beco, bedachten wij hoe we de poster eruit wilden 

laten zien. Uiteindelijk kreeg een van de commissieleden van de Beco de taak om de poster te 

ontwerpen. Dit duurde langer dan verwacht. Belangrijk is dan ook om echt snel de 

posteraanvraag te doen.  
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Lustrumcommissie 

Samen met de lustrumcommissie hebben we een diner aan het gala vastgeplakt om er een 

avondvullend programma van te maken, dit was een zeer geslaagd plan en is aan te raden 

wanneer het budget het toelaat.  

 

DJ’s 

We hebben Frank van Hunnink benaderd om te komen draaien op het gala, deze is akkoord 

gegaan wanneer hij gecompenseerd zou worden met een doosje sigaren.  

 

Special Acts 

We hebben in de zaal verschillende spellen neergezet om het casino thema verder naar voren te 

brengen.    

 

Fotograaf 

Eerder fotografeerde de BeCo vaak op het gala. Dit jaar wilden we dit echter anders doen. We 

wilden een professionele fotograaf en liet Willemijn die nou in haar familie hebben. Voor een 

familieprijsje van 175 euro wilde Sander Peters de gehele avond foto’s maken. Een hele 

enthousiaste man die naast foto’s maken ook lekker mee feestte.  

 

Begroting 

We wilden een afgekocht gala houden. Bij partyboot 10 was de afkoopprijs 30,25 per persoon. 

Daar bovenop kwam een bootverhuurprijs van 1100 euro. Eerst was dit meer, maar met wat 

overleg en afdingen kwam alles goed. Met de kosten van de fotograaf, DJ’s, promotie en 

aankleding werd de begroting uiteindelijk sluitend gemaakt. Date Pijlman hield alle uitgaven 

goed in de gaten en aan het eind van het gala hadden we door verschillende meevallers 120 euro 

over. Dit hebben we geschonken aan de acquisitiecommissie als dank voor hen hulp en voor het 

feit dat zij verlies hadden geleden. 

 

Promotie 

Promotie voor het gala is erg belangrijk. Het is een redelijk prijzig evenement waarbij je zoveel 

mogelijk gasten wilt. Gebruikelijke promotie is, zoals bij de meeste commissies, een poster en 

flyers. Dat is dit jaar ook gedaan. Ook wordt er vaak een praatje gehouden bij een (eerstejaars) 

college (contact de docent van te voren). Bij de galacommissie wordt er ook een promotie 

filmpje gemaakt. De promotie dit jaar kwam langzaam op gang, maar ging over het algemeen erg 

goed. 
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Promotiefilmpje 

Het filmpje is enorm belangrijk voor de promotie van het gala. Beslis binnen de commissie wie 

wilt acteren, filmt of het script schrijft. Tijdens de vergadering brainstormde we met de 

commissie wat we wilden laten zien. We hebben er voor gekozen om de sfeer van een casino 

weer te geven om het filmpje om mensen te laten zien wat voor intens goed feest het zou gaan 

worden.  

 

Kaartverkoop & Facebook-evenement 

De kaartverkoop begon tegelijkertijd met de kerstborrel. Er waren prachtige kaartje gemaakt die 

gedrukt werden op spelkaarten. Hier werd ook het fantastische promotiefilmpje getoond. Er 

werden toen enkele kaarten verkocht. Daarna kwam de kluis op de kamer te staan. Ook werd er 

een facebookevent aangemaakt. Vanaf februari stond er ook elke dinsdagavond op de borrel een 

afgevaardigde van de GaCo kaartjes te verkopen. Hiervoor was een schema gemaakt. Als er 

kaartjes op de borrel verkocht worden, moet de kluis om 17:00 op de UHSK-kamer opgehaald 

worden.  De volgende dag moet de kluis om 10:00 worden terug gebracht. Wanneer de kluis niet 

aanwezig is op de kamer kunnen er geen kaartjes worden verkocht. Dus zorg dat de kluis op tijd 

op de kamer is.  

Het is handig om tijdens de borrelverkoop ook de poster mee te nemen als punt van 

herkenning. Dit jaar konden leden stemmen op koning en koningin van het gala. Deze 

stembussen stonden ook op de borrel.  

Hoewel het facebook-event liep als een trein, ging de daadwerkelijke kaartverkoop dit 

jaar erg langzaam. Pas toen we leden een beetje begonnen te ‘dreigen’ met de woorden dat de 

verkoop erg snel ging werden er meer kaartjes verkocht. In de laatste week voor het gala piekte 

de verkoop. De 120 kaarten die we in de verkoop hadden gedaan, waren plots verkocht. Het 

maximum was 150 mensen. Aangezien we het een ‘gezellig’ feest wilden houden, niet te druk en 

plakkerig, besloten we niet tot de 150 te gaan. We hebben nog 10 extra kaarten in de verkoop 

gedaan. Ook deze werden verkocht. Er waren 130 gasten op het gala.  

 

Job Brunner 

Voorzitter Galacommissie 2015-2016 
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Historisch Relevante Commissie 
 

DomUnder, 19 november 2015 

De eerste HistoriCie activiteit van het academisch jaar vond plaats onder het Domplein. Met 25 

UHSK-ers werden de krochten van het Domplein bezocht. Het was en kleine moeite om te 

organiseren, een paar belletjes was genoeg. De communicatie met de rest van de UHSK had wat 

beter gekund. Uiteindelijk hebben we zelf een poster moeten maken. Ook was er wat 

onduidelijkheid over de betaling aan DomUnder. De HistoriCie was in de veronderstelling dat 

Marwa mee ging met de UHSK-pinpas. Dit was helaas niet het geval, waardoor Date het geld van 

zijn eigen rekening moest halen. Desalniettemin was de activiteit zeer geslaagd. 

 

De Grote Historische Quiz, 17 februari 2016 

Samen met de Accie werd er een Historische Quiz georganiseerd. Het initiatief lag bij de Accie, 

maar deze vonden dat ze in ieder geval moesten overleggen met ons omdat ze anders wel erg in 

ons vaarwater zouden komen te zitten. Hierdoor gingen de Accie en HistoriCie het samen 

organiseren. De ambities waren hoog, maar we hebben het dit jaar nog niet echt kunnen 

waarmaken. De communicatie met de Accie verliep niet altijd even soepel, en wij zijn te laat 

begonnen met het mailen van docenten. Ook het nog niet hebben van een locatie speelde hier in 

mee. Hiernaast waren er bepaalde leden van de HistoriCie die verzuimden om hun taken uit te 

voeren. Dit zorgde voor frustratie en stress bij beide commissies. Hoewel het een leuke quiz was, 

kan en moet het veel beter. Volgend jaar zou deze quiz weer georganiseerd kunnen worden, 

maar dan moet er wel op tijd aan begonnen worden. 

Na deze activiteit moesten we ook met z’n vijven verder omdat Lisanne stopte met haar studie 

en ook de HistoriCie.  

 

Historische Stadswandeling, 2 maart 2016 

In het teken van de Lustrumweek werd de HistoriCie gevraagd een activiteit te organiseren. Via 

Myrthe kwamen we bij Oud-Utrecht terecht. Samen met Oud-Utrecht, Myrthe, Esther en Omar is 

de stadswandeling georganiseerd. Twee rondleiders namen een groep UHSK-ers en Oud-Utrecht 

leden (gemixt) mee op een rondleiding. Na de rondleidingen was er een afsluitende lezing en 

borrel in de kelder van Walden. Dit was naar eigen zeggen een zeer geslaagde activiteit. Vooral 

omdat Pim’s opa voor alle studenten een biertje gekocht heeft. Dit is precies wat we wilde 

bereiken met deze activiteit; het samenkomen van jong en oud.  
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Gent, 24 juni 2016 

Het idee van een (buitenland)reisje speelt al langer bij de HistoriCie. Vanwege het Lustrumjaar 

was er dit jaar de mogelijkheid om samen met de Lustrumcommissie een reisje naar Gent te 

organiseren. Vanuit de HistoriCie zouden Esther en Omar hieraan werken, vanuit de LustCo 

Lieke en Eef. De datum stond eerst veel verder naar voren, maar vanwege problemen met de 

bussen en een gebrek aan tijd werd besloten om de activiteit naar het einde van het jaar te 

verplaatsen. Dit heeft goed uitgepakt. Het reisje naar Gent was de meest geslaagde activiteit van 

de HistoriCie dit jaar.  

 

Historische Kroegentocht, 7 september 2016 

De Historische Kroegentocht was dit jaar weer een succes. De opkomst lag rond de 50. Het was 

een goede mix tussen eerstejaars en ouderejaars. In het begin waren er wat moeilijkheden met 

het regelen van docenten om te spreken, we waren iets te laat begonnen. Uiteindelijk gaven 

Saskia Stevens, Frans Willem Lantink, Ugur Ümit Üngör en Laurien Crump een kroegcollege. Ook 

de kroegen waren erg leuk (alleen deed Walden wel erg moeilijk).  

 

Conclusie 

Ondanks het feit dat het overgrootste deel van onze activiteiten als een groot succes werden 

ervaren, was de werkdruk binnen de HistoriCie niet altijd even eerlijk verdeeld. Dit blijkt ook uit 

het wegvallen van Lisanne. Kortom, er is ruimte voor verbetering. We hebben zin in volgend 

jaar.  

 

Omar Bugter 

Voorzitter Historisch Relevante Commissie 2015-2016 
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Holocaust Memorial Day 
 

Begin mei 2015 waren Sander Mulder, Wisanne van ’t Zelfde en ik, Richard Kempen, benoemd 

tot de Holocaust Memorial Day commissie. Dit ervaarden wij als een zeer grote eer, aangezien de 

Holocaust Memorial Day (HMD) als één van de meest inhoudelijk zwaarste en gewichtigste 

evenement van UHSK in een collegejaar kan worden gezien. Na een vermakelijke overdracht, 

waarbij er gewaarschuwd werd voor praatgrage tussenpersoon in het proces, gingen wij met 

zijn drieën om tafel. 

Ik was aangenaam verrast dat ik mij begaf in een gezelschap dat bestond uit twee 

pientere personen. Dit gegeven werd bewaarheid toen wij drie à vier vergaderingen over deden 

om een thema te kiezen. En wat een prachtthema werd het! Schuldvraag en daderprofielen. 

Sander gaf hiervoor het voorzetje door het werk Compartimenten van vernietiging; over 

genocidale regimes en hun daders te bejubelen en het idee opperde om Abram de Swaan als 

keynote-speaker binnen te halen. Wonder boven wonder lukte dit waardoor wij wisten dat de 

HMD 2016 een bijzondere dag moest worden. 

Toen het thema en de keynote-speaker vastlagen wilden wij meer. Multidisciplinariteit, 

een publiek dat bestaat uit meer dan alleen geschiedenisstudenten en een programma vol met 

intellectuele zwaargewichten is wat wij nastreefden. Hiervoor spraken wij zoveel mogelijk 

mediakanalen aan. Het NIOD zette met plezier onze evenement op hun website, het alumniblad 

Illuster gaf berichtgeving over de HMD en zelfs onze vrienden op de Uithof, de faculteitsbrede 

studievereniging Alcmaeon van Sociale wetenschappen, brachten haar leden op de hoogte. Het 

succes hiervan was terug te zien aan het feit dat de Aula van het Academiegebouw nooit eerder 

zo was gevuld tijdens de HMD. 

 Het moge duidelijk zijn dat 22 januari 2016 een dag was dat bol stond van 

multidisciplinariteit en intellectuele zwaargewichten. Met uitstekende sprekers als dr. Uğur 

Ümit Üngör (UU&NIOD), dr. Christ Klep (UU) en mr. Reinhold Gallmetzer (Internationaal 

Strafhof) werden vakgebieden van de historiografie, sociologie en rechtsgeleerdheid 

aangeboord. Een gegeven dat werd bevestigd door zowel de rector magnificus als de 

onderwijsdirecteur van het departement Geschiedenis & Kunstgeschiedenis. Zij waren verbaasd 

dat sprekers van dergelijk aanzien bereid waren om te komen. Daarnaast wist em. prof. dr. 

Mebius Kramer de dag en de kleine discussies in goede banen te begeleiden waardoor iedereen 

aan zijn of haar intellectuele trekken kon komen. Persoonlijk vond ik de (toch niet zo) korte 

discussie tussen Hermann von der Dunk en Abram de Swaan een prachtig schouwspel waarvan 

ik weet dat zoiets maar zelden voortkomt in de geschiedenis. Dr. Geraldien von Frijtag Drabbe 

Kunzel bracht de slot discussie als discussieleider tot een goed einde waarna iedereen zich 
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voldaan naar de borrel begaf. Al met al durf ik te zeggen dat de HMD 2016 een zeer geslaagde 

evenement was. Hopelijk weten onze opvolgers ons te overtreffen, maar daar durf ik natuurlijk 

niet aan te twijfelen. 

 

Richard Kempen 

Voorzitter Holocaust Memorial Day 2015-2016 
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Lustrumcommissie 
 

Leden 

Castor van Dillen (Voorzitter), Irene Schakelaar (Secretaris), Lars op de Laak (Penningmeester), 

Roos Feskens (Commissaris PR), Lara Boon (Commissaris Intern; feesten en partijen), Eef 

Brands (Commissaris Intern; studie gerelateerd), Lieke Pieters (Commissaris Extern) 

 

Inleiding 

De Lustrumcommissie is, samen met de Almanakcommissie, een bijzondere commissie. Een 

commissie die slechts één keer in de 5 jaar samengesteld wordt. Deze Lustrumcommissie is in 

april 2015 samengesteld om zodoende direct vanaf het begin van het Lustrumjaar 2015-2016 

actief te kunnen zijn binnen de vereniging. Het doel van ons was om door het jaar heen enkele 

grote en bijzondere activiteiten te organiseren, daarnaast wilden we ook samenwerkingen 

aangaan met andere commissies en/of het bestuur. Bovendien zouden wij een rol gaan spelen in 

de Lustrumweek. 

 

Samenvatting Lustrumjaar 

Na de samenstelling was de commissie erg zoekende. Er lag, in tegenstelling veel andere 

commissies, geen draaiboek paraat om op terug te vallen. Gedurende het jaar is daarom besloten 

om een draaiboek samen te stellen. Voor het zomerreces diende de commissie in ieder geval een 

Lustrumthema gekozen te hebben. Al gauw hadden we een thema gekozen en die werd 

vervolgens positief ontvangen op de juni-ALV. Ondertussen waren we bezig met ontdekken in 

hoeverre een Lustrumcommissie zou kunnen beschikken over sponsoren. In de loop van het jaar 

heeft bierbrouwerij Huyghe van het welbekende Deliriumbier meermaals een bijdrage geleverd 

aan het Lustrumjaar, bovendien hebben we bij verschillende activiteiten kortingen weten te 

regelen. Voor de zomervakantie wilden wij daarnaast de eerste activiteit, het Moordspel, goed 

gepland hebben. 

 In september kon het Lustrumjaar daardoor afgetrapt worden met een leuke en 

succesvolle activiteit (rond de 70 deelnemers) waarbij de leden buiten de comfortzone moesten 

treden. Wij hebben het idee gekregen dat de UHSK (inclusief een groep eerstejaars) enkele 

weken in de ban is geweest van deze activiteit en daarmee bewust was van het Lustrumjaar. 

Ondertussen werd er binnen de commissie vergaderd over hoe het vervolg van het jaar eruit zou 

moeten zien. Zo hebben we de mogelijkheid van een ski-reis uitgezocht en zijn we vervolgens 

een tijdlang bezig geweest met de uitwerking van een festivalplan voor juni 2016. Na overleg 
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met de gemeente en bestuur is uiteindelijk voor het kerstreces besloten om dit grote plan niet 

door te zetten. Hier kom ik bij de financiën op terug. 

 Door het jaar heen merkten we dat het niet eenvoudig is om binnen de UHSK nog 

vernieuwende en voor een grote groep leden interessante Lustrumactiviteiten te organiseren. 

Ook merkten we dat er nog veel winst te behalen was in de promotie van het Lustrum. Later in 

het jaar hebben we daar voordeel van gehad.  Ook hebben we aan het einde van het eerste blok 

een bijdrage geleverd aan een door het bestuur georganiseerd DoMiBo en in de loop van 

november hadden we onze tweede grote activiteit gepland. Doordat er op dat moment veel 

andere activiteiten gepland waren besloten we in overleg met het bestuur om de Glowgolf & 

Paintball- activiteit aan het einde van het tweede blok te laten plaatsvinden.  

 Deze activiteit was geen doorslaand succes, maar uiteindelijk hebben we door een 

korting te geven op het inschrijfgeld toch ruim 30 mensen naar deze activiteit weten te trekken. 

Iedereen die aanwezig was vond het zeer geslaagd. Toch hebben wij geconcludeerd dat het niet 

verstandig is om voor Lustrumactiviteiten veel inschrijfgeld te vragen. Door het overvolle 

programma wordt dan minder snel gekozen voor een onbekende en nieuwe activiteit.  

 Vervolgens stond de Lustrumweek op het programma. Van te voren was besloten om 

voornamelijk samenwerkingen aan te gaan. Zo is er een introductiefilmpje gemaakt voor de 

Lustrumweek, een openingslunch georganiseerd samen met het bestuur en is er samen met de 

Galacommissie een galadiner georganiseerd. Daarnaast hebben we op de dag waarop de 

verjaardag van de vereniging echt jarig was een verjaardagsborrel georganiseerd in de Witte 

Ballons. Ondanks het feit dat deze borrel de dag na het gala plaatsvond denken wij dat we een 

mooie groep mensen naar deze borrel hebben weten te trekken, waaronder enkele alumni en 

minder actieve leden. Het galadiner was binnen een week uitverkocht en de openingslunch had 

ook een gretige afname.  

 Twee weken na de geslaagde Lustrumweek stond een Lustrumfeest gepland. Aan het 

begin van het jaar is deze samenwerking tussen verschillende studieverenigingen die een 

Lustrum te vieren hadden opgezet. Samen met een afvaardiging van de Feestcommissie heeft de 

organisatie van dit feest uiteindelijk tot een succesvolle activiteit geleid, waarbij het Lustrum 

van de UHSK bij de andere Utrechtse studieverenigingen onder aandacht is gekomen. Er was 

bovendien een grote groep UHSK’ers aanwezig.  

 Terwijl al deze activiteiten plaatsvonden zijn wij in de tussentijd bezig geweest met het 

bedenken en organiseren van een vervangende activiteit in plaats van het eerder genoemde 

festival. Uiteindelijk zijn wij daarbij uitgekomen bij de UHSK-Cultuurnacht die op 19 mei 

plaatsvond. Toevallig woonde een groot gedeelte van de commissie op het Tuindorp West-

Complex, waardoor wij direct de beschikking hadden over een locatie waar we dit ‘Stukafest’ in 

een UHSK-jasje konden steken. Achteraf gezien bleken wij op een te hoog aantal bezoekers voor 
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deze activiteit ingezet te hebben, maar met meer dan 65 deelnemers waren wij als 

Lustrumcommissie toch zeer tevreden. Bovendien denken wij dat we met de introductie van 

deze activiteit een activiteit hebben gelanceerd die in de toekomst vaker georganiseerd zou 

kunnen worden. Tijdens eerdere Lustra is gebleken dat dit ook één van de uitgangspunten van 

de Lustrumcommissie kan zijn.  

 Als afsluitende activiteit van het Lustrumjaar hebben we gekozen voor een 

samenwerking met de HistoriCie. Vanwege de goede band met de Deliriumbrouwerij konden wij 

daar een gratis rondleiding en proeverij regelen en dit kon goed gecombineerd worden met een 

bezoekje aan Gent. Deze activiteit was zeer populair, waardoor we achteraf gezien meer mensen 

mee hadden kunnen nemen. Bovendien heeft iedereen deze dag aan het einde van blok 4 erg 

gezellig gevonden en is er daarmee een mooie afsluiting gecreëerd voor het Lustrumjaar. 

Voordat deze laatste activiteit plaatsvond is er al begonnen met het schrijven van een 

Lustrumcommissiedraaiboek en die zal daarom ook meegezonden worden.  

 

Overzicht van activiteiten 

- Moordspel 

- DoMiBo (i.s.m. Bestuur) 

- Sponsoring bierpullen Cantus van de Activiteitencommissie 

- Glowgolf & Paintball 

- Openingslunch Diesweek (i.s.m. Bestuur) 

- Galadiner (i.s.m. Galacommissie) 

- Verjaardagsborrel 

- Lustrumfeest (i.s.m. andere studieverenigingen en Feestcommissie) 

- UHSK-Cultuurnacht 

- Dagje Gent (i.s.m. Historisch Relevante Commissie) 

 

Financiën 

De Lustrumcommissie heeft door een spaarplan beschikking over een groot budget, daarom 

vonden wij het belangrijk om na de start van de commissie goed te overleggen hoe de 

beschikbare €3000,- verdeeld zou worden. Wij besloten om het budget te verdelen in een deel 

dat aan grote Lustrumactiviteiten besteed zou worden (€2000,-) en een deel dat voor 

samenwerkingen beschikbaar zou worden gesteld (€1000,-). Ook hebben wij hebben ervoor 

gekozen om naast dit budget op zoek te gaan naar sponsoring. Dit is deels een succes geworden. 

Wij hebben geen sponsoring gevonden in de vorm van geldbedragen, maar enkele bedrijven zijn 

ons wel bijgesprongen doormiddel van kortingen of schenkingen in de vorm van producten.  
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Door het jaar heen hebben we ons redelijk gehouden aan de verdeling van het budget en 

hebben we het budget naar onze mening evenredig verdeeld over de verschillende activiteiten. 

Slechts de Glowgolf & Paintballactiviteit was een negatieve uitschieter.  Daarnaast was het 

Lustrumfeest niet geheel uitverkocht, waardoor een klein deel van het budget  richting deze 

activiteit geschoven moest worden. Deze verliezen konden wij opvangen doordat het geld dat 

we gereserveerd hadden voor het Festival niet meer nodig bleek bij de vervangende activiteit, de 

UHSK-cultuurnacht. Het Festival bleek voornamelijk financieel niet haalbaar. Dit werd ons 

duidelijk toen wij contact hadden met de gemeente over het verschaffen van de vergunningen. 

Daaruit bleek ook dat wij te weinig tijd hadden om een activiteit van deze grootte te organiseren. 

Mede daarom is uit de evaluatie gekomen dat het ons verstandig lijkt om de Lustrumcommissie 

in de toekomst eerder in het jaar voor het Lustrumjaar te vormen. 

Voor de rest zijn we financieel niet in de problemen gekomen en is het budget groot genoeg 

gebleken, maar er is natuurlijk altijd ruimte voor meer. De keuze om het budget op deze manier 

te verdelen is naar onze mening een goede keus geweest. Door het grote scala aan UHSK-

activiteiten is het interessant gebleken om als Lustrumcommissie enkele activiteiten een 

Lustrumtintje te geven. 

 

Conclusie 

Al met al vinden wij dat we als Lustrumcommissie een mooie bijdrage hebben geleverd aan het 

Lustrumjaar en de UHSK hebben verblijd met enkele mooie, actieve activiteiten. Bovendien 

hebben we onze aandacht aan acquisitie als succesvol  ervaren en denken wij dat een 

Lustrumcommissie niet top zou kunnen functioneren als we niet zouden samenwerken met de 

talrijke commissies die de UHSK rijk is. Met de voltooiing van een Lustrumcommissiedraaiboek 

willen wij ervoor zorgen dat de volgende Lustrumcommissie niet met dezelfde 

opstartproblemen te kampen zal hebben,  al kan de UHSK over vijf jaar natuurlijk in een geheel 

ander (financieel) vaarwater verkeren. Laten we dat in ieder geval niet hopen. Wij, als 

Lustrumcommissie, vinden dat het een geslaagd Lustrumjaar is geweest!  

 

Castor van Dillen 

Voorzitter Lustrumcommissie 2015-2016 
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Muziekcommissie 
 

 

Leden 

Roos Barends (voorzitter), Lars Op De Laak (secretaris), Dorien Panhuyzen (penningmeester), 

Claartje America, Hans Meulendijks, Wouter Kock, Hannah de Korte, Pieter-Jan Sterenborg 

 

Wat hebben we gedaan dit jaar? Er zijn een aantal activiteiten georganiseerd (Akoestisch Open 

Podium Klein Berlijn, MusiCie Kerstspektakel, Pop Quiz, Band Night DB’s en de Klassieke 

Avond.) Dit MusiCie-jaar kan als groot succes gezien worden, de uitleg daarvan staat in het 

jaarverslag. 

De MusiCie van dit jaar was een enthousiaste en energieke groep met veel ideeën en 

goed doordachte initiatieven. We zullen kort de activiteiten langslopen om aan te tonen wat er 

heeft gespeeld dit jaar.  

Ten eerste hebben we dit jaar voortgebouwd op de structuur van afgelopen jaar, waarmee 

we de doelen zoals hieronder geformuleerd staan, weer verwezenlijkt zijn: 

 

 Vaste vergadering met vaste kern (o.a. Voorzitter, secretaris en penningmeester). 

 Nadruk op verantwoordelijkheid en inzet van de commissieleden. 

 A priori jaaragenda. 

 Evalueren na activiteiten. 

 Maandelijks de muzikanten updaten over de MusiCie. 

 

Dit jaar bestond de MusiCie uit enthousiastere leden dan ooit. Met goede moed en volle 

overtuiging zijn we het jaar ingegaan en deze instelling hebben we onverminderd vastgehouden 

gedurende het jaar. Over het algemeen kwamen alle commissieleden altijd naar elke vergadering 

(met enkele gezondheidsredenen daar gelaten). Iedereen heeft zijn taak en functie binnen de 

commissie serieus genomen en fantastisch uitgevoerd. De evaluatie na elke activiteit is 

uitgebreid behandeld, zowel bij het biertje na de activiteit als in de eerst volgende vergadering. 

Voor het eerst hebben wij een commissaris muzikantenbestand (Claartje America) en dat is erg 

goed bevallen, het is fijn om een vaste contactpersoon aan te wijzen voor het overzicht.     

De activiteiten van afgelopen jaar in chronologische volgorde: 

 

 Akoestisch Open Podium Klein Berlijn; Het akoestische open podium lijkt een jaarlijkse 

traditie te gaan worden. Dit jaar was weer een groot succes. Het besteedde budget is 

opgegaan aan de huur van de microfoons. De uitgaven voor deze activiteit zijn terug te 
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vinden op de begroting van het 89ste bestuur der UHSK. 

 De Pop Quiz; Wederom hebben wij gebruik gemaakt van de vertrouwde locatie Klein 

Berlijn. Dit nieuwe concept, bedacht door Pieter-Jan Sterenborg en uitgewerkt door de 

commissie, was verfrissend en een groot succes. Men vond het leuk om weer eens wat 

anders te zien van de MusiCie en ook werd gesteld dat voor de minder muzikale leden dit 

een erg toegankelijk evenement was.  

 MusiCie Kerstspektakel; Dit jaar waren er meer aanmeldingen dan vorig jaar, waardoor 

het kerstkoor een groter succes was. Ook was de repetitie onder begeleiding van Claartje 

America en Roos Barends (met kerstkransjes) geen overbodige luxe en een grote 

toevoeging aan de kwaliteit van het koor.  

 Band Night bij DB’s; Een van onze grootste activiteiten was op de maandagavond van de 

Diesweek. Dit jaar trokken we veel artiesten aan: enkele bands en een aantal 

gezelschappen die speciaal voor die avond geformeerd waren. Het niveau was erg hoog 

en we kunnen niet anders stellen dan dat dit een van onze grootste successen dit jaar 

was. Zowel de artiesten als het publiek was fantastisch, we hebben niets dan goede 

reacties ontvangen. 

 Klassieke Avond; 6 juni hebben wij samen met Studievereniging Hucbald een Klassieke 

Avond georganiseerd. Van beide studieverenigingen kwam het klassieke talent die avond 

bovendrijven en kunnen wij stellen dat er een zeer hoogwaardig programma 

gepresenteerd werd in de Willibrordkerk. De avond is voor beide verenigingen niet te 

organiseren zonder de ander en de ene helft werd van UHSK-zijde gefinancierd vanuit 

het commissiebonusbudget. Hucbald leverde voornamelijk acts, maar zorgde ook voor 

een betaalbare prijs bij de Willibrordkerk vanwege hun connecties aldaar. De UHSK 

zorgde voor acts, bezoekers en mankracht. De avond was net als vorig jaar een groot 

succes en beide verenigingen konden niet anders dan alvast denken aan een vervolg. 

Volgend jaar wordt dit zeer waarschijnlijk voor de derde keer weer een avond om naar 

uit te kijken. 

 

Roos Barends 

Voorzitter Muziekcommissie 2015-2016 

  



100 
 

Ouderdagcommissie 
 

Leden 

Emma Broekman (Voorzitter), Daniël van Beek (Secretaris), Lucy Visser (Penningmeester), Roos Feskens 

(Hoofd Locaties, tot december/januari), Anneleen Mesker (Hoofd Locatie, vanaf januari), Jori Veenman 

(Hoofd Docenten), Monica van Yperen (PR) 

 

De Ouderdagcommissie bestaat uit 6 mensen. Dit jaar was er een wissel halverwege, waardoor 

er uiteindelijk 7 mensen in de OuCo hebben gezeten. Achteraf gezien had de Ouderdagcommissie 

ook met 5 verder kunnen gaan, aangezien de voorzitter de rol van Locaties op zich heeft 

genomen toen Roos weg ging. Anneleen had hierdoor niet meer zoveel te doen. Mocht de 

Ouderdagcommissie niet aan 6 man komen dan kan deze ook functioneren met 5 man. De rollen 

van Locaties en Docenten zouden dan samengevoegd kunnen worden, aangezien locaties vooral 

in het begin gezocht worden en docenten voornamelijk in de tweede helft van het jaar. 

In 2016 heeft de Ouderdag plaatsgevonden op vrijdag 20 mei. De dag was goed bezocht, 

uiteindelijk hebben er 105 deelnemers meegedaan. Dit waren zowel eerstejaars studenten als 

hun ouder/familie.  

 Al vrij vroeg is de Ouderdagcommissie tegen het eerste obstakel gelopen. Normaal 

gesproken neemt de inloop en opening plaats in het Academiegebouw. Deze locatie was echter 

al bezet op de dagen die voor de Ouderdag beschikbaar waren. Vanwege deze overmacht heeft 

de Ouco verder moeten zoeken naar een andere betaalbare locatie. Dit is nog zeer moeilijk 

gebleken. Locaties in Utrecht zijn duur en vaak alleen per dagdeel te huur, of veel te groot. Het 

heeft dus lang geduurd voor de Ouderdag en de datum hiervoor vast stonden. Om dit voor 

volgend jaar te voorkomen is erover nagedacht om het Academiegebouw nu al te reserveren, 

maar dit haalt dan de keuze bij de volgende commissieleden weg en de datum is ook nog niet 

bekend.  

 Na veel zoeken is de Ouderdag uitgekomen bij de Singelkerk. Deze locatie voldeed aan de 

eisen dat het genoeg capaciteit had, maar het belangrijkste waren de lage huurkosten. Voor €50 

per uur hebben wij de kerk voor drie uur kunnen huren en zaten wij nog steeds onder de kosten 

die normaal voor het Academiegebouw betaald moeten worden. Doordat wij de kerk voor 3 uur 

afgehuurd hadden, hadden wij genoeg tijd om op te zetten en vervolgens weer op te ruimen.  

 Via de kerk konden wij ook koffie en thee aan de ouders en studenten schenken bij de 

inloop. Voor koffie en thee werd €0,25 per kopje in rekening gebracht. Wij hebben het 

koffieapparaat gebruikt om kannen te vullen zodat er geen wachtrij zou ontstaan. Wij hebben 

zelf nog koekjes bij gekocht. Uiteindelijk hebben we niet voor de koffie en thee hoeven te 
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betalen, omdat de beheerder is vergeten bij te houden hoeveel wij gebruikt hebben. Dit heeft ons 

ongeveer €30 gescheeld.  

 Bij de opening heeft eerst de voorzitter van de commissie de ouders verwelkomd en het 

dagprogramma gepresenteerd. Vervolgens heeft de voorzitter van de vereniging het woord 

overgenomen en een kort beeld gegeven van wat de UHSK is. Als laatste spreker heeft Leen 

Dorsman een kort college gegeven over de studie Geschiedenis. Hier kwamen veel positieve 

reacties op van de ouders, de studenten herkenden veel van het college uit hun eigen colleges. 

We hadden in ons achterhoofd om de flessen met bedankjes later op de dag op te halen. 

Hierdoor hadden we nog geen bedankje voor meneer Dorsman, deze is een week later nog door 

de voorzitter aangeboden. 

 Helaas mocht het niet zo zijn dat het op de Ouderdag warm en zonnig was. Er was een 

klein beetje regen, maar gelukkig was dit maar weinig en kon de rondleiding door Utrecht 

doorgaan. Na de opening zijn groepen 1,2 en 3 gaan lunchen, groepen 4,5 en 6 zijn begonnen 

met de rondleiding. Ook over de rondleiding hebben we veel positieve reacties gehoord. 

Uiteindelijk heeft een van de commissieleden geholpen wij de rondleiding, omdat een van de 

rondleiders was verhinderd.  

 De lunch was helaas minder succesvol. De lunch vond dit jaar plaats bij de Florin. Wij 

konden hier voor €7 per persoon lunchen. Wij hadden voor de Florin gekozen omdat het 

goedkoper was dan andere restaurants en daardoor binnen ons budget zou passen. De lunches 

die wij ontvingen waren echter zeer karig. Het werd niet uitgeserveerd, maar het was een buffet. 

Omdat er met een bepaald aantal broodjes en fruit gerekend was kon het voorkomen dat 

sommige minder konden pakken dan anderen. De broodjes die geserveerd werden waren zeer 

simpel, met een plakje kaas of vleeswaren.  

Bovenop de lunch zelf was het personeel ook niet klantvriendelijk. Deelnemers die om 

drinken vroegen, omdat het al op was voordat zij hadden kunnen pakken, werden op 

onvriendelijke wijze verteld dat ze het er maar mee moesten doen. Met moeite kregen ze een 

glas water mee. Daarnaast moesten wij direct betalen, omdat ze Florin niet aan facturen doet. Dit 

was ons echter nooit vermeld, waardoor wij snel moesten zorgen dat er iemand van het bestuur 

deze grote som kon komen betalen. Later op de dag zijn wij teruggegaan om dit te betalen. 

Uiteindelijk hebben wij hier €861,-moeten betalen, dit was voor meer mensen dan er 

uiteindelijk zijn gekomen, maar omdat wij dit niet meer op tijd hadden doorgegeven hadden zij 

wel voor deze mensen eten ingekocht. 

Het volgende obstakel ondervonden wij bij de colleges. In de ochtend had een van de 

docenten zich ziekgemeld. Wij hebben nog geprobeerd een andere docent te regelen, maar dit is 

niet gelukt. Vervolgens hebben wij de groep van deze docent opgesplitst en bij twee andere 

colleges ondergebracht. De rondleiders konden vervolgens de twee groepjes naar de gewijzigde 
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locaties brengen. Omdat de commissieleden niet de volledige colleges bij konden wonen hebben 

wij aan de rondleiders gevraagd om aan het einde van de colleges een fles wijn als bedankje te 

overhandigen. Doordat er een docent is weggevallen hebben wij uiteindelijk maar 6 flessen wijn 

nodig gehad, een voor Leen Dorsman en 5 voor de overige docenten.  

Omtrent het regelen van de docenten zijn er verbeteringen mogelijk. Docenten kunnen 

niet te vroeg van de voren benaderd worden, omdat ze dan soms nog niet weten of ze vrij zijn. 

Dit jaar zijn we in januari al begonnen met het werven van docenten. Dit is echter op een 

bepaald punt vastgelopen waardoor wij last minute nog een docent moesten regelen. Onze fout 

is geweest dat wij niet door zijn gegaan met het benaderen van andere docenten. 

Als afsluiting vond er een borrel met quiz plaats. Hiervoor hebben wij gekozen om naar 

Café Hofman te gaan. Deze locatie was groot genoeg voor onze groep. Daarnaast hoefden wij 

geen huurkosten voor de locatie te betalen en was er een microfoon met beamer aanwezig. Voor 

deze apparatuur hebben wij €45 euro moeten betalen. Bij binnenkomst stond de commissie 

muntjes uit te delen zodat iedereen een gratis drankje kon halen. De keuze hiervoor bestond uit 

bier, wijn en fris. Uiteindelijk zijn de kosten voor de drank heel erg meegevallen. Wij hebben 

€255,30 moeten afrekenen.  

Uiteindelijk heeft de Ouderdagcommissie winst gedraaid. Dit was €104,20. De behaalde 

winst vonden wij te laag om terug te geven aan de deelnemers, aangezien het nog geen euro per 

deelnemer zou zijn. We hebben uiteindelijk deze winst gedraaid doordat wij niet hoefden te 

betalen voor de koffie en thee in de Singelkerk en omdat de kosten van de borrel veel lager 

uitvielen dan in begroot. 

 

Emma Broekman 

Voorzitter Ouderdagcommissie 2015-2016 
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Politiek Café 
 

Leden 

Pieter-Jan Sterenborg (voorzitter), Iris Stofberg (secretaris), Wouter Van Steenberge 

(penningmeester), Maxim Buur (commissaris PR), Aşkin Ceylan, Castor van Dillen, Jori 

Veenman, Aaron Otte  

 

Het Politiek Café stelde zich dit jaar ten doel om in te spelen op actuele politieke zaken. Er 

vonden in Nederland geen grote verkiezingen plaats (met uitzondering van die voor de 

Provinciale Staten en, zoals later bleek, het referendum over het associatieverdrag met 

Oekraïne), waardoor het vaak zoeken was naar geschikte onderwerpen. Het was ook een jaar 

van experimenteren met formats. In het verleden is gebleken dat politici buiten campagnetijd 

het dikwijls laten afweten, waardoor de PolCa zich sinds een paar jaar breder probeert te 

oriënteren dan louter debatten met politici. Dit jaar hebben we op twee nieuwe manieren 

invulling hieraan gegeven. 

Ten eerste begonnen we dit jaar met het organiseren van ‘eigen’ politieke cafés, dat wil 

zeggen dat we zelf met elkaar in debat gingen over actuele kwesties. Dit bleek om meerdere 

redenen toch vrij lastig. Allereerst is er het probleem van de locatie: een onderwijslokaal kan 

moeilijk dienen als een ‘café’ en heeft voor bezoekers niet het ongedwongene karakter dat we als 

commissie zoeken, maar bij een echt café hebben we te maken met andere gasten en moet er 

helaas een microfoon gebruikt worden, wat er toch weer voor zorgt dat minder mensen zich 

geroepen voelen hun mening te uiten. Daarnaast is het lastig om een onderwerp te verzinnen dat 

zowel actueel als aansprekend is voor mensen. Een onderwerp als het Oekraïnereferendum was 

genoeg om een hele avond aan discussie mee te vullen, maar dit was bij andere onderwerpen 

veel minder het geval. We hebben een avond met meerdere onderwerpen georganiseerd, maar 

dit was voor mensen toch iets minder aansprekend, waardoor de opkomst tegenviel. Feit blijft 

dat veel mensen aan hebben geven de ‘eigen’ politieke cafés in essentie een goed concept te 

vinden en de nieuwe PolCa zal verder moeten nadenken over de juiste opzet en invulling. 

Ten tweede kozen we ervoor om bij een avond over de vluchtelingencrisis niet voor 

experts of politici te kiezen, maar juist vluchtelingen zelf aan het woord te laten. Via ‘U voor 

Vluchtelingen’ hebben we geregeld dat we een avond in gesprek konden gaan met mannen, 

vrouwen en kinderen uit het AZC in Kanaleneiland. De indrukwekkende verhalen en hoge 

opkomst zorgden voor een zeer geslaagde activiteit. 

Aan het eind van het jaar organiseerden we nog een activiteit met sprekers over het 

Brexit-referendum. De sprekers waren Robin de Bruin (docent aan de UVA) en Patrick van 

IJzendoorn (correspondent voor De Volkskrant in Londen). Beide sprekers boden een 
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interessante kijk op de achtergronden van het referendum. Het was een zeer leuke en leerzame 

avond die helaas niet zo goed bezocht werd. Over de redenen hiervoor hebben we als commissie 

uitgebreid geëvalueerd, maar een eenduidig antwoord hebben we niet. Reden te meer voor de 

PolCa van volgend jaar om nóg meer aandacht te besteden aan promotie. 

Aan het eind van het jaar zijn we tevens begonnen met het organiseren van een 

congresonderdeel van de conferentie “Imagining Europe” dat begin september zal plaatsvinden. 

Met twee politieke cafés, een vluchtelingengesprek en een Brexit-discussie hebben we 

gedurende het afgelopen jaar als PolCa dus vier activiteiten georganiseerd. Daarnaast waren we 

ook aanwezig op de cultuurnacht van de UHSK. Verder hebben we gewerkt aan een combinatie-

activiteit met AEGEE, die helaas door geldgebrek (van AEGEE) en gebrekkige communicatie (van 

beide kanten) helaas niet van de grond kwam. Ondanks het feit dat de opkomst dit jaar niet altijd 

geweldig was, kunnen we tevreden zijn over de activiteiten die we hebben neergezet. 

Desalniettemin verliep dit jaar niet altijd zoals ik had gewenst. Acht mensen is echt 

teveel mensen voor een commissie als de PolCa. Hoewel het in deze commissie vooral draait om 

initiatieven en ideeën, is het niet gelukt om iedereen altijd geëngageerd te houden. Daarnaast 

zijn acht agenda’s er gewoon teveel om goed vergaderingen te plannen, waardoor niet iedereen 

er altijd kon zijn, wat weer het effect had dat er een sfeer ontstond van dat het allemaal niet 

zoveel uitmaakte om een vergadering te missen. Wouter en Aaron zijn helaas (naar mijn mening 

mede hierdoor) vroegtijdig afgehaakt. Als voorzitter ben ik te laat in actie gekomen om de 

teugels wat strakker aan te trekken. Een bijkomend probleem hierbij was dat ik een paar 

maanden ziek was, waardoor ik me weinig met de commissie heb kunnen bezighouden. Ik kan 

de voorzitter van volgend jaar dan ook alleen maar aanraden om er vanaf het eerste begin feller 

bovenop te zitten en iedereen duidelijke en zinvolle taken te geven. 

Ondanks deze kanttekening kijk ik met een goed gevoel terug naar het afgelopen jaar. 

Volgend jaar staan voor de PolCa onder meer de Amerikaanse Presidentsverkiezingen en de 

Tweede Kamerverkiezingen op het programma. Van de huidige commissie zullen Maxim, Aşkin 

en Jori doorgaan. 

 

Pieter-Jan Sterenborg  

Voorzitter Politiek Café 2015-2016 

  



105 
 

Symposiumcommissie 

 

Leden 

Ivo Verhoef (voorzitter), Maartje Pols (secretaris), Sven Rouschop (Penningmeester) Camille 

Koren, Willemijn Wuister, Olaf Tolk 

 

Vorming 

De vorming van de Symposiumcommissie begon aan het begin van het collegejaar. Ivo Verhoef 

werd aangesteld als voorzitter van de commissie aan het begin van het universitaire jaar en 

hield een sollicitatie periode voor de rest van de commissie. Ouderejaars die bij de commissie 

hebben gezeten in het jaar 2015-2016 waren: Maartje (secretaris), Sven (Penningmeester) 

Camille en Willemijn. Het vinden van een eerstejaars ging moeilijker maar uiteindelijk voegde 

Olaf zich bij de commissie.  

Aan het begin van het jaar besloten wij ons te focussen op het grote symposium in de 

diesweek en mogelijk daarna pas te denken aan het organiseren van een lezing of iets dergelijks. 

Uiteindelijk zijn er pogingen gedaan een lezingen te organiseren met leden van de 

studentenvereniging van het Rode Kruis, en was er een samenwerkingsverband met de Polca. 

Beide pogingen mislukte echter en uiteindelijk is alleen het grote symposium georganiseerd. 

 

De aanloop   

De aanloop van het symposium verliep grotendeels soepel. Het vinden van een geschikt 

onderwerp gebeurde voorspoedig en voor het kerstreces hadden we een onderwerp en een lijst 

van sprekers. Het uiteindelijke onderwerp werd: ’crisis van de democratie’, met als 

dagvoorzitter Mathieu Segers. Het zoeken van de sprekers verliep voor een groot deel zonder 

moeite, alleen het vinden van de laatste spreker was moeilijker door een aantal afwijzingen, 

uiteindelijk waren de sprekers: Pepijn Corduwener, Maarten Prak, Josine Blok en Bastiaan 

Rijpkema (Universiteit Leiden).  

 

Promotie 

Hoewel de opkomst van het symposium uiteindelijk naar tevredenheid was, verliep de promotie 

iets was chaotisch. Er was geen commissaris PR aangewezen, dit kwam de planning niet ten 

goede. Uiteindelijk is er gebruikgemaakt van posters en mondelinge promotie om het 

symposium te promoten. 
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Financiering 

Er is te laat nagedacht over de financiering van het symposium. Het aanspreken van fondsen was 

voorgaande jaren niet nodig geweest doordat de locatiehuur uiteindelijk nooit betaald hoefden 

te worden. Dit jaar was het alleen mogelijk om het VIGU aan te spreken en zijn aanvragen bij 

VIDIUS en het U-Fonds geweigerd.  

Het Symposium 

Uiteindelijk verliep het symposium zonder veel problemen. Het inkorten van de spreektijd van 

45 minuten naar een half uur bevorderden het tempo van het symposium en zorgden ervoor dat 

de hele dag op een prettige manier op elkaar overliep. Bij de uiteindelijke discussie werd het 

publiek betrokken door middel van stellingen. Na het symposium was er een borrel en werd er 

op een informele manier het symposium besproken. 

 

Tot slot 

Uiteindelijk ben ik (Ivo Verhoef) trots op was de Symposiumcommissie dit jaar heeft neergezet. 

Ik ben ervan overtuigd dat de commissie een interessante en relevante dag heeft georganiseerd. 

Dat er dingen waren die beter georganiseerd konden worden dit jaar zoals de financiën en de 

promotie, neemt niet weg dat de dag zelf een enorm succes was. 

 

Ivo Verhoef 

Voorzitter Symposiumcommissie 2015-2016  
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UHSK voor Beter Onderwijs 
 

Ik zie dit jaar als een succes voor de commissie UHSK voor Beter Onderwijs, beter bekend als de 

UbO. Tentamentrainingen, activiteiten en de verschillende docentprijzen passeerden de revue. 

Dit alles werd georganiseerd door een zeer jonge UbO. Wij bestonden namelijk uit één oude rot 

en vijf nieuwkomers waarvan vier eerstejaars zijn. Toch gingen wij enthousiast aan de slag. 

Niet eerder zijn er zoveel tentamentrainingen gegeven voor eerstejaars door de UbO. Volle zalen 

en tevreden studenten waren hier het gevolg van. Naast de bekende tentamentrainingen heeft 

de UbO dit jaar weer vier eerstejaarsactiviteiten georganiseerd. In het kader van Moderne 

Geschiedenis bezochten wij de Pyramide van Austerlitz, een raar bouwwerk dat al meer dan 200 

jaar in de buurt van Utrecht staat. Hier kregen wij een rondleiding van een fanatiekeling waarbij 

iedereen zijn of haar leven riskeerde om een gladde trap naar de top te beklimmen op een 

regenachtige dag. Voor Eigentijdse Geschiedenis bezochten wij een andere attractie in de 

omgeving van Utrecht, namelijk het Nationaal Militair Museum te Soest. Dr. Erik Swart 

vergezelde ons om de nodige informatie te verschaffen in dit Toys-for-Boys museum, maar óók 

hij raakte, net als iedereen, al snel afgeleid door al het moois wat de Nederlandse krijgsmacht te 

bieden heeft. Na de kerstvakantie bevonden wij ons in het Wereldmuseum te Rotterdam voor, je 

raadt het al, het vak Wereldgeschiedenis. Toentertijd was de tentoonstelling ‘Persians, warriors 

and poets’ gaande en kon men kennis maken met de cultuur van het gebied dat bekend staat als 

het kruispunt der rijken. Als laatste eerstejaarsexcursie opteerden wij voor een plek waar je 

makkelijk het label ‘living memory’ aan kan plakken, namelijk het Archeon! Hier werden de 

vakken Middeleeuwen en de Stad gecombineerd met een vleugje Oudheid. De legendarische 

gladiatorgevechten in het Colosseum van Albaniana zullen de deelnemers altijd bijblijven. 

Maar dit was natuurlijk niet alles, de UbO nam deel aan of organiseerde ook de 

docentprijzen die de Universiteit Utrecht rijk zijn. Dit jaar namen wij deel aan de prijs voor 

Docent van het Jaar en de prijs voor Docenttalent van de Universiteit Utrecht. Respectievelijk 

prof. dr. Oscar Gelderblom en dr. Pepijn Corduwener droegen wij voor, maar helaas wonnen zij 

niet in het sterke deelnemersveld van de universiteit. De UHSK-docentprijs kende gelukkig wel 

een historicus als winnaar. Jacco Pekelder, Josine Blok en Rob Meens waren de genomineerden. 

Alle drie zijn zeer gerespecteerde en gedegen docenten. Er kon maar één de winnaar zijn en dat 

werd Jacco Pekelder na een stemming van drie weken onder de UHSK-leden. Volgend jaar zal de 

heer Pekelder worden voorgedragen door de nieuwe UbO voor het Docent van het Jaar-prijs en 

ik heb er alle vertrouwen in! 
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Richard Kempen 

Voorzitter UHSK voor Beter Onderwijs 2015-2016 
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Inhoudsopgave bijlagen 

 

I. Beleidsplan 90ste  kandidaatsbestuur 
 
II. Begroting 90ste kandidaatsbestuur 
 
III. Eindafrekening 90ste  bestuur 
 
IV. Driejarenplan UHSK (voor de faculteit) 2016-2019 (opgesteld door het 90ste bestuur) 
 
V. Driejarenplan UHSK (voor de vereniging) 2014-2017 (opgesteld door het 88ste bestuur)  
VI. Aanpassingen Huishoudelijk Reglement 
 
VII. Huishoudelijk Reglement 
 
VIII. Voorstel Statutencommissie 

IX. Motie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


